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استان  تهران 6

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان تهران:

مسئولان همه تلاش خود را برای حل مشکل 
واحدهای تولیدی به کار گیرند

ــران  ــات اســامی اســتان ته  رئیــس شــورای هماهنگــی تبلیغ
گفــت: مســئولان موظفنــد تــا تمــام همــت خــود را بــرای حــل 
ــران  ــه کارگ ــت ب ــی و خدم ــدی، صنعت ــای تولی مشــکل واحده

ــد.... ــه کار گیرن ب 12 12

نماینــده مــردم دشتســتان در مجلــس یازدهــم بــا بیــان اینکــه مــردم 
از دلار ۴۰ هــزار تومانــی، خــودروی گــران قیمــت بــی کیفیــت داخلــی 
ــد هســتند، گفــت: همراهــی نکــردن  ــه من ــر گای ــی هــای اخی و گران
مــردم بــا اغتشاشــگران بــه معنــای رضایــت از وضــع موجــود نیســت....

ــن و  ــی زمی ــازمان مل ــت س سرپرس
مســکن از اخــذ ســند بــرای ۳هــزار 
و ۷۵۰ هکتــار از اراضــی در اختیــار 
اجــرای  در  دولتــی  دســتگاه های 
مــاده ۱۰ قانــون جهــش تولیــد 
مســکن بــا همــکاری ســازمان ثبــت 

ــر داد. ــور خب ــناد کش اس
ــه  ــر ب ــزاری مه ــزارش خبرگ ــه گ ب
شهرســازی؛  و  راه  وزارت  از  نقــل 
ارســان مالکــی سرپرســت ســازمان 
ــان  ــا بی ــکن ب ــن و مس ــی زمی مل
ــایی  ــی شناس ــی اراض ــه بخش اینک
شــده دســتگاه های دولتــی دارای 
مشــکاتی هســتند کــه امــکان 
نــدارد،  آنهــا وجــود  از  اســتفاده 
ــند  ــا س ــوارد ی ــی م ــت: در برخ گف
زمیــن هنــوز توســط دســتگاه مالک 
اخــذ نشــده یــا مســائل و مشــکات 
ــه اخــذ  ــا در پروس ــرا ی ــی در اج فن

ــود دارد. ــند وج س
ــات موجــود  وی در خصــوص اطاع
زمین هــای دولتــی در ســامانه بانــک 
زمیــن هــم گفــت: اطاعــات موجود 
در بانــک زمیــن ســازمان ملــی 
زمیــن و مســکن مربــوط بــه اراضــی 
در اختیــار وزارت راه و شهرســازی 
اســت و اراضــی ســایر دســتگاه های 
دولتــی در ســامانه ســادای وزارت 
ــود  ــت می ش ــی ثب ــاد و دارای اقتص

بــه  نتوانســته ایم  تاکنــون  مــا  و 
ــی  ــامانه دسترس ــن س ــات ای اطاع
از  مــا  شناســایی  کنیــم.  پیــدا 
اراضــی دســتگاه های دولتــی بــر 
مبنــای همــکاری بــا ســازمان ثبــت 
و همچنیــن بررســی های میدانــی 

ــوده اســت. ب
مالکــی همــکاری ســازمان ملــی 
ــا ســازمان ثبــت  زمیــن و مســکن ب
ــت  ــور را مثب ــاک کش ــناد و ام اس
کــرد:  اضافــه  و  کــرد  ارزیابــی 
ــند  ــذ س ــرای اخ ــا ب ــت م درخواس
دســتگاه های  مــازاد  زمین هــای 
ــاس  ــت براس ــه ادارات ثب ــی ب دولت
اگــر  و  آنهاســت  ثبتــی  پــاک 
نداشــته  ثبتــی  پــاک  زمینــی 
ــر اســاس  باشــد، اطاعــات زمیــن ب
ــام  ــت اع ــازمان ثب ــه س ــی ب کروک

. می کنیــم
ــن و  ــی زمی ــازمان مل ــت س سرپرس
مســکن در توضیــح مراحــل لازم 
بــرای الحــاق زمین هــای داخــل 
حریــم شــهرها بــه محــدوده اظهــار 
ــرای  ــون ب ــاس قان ــر اس ــت: ب داش
ــم  ــل حری ــای داخ ــاق زمین ه الح
ــد  ــهر بای ــدوده ش ــه مح ــهرها ب ش
ــود و  ــی ش ــتان ط ــی در اس مراحل
مراحلــی هــم در ســطح ملــی وجــود 
دارد. در ســطح اســتان، زمیــن بایــد 

بــه کارگــروه امــور زیربنایــی اســتان 
ــرود و در مرحلــه بعــد در شــورای  ب
ــب شــود  ــزی اســتان تصوی برنامه ری
و پــس از آن بــه شــورای عالــی 
شهرســازی و معمــاری فرســتاده 
می شــود و ایــن شــورا بــرای الحــاق 
زمیــن بــه محــدوده شــهر نظــر 

می دهــد.
بــا  شــهرهای  در  داد:  ادامــه  وی 
ــر  ــزار نف ــر از ۵۰ ه ــت کمت جمعی
بالــغ بر ۶ هــزار و ۱۲۷ هکتــار زمین 
مراحــل الحــاق در اســتان را پشــت 
ســر گذاشــته انــد و در شــهرهای بــا 
ــر  ــزار نف ــتر از ۵۰ ه ــت بیش جمعی
ــن  ــار زمی ــزار و ۳۱ هکت ــم ۱۱ ه ه
دولتــی در حریــم بــه محــدوده 

ــت. ــده اس ــاق ش ــهرها الح ش
مالکــی همچنیــن گفــت: ۳۵ هــزار 
مراحــل  در  هــم  زمیــن  هکتــار 
الحــاق قــرار دارد و در کارگروه هــای 
اســتانی یــا کمیته هــای کارشناســی 

ــتند. ــیدگی هس ــال رس در ح
سرپرســت ســازمان ملــی زمیــن 
نقــش  خصــوص  در  مســکن  و 
مســکن  تأمیــن  در  اســتانداران 
اظهــار داشــت: در قانــون ســاماندهی 
ــام شــورای  ــه ن مســکن، شــورایی ب
تأمیــن مســکن پیــش بینــی شــده 
ــرای ایــن شــورا  اســت و وظایفــی ب

ــه یکــی از  ــون آورده شــده ک در قان
ــن اســت  ــن زمی ــف تأمی ــن وظای ای
ــتان ها  ــورا در اس ــن ش ــت ای و ریاس
برعهــده اســتاندار محتــرم اســت 
ــن  ــف زمی ــد تکلی ــورا بای ــن ش و ای
بــرای ســاخت نهضــت ملــی مســکن 

ــد. ــخص کن را مش
ــا  ــق ب ــه تواف ــان اینک ــا بی ــی ب مالک
مالــکان بخــش خصوصــی یکــی 
از روش هایــی اســت کــه امــکان 
ــه  ــهرهایی ک ــن در ش ــن زمی تأمی
ــرای طــرح نهضــت  ــی ب ــن کاف زمی
ــازمان  ــه س ــدارد را ب ــی وجــود ن مل
ملــی زمیــن و مســکن می دهــد، 
افــزود: در مــورد زمین هــای مالکیــن 
بخــش خصوصــی کــه تمایــل دارنــد 
اراضــی آنهــا در اختیــار ایــن طــرح 
قــرار بگیــرد بــا شــرط اینکــه اراضی 
آنهــا قابلیــت اســتفاده در طــرح 
نهضــت ملــی و الحــاق بــه محــدوده 
را داشــته باشــد مــا آمادگــی داریــم 
ــام  ــن انج ــا مالکی ــق را ب ــه تواف ک

ــم. دهی
وی بــا اشــاره بــه اینکــه ایــن مــوارد 
افــرادی  شــامل  هــم  می توانــد 
ــتند  ــن هس ــک زمی ــه مال ــد ک باش
ــی  ــا و نهادهای ــامل بنیاده ــم ش ه
کــه خــارج از دولــت، مالــک زمیــن 
هســتند ادامــه داد: بــرای مثــال 
توافقــی کــه بــا بنیــاد مســتضعفان، 
ســتاد اجرایــی فرمــان حضــرت 
امــام خمینــی، نیروهــای مســلح 
یــا در خصــوص اراضــی اوقافــی 
انجــام دادیــم ازیــن دســت توافقــات 

ــتند. هس
ــن و  ــی زمی ــازمان مل ــت س سرپرس
ــورد  ــه در م ــان اینک ــا بی ــکن ب مس
۱۲ هــزار هکتــار اراضــی بخــش 
خصوصــی کــه شــامل نیروهــای 
ــا  ــق امض ــت تواف ــم هس ــلح ه مس
شــده اســت بیــان داشــت: چنانچــه 
ــن  ــدام از ای ــر ک ــاق ه ــه الح پروس
زمین هــا و تغییــر کاربــری آنهــا 
تأییــد شــود، زمیــن در اختیــار 
طــرح قــرار می گیــرد و اگــر در 
مراحــل الحــاق مــورد مخالفــت 
ــر  ــک ب ــه مال ــرار بگیــرد، زمیــن ب ق

می گــردد.

سرپرست سازمان ملی زمین و مسکن خبر داد؛

اخذ سند برای زمین های مازاد دولتی برای ساخت مسکن
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 برخی گزارش های وزرا 
با واقعیت جامعه تطابق ندارد

بــا  قــرارداد  و  تفاهم نامــه   ۱۶
و  پالایــش  ملــی  شــرکت  مجموعــه 
پخــش فرآورده هــای نفتــی امــروز بــا 
ــد. ــا ش ــان امض ــش بنی ــرکت های دان ش

زمینه هــای  در  کــه  قراردادهــا  ایــن   
مختلــف از افزایــش ســهم ســی ان جی 
در ســبد ســوخت کشــور گرفتــه تــا 
پالایشــگاه ها  مــازوت  از  گوگردزدایــی 
ــت،  ــظ محیط زیس ــدف حف ــا ه ــوده، ب ب
کــردن  اقتصــادی  و  ســازی  بومــی 
شــده،  انجــام  پالایشــی  فعالیت هــای 
فعالیت هــای شــرکت های  توســعه  بــه 
ــا  ــرد. ب ــد ک ــک خواه ــان کم ــش بنی دان
ــاب  ــم انق ــر معظ ــد رهب ــه تاکی ــه ب توج
ــوان شــرکت های دانــش  ــر اســتفاده از ت ب
ــا  ــن قرارداده ــت، ای ــت نف ــان در صنع بنی
و تفاهم نامه هــا در هفتــه پژوهــش بــه 

ــید. ــا رس امض
همراهــی دانشــگاه بــا صنعــت نفــت بــرای 

عبــور از تحــولات جهانــی
ــان  ــا غفاری ــید رض ــم، »س ــن مراس در ای
ــاوری  ــی و فن ــاون پژوهش ــران«، مع عنب
دانشــگاه صنعتــی امیرکبیــر بــه نمایندگی 
کــه  امیرکبیــر  صنعتــی  دانشــگاه  از 
تفاهم نامــه ای بــا پالایشــگاه آبــادان در 
ــا  ــترش همکاری ه ــت و گس ــه تقوی زمین
مایعــات  کاربــرد  بررســی  هــدف  بــا 
امضــا  کاتالیســت  عنــوان  بــه  یونــی 
ــال  ــه در ۱۰ س ــه اینک ــاره ب ــا اش ــرد، ب ک
ــل توجهــی را شــاهد  ــده تحــولات قاب آین
خواهیــم بــود کــه تاثیــر آن در جنبه هــای 
 ... و  سیاســی  اقتصــادی،  اجتماعــی، 
ــر  ــزود: از منظ ــت، اف ــد داش ــود خواه وج
ــو و  ــای ن ــه در انرژی ه ــی ک ــم اتفاقات عل
درهم تنیدگــی دنیــای مجــازی و واقعــی و 
هــوش مصنوعــی رخ می دهــد زمینه ســاز 
ــی  ــر تحــولات جهان ــود. از منظ ــد ب خواه
اقتصــادی،  قــدرت  جابه جایــی  نیــز 
نظامــی و تفکــرات تحول ســاز در دنیــا رخ 
خواهــد داد کــه زمینــه تغییــرات را فراهــم 

ــرد. ــد ک خواه
وی ادامــه داد: مــا در برهــه ویــژه ای قــرار 
داریــم و ســوال ایــن اســت کــه وظیفــه مــا 

در مواجــه بــا ایــن تغییــرات چیســت.
غفاریــان بــا تاکیــد بــر حرکــت بــه ســمت 
دانشــگاه های نســل ۳ و ۴، گفــت: حرکــت 
ــگاه  ــمت دانش ــه س ــر ب ــگاه امیرکبی دانش
تــراز تمــدن نویــن اســامی خواهــد بــود.

ــولات  ــرای تح ــد ب ــرد: بای ــد ک وی تاکی

حرفــه ای و تربیــت 
بــا  نیروهــای 
ــته  ــص و دلبس تخص
ــت  ــور حرک ــه کش ب

. کنیــم
تفکــر  بایــد  همــه 
کنیــم در تحولاتــی 
جهــان  در  کــه 
قطعــی اســت آیــا 
و  ســبک  ایــن  بــا 
می توانیــم  برنامــه، 
ایــن  جوابگــوی 

باشــیم. تحــول 
بومی ســازی ســامانه 
ــوخت در  هوشمند س

ر کشو
احســان  همچنیــن 

شــرکت  از  نمایندگــی  بــه  بهــروزی 
کــه  مراغــه  الکترونیــک  صنعتــکاران 
بندرعبــاس  پالایشــگاه  بــا  قــراردادی 
ــد  ــمند ض ــگ هوش ــد پی ــه تولی در زمین
ــرد،  ــا ک ــک امض ــد ه ــری و ض نفوذپذی
گفــت: در ۱۰ مــاه توانســتیم ۴ پــروژه 
گذشــته  ســال   ۱۰ در  کــه  را  ملــی 
آنهــا  روی  بــر  خارجــی  شــرکت های 
رونمایــی  آمــاده  می کردنــد  فعالیــت 
کنیم.بهــروزی افــزود: یکــی از ربات هایــی 
مــا طراحــی کردیــم گوی هــای  کــه 
هوشــمند اســت کــه نشــتی و مشــکل در 
می کنــد. شناســایی  را  لولــه  خطــوط 

ــش  ــا پی ــا ت ــن ربات ه ــه داد: ای وی ادام
از ایــن از خــارج وارد می شــد کــه بــا 
تحریــم در تامیــن آن مشــکل بــه وجــود 
ــد آن در  ــکان تولی ــون ام ــه اکن ــد ک آم

ــت. ــده اس ــاد ش ــور ایج کش
بهــروزی تاکیــد کرد: در ســامانه هوشــمند 
ســوخت نیــز دســتگاه های کل ســامانه را 
ــورد  ــی م ــورت عملیات ــه ص ــاختیم و ب س

اســتفاده قــرار گرفــت.
ــازوت در  ــولفورزدایی از م ــازی س بومی س

کشــور
از  نمایندگــی  بــه  پاکــدل،  هوشــنگ 
بــا  کــه  تبریــز  انــرژی  آذر  شــرکت 
ــت و  ــه تقوی ــادان در زمین ــگاه آب پالایش
ــا هــدف توســعه  ــا ب گســترش همکاری ه
دســتگاه جداســازی روغــن از پســاب 
ســوزی  مــازوت  گفــت:  کــرد،  امضــا 
نیروگاه هــا کــه باعــث آلایندگــی محیــط 
زیســت می شــود بــا ســاختن واحــد 

ســولفورزدایی کاهــش دهیــم.
در  نهایــی  محصــول  داد:  ادامــه  وی 
ــازوت  ــد م ــا ۲۵ درص ــگاه ها ۲۰ ت پالایش
ــن  ــی دارد و ای ــولفور بالای ــه س ــت ک اس
ــولفورزدایی را  ــد س ــته واح ــرکت توانس ش
ــوده  ــق ب ــا موف ــه در آزمایش ه ــازد ک بس

ــت. اس
بــه  اکنــون  ظرفیــت  افــزود:  پاکــدل 
صــورت پایلــوت بــا ۴ هــزار لیتــر در 
ســاعت ســاخته شــده و در ابعــاد صنعتــی 
ــاعت  ــر در س ــزار لیت ــا ۲۰ ه ــم ت می توانی
مــازوت را ســولفورزدایی کنیم.مقدســی 
ــارس  ــهرکت پ ــی از ش ــه نمایندگ ــز ب نی
ســازی  بومــی  زمینــه  در  کــه  جهــد 
ــا  ــزار دقیــق ب تجهیــزات و سیســتم های اب
ــا  ــه ای امض ــان تفاهم نام ــگاه اصفه پالایش
ــزار  ــد اب ــش از ۷۰ درص ــت: بی ــرد، گف ک
دقیــق و بخــش بزرگــی از ابزارهــای بــرق را 
در ایــران و مالــزی بومــی ســازی کردیــم.

ــر  ــد از ه ــا ۷۰ درص ــه داد: ۶۰ ت وی ادام
کــدام از پروژه هــای نفتــی را بومــی ســازی 
کرده ایــم و در وندرلیســت شــرکت های 

ــتیم. ــی هس ــزرگ بین الملل ب
ــد  ــر ایجــاد یــک برن ــا تاکیــد ب مقدســی ب
ــه  ــازاری ب ــت: ب ــق گف ــزار دقی ــی در اب مل
ــال در  ــورو در س ــارد ی ــک میلی ــی ی بزرگ
ــه وجــود  ــرق در کشــور ب ــق و ب ــزار دقی اب
دارد کــه یــک برنــد ملــی در ایــن زمینــه 

می طلبــد. را 
ــرار  ــاس ق ــن اس ــر ای ــرد: ب ــد ک وی تاکی
اســت در مــدت ۳ ســال بــه فنــاوری 
ــال  ــزات دیجیت ــادی از تجهی ــزات زی تجهی
ــرای  ــرح ب ــن ط ــیم. ای ــری برس و اندازه گی

۹۰۰ نفــر اشــتغال دانــش بنیــان مســتقیم 
ایجــاد می کنــد.

تنــش آبــی وخیــم در خاورمیانــه تــا ســال 
۲۰۴۰

ــرکت  ــی از ش ــه نمایندگ ــز ب ــوروزی نی ن
کیانــا پتروانــرژی کــه بــا پالایشــگاه شــازند 
قــرارداد تقویــت و گســترش همــکاری 
بــا هــدف بهینــه ســازی مصــرف آب 
ــرد،  ــا ک ــوا امض ــد ه ــورهای واح کمپرس
ــرف  ــس مص ــی و بالان ــه جوی ــت: صرف گف
ــوده و  ــا ب ــد م ــورد تاکی ــور م آب در کش
تطابــق تکنولوژی هــای روز دنیــا بــا اقلیــم 

ــت. ــده اس ــام ش ــز انج ــران نی ای
وی ادامــه داد: کاهــش مصــرف آب در 
ــا  ــت و ب ــد اس ــورد تاکی ــت م ــت نف صنع
ــا ۹۰ درصــد در مصــرف  ــا ت ــوژی م تکنول

آب صرفــه جویــی می شــود.
ــه  ــا ادام ــه ب ــه اینک ــاره ب ــا اش ــوروزی ب ن
رونــد مصــرف آب در دنیــا، تــا ســال 
ــر افزایــش پیــدا  ۲۰۳۰ مصــرف آب ۵ براب
الگــوی  اگــر در خاورمیانــه  می کنــد و 
مصــرف آب تغییــر نکنــد تنــش آبــی 
وخیــم در ۳۳ کشــور و از جملــه ایــران 
ایجــاد خواهــد شــد.تیموری بــه نمایندگــی 
کــه  ســایپا  خودروســازی  گــروه  از 
ــای  ــاخت خودروه ــرای س ــه ای ب تفاهم نام
ــش و  ــی پالای ــرکت مل ــا ش ــوز ب دوگانه س
ــرد،  ــا ک ــی امض ــای نفت ــش فرآورده ه پخ
گفــت: سیاســت گذاری یــک ســال اخیر در 
تولیــد خــودرو ســاخت زیرســاخت ها بــرای 
ســوز  ســی ان جی  خودروهــای  تولیــد 
اســت کــه هــم مصــرف ســوخت کمتــر و 
ــد داشــت. ــر خواه ــی پایین ت ــم آلایندگ ه

با امضای ۱۶ تفاهم نامه و قرارداد انجام شد؛

استفاده از توان شرکت های دانش بنیان در صنعت پالایشی کشور

حسینعلی حاجی دلیگانی در نشست علنی مجلس :
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زنگنه: متأسفانه رئیس بانک مرکزی 
اعتقادی به حفظ ارزش پول ملی ندارد

نایب رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس با انتقاد از سیاست ها 
و اقدامات ارزی دولت در صحن علنی مجلس گفت: متاسفانه رئیس 
بانک مرکزی اعتقادی به حفظ ارزش پول ملی ندارد و معتقد است 

نرخ ارز تابع نرخ تورم است.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، محسن زنگنه در نشست 
علنی مجلس شورای اسلامی، با اشاره به گزارش کمیسیون اقتصادی 
مجلس در خصوص سیاست ها و اقدامات ارزی دولت سیزدهم، گفت: 
مساله مبنایی است، متاسفانه رئیس بانک مرکزی اعتقادی به حفظ 
ارزش پول ملی ندارد و معتقد است نرخ ارز تابع نرخ تورم است و 
تورم که افزایش پیدا کند به تبع نرخ ارز هم باید افزایش پیدا کند و 
به جای حفظ ارزش پول ملی، حفظ ارزش واقعی پول ملی را مطرح 

می کند.
نایب رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس افزود: متاسفانه گزارش 
کمیسیون اقتصادی براساس همین مسیر تهیه شده است، کمیسیون 
اقتصادی در طرح بانک مرکزی و با این گزارش نشان داد که اعتقادی 

به وظیفه بانک مرکزی برای حفظ ارزش پول ملی ندارد.
وی افزود: در این گزارش آمده که بانک مرکزی باید ارزش حقیقی 
پول ملی را حفظ کند، این یعنی اگر تورم 50 درصد است، نرخ ارز 
هم باید 50 درصد افزایش پیدا کند، در تیم اقتصادی دولت رئیس 
بانک مرکزی نرخ ارز را تابع نرخ تورم می داند، وزیر صمت نرخ خودرو 
را تابع نرخ ارز می داند یعنی یک بهم ریختگی در نهاد اقتصادی 

دولت وجود دارد.
نماینده مردم تربت حیدریه و مه ولات و زاوه در مجلس یادآور شد: 
سیاست های بانک مرکزی همان سیاست های دولت قبل است لذا 
امروز آقای همتی حق ندارد به سیاست های بانک مرکزی ایراد بگیرد 

زیرا سیاست های خود ایشان در حال اجرا است.
زنگنه تصریح کرد: ارز نیمایی ضربه بزرگی به صادرات و ورود ارز به 
کشور است، محدودیت ها یا تعهدات ارزی خیانت به صادرات در این 
کشور است و محدود کردن صرافی ها به اسم CFT یا FATF ضربه 
به رفت و آمد ارز شد، متاسفانه رئیس بانک مرکزی صادرات ریالی را 

صادرات نمی داند لذا ما چگونه با این فرد باید صحبت کنیم.
وی تصریح کرد: استقلال بانک مرکزی زمانی مفید است که در رأس 
بانک مرکزی یک تئوریسین موفق و کارآمد باشد اما ریاست بانک 
مرکزی نشان داده که نه تئوری درستی دارد و نه توانایی اجرای آن 
را دارد لذا اینکه ما افزایش نرخ ارز را به اغتشاشات، مردم و خارج از 

کشور ارجاع دهیم فرار رو به جلو است.

تیم اقتصادی دولت به فکر رفع گرانی، تورم 

و مشکلات اقتصادی مردم باشد

نماینده مردم میناب در مجلس یازدهم در تذکری خطاب به تیم اقتصادی 
دولت گفت: به شما درخصوص گرانی و تورم و مشکلات اقتصادی که امروز 

مردم تحمل می کنند، تذکر می دهم، ان شالله تدابیر لازم صورت بگیرد.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، حسین رئیسی در نشست علنی 
مجلس شورای اسلامی در تذکری خطاب به وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
گفت: درخصوص عدم توسعه ارتباطات در شهرستان های بشاگرد و جاسک و 
روستاهای کوهستانی شهرستان جاسک تذکر می دهم و انتظار است آقایان به 

تعهدات خود در این خصوص عمل کنند.
نماینده مردم میناب و رودان و جاسک و سیریک و بشاگرد در مجلس یازدهم 
ادامه داد: همچنین به تیم اقتصادی دولت به دلیل گرانی و تورم و مشکلات 
اقتصادی که امروز مردم تحمل می کنند، تذکر می دهم، ان شالله تدابیر لازم 

صورت بگیرد.
وی با تذکر به وزیر بهداشت و درمان ادامه داد: درخصوص استقرار دانشگاه 
به جغرافیای  توجه  با  تذکر می دهم، چرا که  علوم پزشکی شهر هرمزگان 
منطقه، جمعیت بالا و نیاز به ارائه خدمات باکیفیت با مردم این منطقه، انتظار 

می رود این موضوع هر چه سریعتر در دستور کار قرار گیرد.

آصفری در تذکر شفاهی:

چرا وزارت نفت نسبت به استانداردسازی 

سوخت لازم برای نیروگاه ها اقدام نمی کند

نماینده مردم اراک در مجلس با انتقاد از عدم استانداردسازی سوخت لازم 
برای نیروگاه ها توسط وزارت نفت از رئیس جمهور خواست تا نسبت به قطع 

مازوت در نیروگاه شازند اقدام کند.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، محمدحسن آصفری در جلسه علنی  
مجلس شورای اسلامی در تذکر شفاهی خود افزود: بارها از این تریبون نسبت 
به استانداردسازی سوخت لازم برای نیروگاه ها متذکر شدیم اما متأسفانه این 

وزارتخانه برای این موضوع اقدام نمی کند.
نماینده مردم اراک و کمیجان و خنداب در مجلس ادامه داد: قرار بود بر اساس 
دستور رئیس جمهور سوخت نیروگاه شازند اراک گازسوز شود که متأسفانه 
انجام نشد و به همین دلیل هر روز شاهد آلودگی بیشتر هوای اراک هستیم و 
این موضوع باعث گلایه مردم نجیب این منطقه شده است. تا کی باید معطل 

اقدامات وزارت نفت در این رابطه باشیم.

مجلس  در  دشتستان  مردم  نماینده 
یازدهم با بیان اینکه مردم از دلار ۴0 
قیمت  گران  خودروی  تومانی،  هزار 
بی کیفیت داخلی و گرانی های اخیر 
همراهی  گفت:  هستند،  مند  گلایه 
به  اغتشاشگران  با  مردم  نکردن 
معنای رضایت از وضع موجود نیست.

خانه  خبرنگار خبرگزاری  گزارش  به 
ملت، ابراهیم رضایی در نشست علنی  
در نطق  اسلامی  شورای  مجلس 
میان دستور خود ضمن تسلیت ایام 
بزرگ  درس  کرد:  عنوان  فاطمیه، 
ولایت  از  حمایت  ما،  برای  فاطمیه 
به همه  نیز  تا پای جان است؛ امروز 
ما  که  اعلام می کنیم  ایران  دشمنان 
در حراست و پاسداری از جریان حق 
امام خمینی  عاشورایی  سرخ  خط  و 
توان و همه  با همه  امام خامنه  ای  و 

وجود تا آخر ایستاده  ایم.
مجلس  در  دشتستان  مردم  نماینده 
یازدهم تصریح کرد: در ماه دی، ماه 
دی   9 حماسه  ماه  و  دل  ها  سردار 
حاج  شهید  بلند  روح  بر  داریم؛  قرار 

 88 فتنه  شهدای  و  سلیمانی  قاسم 
امنیت سال 1۴01  و شهدای حافظ 

درود می  فرستیم.
شکست  شاهد  امروز  افزود:  وی 
فرهنگی،  امنیتی،  سنگین  توطئه 
مجازی و سیاسی دشمن با هوشیاری 
و بصیرت ملت ایران هستیم، اگرچه 
خباثت های دُوَل غربی به ویژه آلمان، 
نوچه های  این  انگلیس  و  فرانسه 
فراموش  صهیونیسم را  و  آمریکا 
مسئولان  ما  وظیفه  اما  نمی  کنیم 
است که پاسخ در خوری به بصیرت 
و هوشیاری ملت با کار شبانه روزی و 

همت مضاعف دهیم.
رضایی تصریح کرد: با توجه به تمرکز 
انتظار  فرهنگ،  حوزه  بر  دشمن 
بودجه  در  دولت  گیری  داریم جهت 
و  فرهنگی  زیرساخت   های  تقویت  بر 
انقلاب اسلامی  خاکریزهای فرهنگی 
مسئولان  ویژه  به  مسئولان  باشد. 
اجرایی بدانند، عدم همراهی مردم با 
اغتشاشگران به معنای رضایت آن  ها 

از وضع موجود نیست.

و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
بیان  با  مجلس  خارجی  سیاست 
اینکه مردم گلایه مند هستند، اضافه 
تومانی،  هزار  دلار ۴0  از  مردم  کرد: 
کیفیت  بی  قیمت  گران  خودروی 
داخلی و گرانی های اخیر گلایه مند 
اغتشاشگران  نقش  البته  هستند،  
گرا  دادن  در  داخلی  گرایان  غرب  و 
ملت  بر  فشار  تشدید  در  دشمن  به 
ایران را فراموش نمی  کنیم اما وظیفه 
مضاعف  همت  با  که  است  مسئولان 
مردم  مشکلات  حل  برای  تلاش  و 
از  بعد  شد:  یادآور  کنند.وی  اقدام 
عمر  از  سال  یک  از  بیش  گذشت 
دولت سیزدهم انتظار می  رود مدیران 
از  مردم  گیرند.  قرار  ارزیابی  مورد 
بریز و بپاش ها گلایه مند هستند، از 
مهمانی چند میلیاردی فلان شرکت 
حقوق های  از  و  یک شب  در  دولتی 
و  بیکاری  ضعیف،  مدیریت  نجومی، 

بی ثباتی ها گلایه مند هستند.
ادامه  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
داد: امروز هدف دشمن نا امیدسازی 

هر  بوده  مردم  کردن  مأیوس  و 
خود،  عملکرد  با  کشور  در  مسئولی 
امیدی و یأس مردم شود،  نا  موجب 
خیانت به کشور و خدمت به دشمن 

کرده است.
رضایی با بیان اینکه حیف و میل بیت 
المال، تبعیض، باندبازی و پارتی بازی 
است،  ایران  ملت  به  خیانب  مصداق 
به  آب  نجومی  های  حقوق  گفت: 
آسیاب دشمن ریحتن است. بارها در 
و  مهر  پتروشیمی  در  فساد  خصوص 
غارت ثروت ملت ایران در این شرکت 
هشدار دادیم اما کاری صورت نگرفت. 
تبعیض  پرداخت های  خصوص  در 
هشدار  دولتی  دستگاه   های  در  آمیز 
اگر  نگرفت،  صورت  کاری  اما  دادیم 
فراتر از شعار کاری می خواهید انجام 

دهید، به مردم خدمت کنید.
از دستگیری  ماه ها  وی تصریح کرد: 
تلگرامی  افکن  تفرقه  مدیران 
لباس  در  که  کانال هایی  می گذارد، 
انقلابی مأموریت اختلاف افکنی میان 
و  دروغ  پمپاژ  با  را  مسئولان  و  قوا 
تهمت به عهده داشتند؛ اما خبری از 
برخورد با عاملان و آمران آن نیست.

مصوبات  متأسفانه  افزود:  رضایی 
بوشهر  استان  به  رئیس جمهور  سفر 
است،  مانده  و دشتستان روی زمین 
مسئولان اجرایی دولت اگر نمی توانند 
این  نکنند،  ایجاد  تعهد  کنند،  کاری 
بیشتر  اعتمادی  بی  موجب  مسئله 
دولت  در  داریم  انتظار  می شود. 
مردمی  دولت  شعار  که  سیزدهم 
مظلوم  مردم  حقوق  نهاده  خود  بر 
استان بوشهر در صنعت نفت به ویژه 
اما  کند،  استیفا  را  جنوبی  پارس  در 
متأسفانه همچنان در بر همان پاشنه 

می چرخد، لطفا کاری کنید.

رضایی در نشست علنی  مجلس : همراهی نکردن مردم 

با اغتشاشگران به معنای رضایت از وضع موجود نیست

خبر

مذاکرات امان را یک گام به جلو می دانیم/ 

ایران از خطوط قرمز عقب نشینی نمی کند

 کارشناس مسائل بین الملل با بیان اینکه مذاکرات امان را یک گام به جلو 
می دانیم، گفت: شواهد و مستندات نشان می دهد که مذاکرات طی هفته های 
آینده در قالب دیپلماسی رسمی و دیپلماسی پنهان ادامه پیدا خواهد کرد 
و با توجه به روند کنونی می توان رویکرد خوشبینانه ای را نسبت به عاقبت و 

نتیجه نهایی مذاکرات داشت.
حنیف غفاری در گفت وگو با  ایرنا درباره دیدار وزیر امور خارجه با مسئول 
سیاست خارجه اتحادیه اروپا در امان گفت: واشنگتن و تروئیکای اروپایی 
برخلاف تصوراتی که عقلا در کشورهای غربی داشتند مبنی بر اینکه نباید 
موضوعاتی مانند اغتشاشات در ایران یا مسائل جانبی دیگر را به عنوان متغیر 
مستقل و دیگر پدیده ها را به عنوان متغیر وابسته در نظر گرفت بسیاری 
از کشورهای غربی از جمله آمریکا و اتحادیه اروپا این موضوع را عملیاتی 
نکردند. در طول سه ماه گذشته ما شاهد بودیم که مقامات کاخ سفید و 
اتحادیه اروپا عملًا مذاکرات را فدای امیال و مقاصد سیاسی خودشان در 

ایران کردند.
کارشناس مسائل بین الملل بیان کرد: این روند ادامه پیدا کرد تا اینکه بار 
دیگر به آمریکا و اتحادیه اروپا اثبات شد که فاکتورها و مولفه های قدرت 
آنها  که  است  مستحکم  و  پررنگ  اندازه ای  به  ایران  اسلامی  در جمهوری 
نمی توانند به اهداف خود در تقابل با نظام جمهوری اسلامی ایران دست پیدا 
کنند. همین مسئله باعث شد که یک رویکرد نسبتاً واقع بینانه تری به خصوص 
در میان تروئیکای اروپایی در قبال جمهوری اسلامی ایران و بحث مذاکرات 

به وجود بیاید.
غفاری عنوان کرد: مسئله مهم دیگر در اینجا این بود که جمهوری اسلامی 
ایران در ابعاد متعدد یعنی ابعاد حقوقی، فنی و راهبردی کاملًا خط مشی، 
خطوط قرمز و مطالبات عینی خود را حتی قبل از نشست ماه سپتامبر یا 
شهریورماه که امروز مقامات آمریکایی از آن سخن می گویند قبل از تابستان 

مشخص کرده بود.
چه  برجام  احیای  برای  که  می دانست  کاملا  مقابل  طرف  داد:  ادامه  وی 
اقداماتی را باید انجام دهد و فراتر از آن هم می دانست که همه این اقدامات، 
قانونی و منطقی است و مطالباتی که جمهوری اسلامی ایران در قبال آنها 
مطرح می کند به طور کامل با قواعد و بایسته های احیای توافق مطابقت دارد 
اما همانطور که بیان کردم فرامتن سیاسی در اینجا به اندازه ای غالب شد که 

عملا متن حقوقی را تحت تاثیر قرار داد.
کارشناس مسائل بین الملل اظهار کرد: پیام جمهوری اسلامی ایران در سه 
ماه اخیر برای بازیگران غربی مشخص بود و آن اینکه اگر آنها واقعا توافق 
می خواهند نباید فرامتن های سیاسی و فرامتن های غیرحقوقی را دخیل در 

پروسه توافق جمعی و احیای توافقی که قبلا بسته شده کنند.
غفاری افزود: در جریان مذاکرات عمان و اتفاقاتی که در اردن افتاد و دیدار 
دو ساعتی که میان امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه با جوزپ بورل مسئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا و انریکه مورا هماهنگ کننده مذاکرات وین 
در چه  مذاکرات  فعلی  اولا مختصات  که  دقیقا مشخص شد  انجام گرفت 
نقطه ای قرار دارد. به این معنا که هیات دیپلماتیک ما این موضوع را بازخوانی 
کردند که ما الان در چه نقطه ای قرار داریم، چه گام هایی باید برای توافق 
باید  اقداماتی  این خصوص چه  در  آمریکا  و  اروپا  اتحادیه  و  برداشته شود 

انجام دهند.
کارشناس مسائل بین الملل تصریح کرد: البته این مسئله حتی در کلیت خود 
ایران بود و نشان می دهد کشورهای  یک پیروزی برای جمهوری اسلامی 
اروپایی و آمریکایی که اعلام می کردند که به هیچ عنوان نمی خواهند روی 
موضوع برجام متمرکز شوند و فکری به حال احیای توافق هسته ای کنند 
و در حال حاضر این مسائل اولویت آنها نیست، اتفاقا کاملًا با برنامه وارد 
مذاکرات شدند و برای بحث احیای برجام، طرح و نقشه های فراوان و مسیر 

عملیاتی تعیین کردند.
از خطوط  این مسیر  ادامه  ایران در  غفاری عنوان کرد: جمهوری اسلامی 
قرمز خود عقب نشینی نخواهد کرد و زیر بار بازی فرامتنی و محیطی آمریکا 

و اتحادیه اروپا نمی رود.
امان  مذاکرات  در  تهران  اینکه  است  آنچه که مسلم  کرد:  وی خاطرنشان 
تاکید کرد که اگر به بایسته ها، پیش شرط ها و قواعد لازم برای احیای توافق 
هسته ای تن داده شود که شرایط آن هم کاملًا وجود دارد، توافق قابل احیا 

خواهد بود.
کارشناس مسائل بین الملل ادامه داد: در مواضع اولیه ای که از بورل و مورا 
دیدیم شاید بتوان گفت آنها موضع جمهوری اسلامی ایران را برای اولین بار 
طی ماه های گذشته به صورت عینی و کامل درک کرده اند و این موضوع 
تبلیغاتی،  بازی های  فشارها،  انواع  وجود  با  حتی  که  شد  اثبات  برایشان 
شانتاژهای بیرونی، جمهوری اسلامی ایران در مذاکرات تسلیم خواسته های 

فرامتنی و غیرقانونی آنها نخواهد شد.
غفاری با بیان اینکه مذاکرات امان را یک گام به جلو می دانیم، گفت: شواهد و 
مستندات نشان می دهد که مذاکرات طی هفته های آینده در قالب دیپلماسی 
رسمی و دیپلماسی پنهان ادامه پیدا خواهد کرد و با توجه به روند کنونی 
می توان رویکرد خوشبینانه ای را نسبت به عاقبت و نتیجه نهایی مذاکرات 

داشت.
وی درباره حضور وزیر امور خارجه در اجلاس بغداد ۲ عنوان کرد: از زمان 
حضور دولت سیزدهم در راس معادلات سیاسی و اجرایی کشور شاهد این 
موضوع بودیم که نسبت متعادلی میان دیپلماسی منطقه ای و فرامنطقه ای 

ما برقرار شد.
کارشناس مسائل بین الملل اضافه کرد: جمهوری اسلامی ایران اعلام کرد که 
دیپلماسی با همسایگان و دیپلماسی منطقه ای، منظومه و ساختاری است که 
ما به آن اولویت می دهیم و معتقد هستیم که هر اندازه که اقتدار منطقه ای 
و قدرت مانور دیپلماتیک ما در منطقه بیشتر باشد قدرت چانه زنی بیشتری 

در معادلات فرامنطقه خواهیم داشت.
غفاری بیان کرد: برهمین مبنا شاهد بودیم که اولا طی بیش از یکسال قبل 
هیات های مختلفی به ایران آمدند، مذاکرات مختلفی انجام گرفت و گام های 
مختلف از سوی جمهوری اسلامی ایران و از سوی طرف های مقابل برای 

ترسیم این منظومه دیپلماتیک منطقه ای برداشته شد.
وی تصریح کرد: آنچه که در حال حاضر در تهران و امان موسوم به مذاکرات 
بغداد ۲ رخ می دهد، و آنچه که در مذاکرات دوجانبه و چندجانبه ما طی 
ماه های گذشته رخ داده و در آینده هم را رخ خواهد داد جملگی قطعات 
تصویر نهایی هستند که ما می خواهیم در قبال دیپلماسی منطقه ای ترسیم 
کنیم یعنی یک دیپلماسی مقتدرانه و عزتمندانه که در عین حال در آن 
حتی قدرت تنظیم معادلات و مناسبات فرامنطقه ای خودمان را بیشتر پیدا 

خواهیم کرد.
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گفت:  رئیس جمهور  مجلس  امور  معاون 
و  سوالات  دارد  انتظار  جمهور  رئیس 
مطرح  نمایندگان  سوی  از  که  ابهاماتی 
قرار  رسیدگی  مورد  بلافاصله  می شود 
عمومی  افکار  به  مناسبی  پاسخ  و  گرفته 

داده شود.
در  محمد حسینی  سید  ایرنا،  گزارش  به 
معاونان  شورای  جلسه  یکمین  و  بیست 
با  اجرایی  دستگاه های  و  وزارتخانه ها 
قدردانی از زحمات و فعالیت های ارزشمند 
آنان گفت: در 1۶ ماه گذشته تلاش شد تا 
همگرایی و تعامل حداکثری بین دولت و 
مجلس که در دوره گذشته به شدت آسیب 

دیده بود، احیا و تقویت شود.
با  تعامل  ایجاد  جمهور  رئیس  معاون 
همکاری  و  دوستی  مبنای  بر  نمایندگان 
تصریح  و  داد  قرار  تاکید  مورد  را  متقابل 
متقابل  تعامل  با  که  باوریم  این  بر  کرد: 
با  رفاقت  و  دوستی  مبنای  بر  همدلی  و 
مشکلات  دغدغه  که  مجلس  نمایندگان 
را دارند، می توان  مردم و پیشرفت کشور 
از امور را بخوبی پیش برد و بی  بسیاری 
تردید با توجه به تجربیات گذشته، رفتاری 
خارج از این چارچوب نمی تواند به نتیجه 

مطلوب برسد.
بدهکار  را  خود  همواره  گفت:  حسینی 
که  هستم  اعتقاد  این  بر  و  می دانم  نظام 
مسوولیت بار امانتی است که بر عهده ما 
گذاشته می شود که باید آن را به بهترین 

نحو ممکن انجام دهیم.
معاون پارلمانی رییس جمهور تاکید کرد: 
بین  خوبی  همگرایی  و  همکاری  روند 
معاونین پارلمانی با یکدیگر و با نمایندگان 
مجلس آغاز شده و امیدوارم با قوت هرچه 

بیشتر ادامه یابد.
معاون  جایگاه  داشت:  اظهار  حسینی 
پارلمانی رئیس جمهور به منظور اثر بخشی 

هر بخش بیشتر آن باید ارتقا یابد.
وی خاطر نشان کرد: با توجه به اینکه سال 
آینده انتخابات مجلس شورای اسلامی در 
پیش است طبیعتا نمایندگان انتظار دارند 
که اقدامات بیشتری از طرف دستگاههای 
انجام  انتخابیه شان  اجرایی در حوزههای 
شود لذا معاونان امور مجلس کار سختی در 
پیش دارند اما با درک مشترک از امکانات 
کشور و تعامل و دوستی می توان امور را 

مدیریت کرد.
بدون  و  روز  شبانه  دولت  گفت:  حسینی 
و  مانده  بجا  مشکلات  رفع  مشغول  وقفه 
گره گشایی از گرفتاری های مردم و کشور 

است. رئیس جمهور انتظار دارد سوالات و 
ابهاماتی که از سوی نمایندگان مطرح می 
شود بلافاصله مورد رسیدگی قرار گرفته و 
پاسخ مناسبی به افکار عمومی داده شود 
لذا باید تلاش کرد تا قبل از اینکه این گونه 
سوالات به صحن علنی مجلس راه یابد در 
تعامل و گفتگو با نمایندگان نسبت به حل 

و فصل آن اقدام کرد.
با  رئیس جمهور  مجلس  امور  معاون 
مفیدی  همگرایی  و  انسجام  از  قدردانی 
که در جریان استیضاح وزیر صمت شکل 
گرفت، اظهار داشت: بسیاری بر این اعتقاد 
ریاست  پارلمانی  معاونت  بودند که تلاش 
جمهوری در جریان استیضاح فاطمی امین 
به جایی نخواهد رسید اما با برنامه ریزی و 
تقسیم کار توانستیم بسیاری از نمایندگان 
را با فعالیتها و دستاوردهای وزارت صمت 
جلب  را  آنان  مجدد  اعتماد  و  کرده  آشنا 
است  دیگری  بخش  در  کنیم.حسینی 
مرحوم  یاد  گرامیداشت  با  خود  سخنان 
در  متاسفانه  گفت:  شیبانی  عباس  دکتر 
بدون  که  مدیرانی  و  شخصیت ها  معرفی 
وظایف  زیستی  ساده  کمال  در  هیاهو 
انقلابی خود را انجام می دهند و مشغول 
خدمت و مجاهدت هستند کوتاهی شده و 

اقدامات چندانی انجام نشده است.
تواند  می  شیبانی  مرحوم  داد:  ادامه  وی 
باشد.  کشورمان  مدیران  برای  الگویی 
مرحوم شیبانی همواره در رکاب امام راحل 
از  هیچگاه  و  است  بوده  عزیز  رهبری  و 

مسیر راستین انقلاب منحرف شد.
حسینی گفت : مرحوم شیبانی با اینکه از 
ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی در مناصب 
هیچگاه  اما  داشت  حضور  نظام،  بالای 
دلبسته و شیفته امکانات مادی اغوا کننده 
ای که مربوط به این حوزه ها است، نشد. 
مرحوم شیبانی انسانی وارسته و پاکباخته 
مسیر  در  زیستی  ساده  درکمال  که  بود 
اسلامی  انقلاب  انقلاب  و  اسلامی  نهضت 
قرار داشت و در این راه به راحتی از اعتبار 
امروز  و  کرد  هزینه  نیز  خود  حیثیت  و 
مجاهد  شخصیت  این  که  داریم  وظیفه 
فی سبیل الله را برای نسل جوان و مردم 
قاسم  جلسه  این  ابتدای  کنیم.در  معرفی 
جعفری معاون نظارت وهماهنگی معاونت 
امور مجلس ریاست جمهوری، گزارشی از 
فعالیت های معاونت امور مجلس در حوزه 
گفت:  و  کرد  ارائه  هماهنگی  و  نظارت 
و  دولت  مشترک  نشست  سه  برگزاری 
مجلس و دیدار رئیس جمهور محترم با ۳1 

مجمع استانی که با هماهنگی و پیگیری 
معاونت امور مجلس در سال نخست دولت 
سیزدهم اتفاق افتاد، یک نمونه از رویکرد 
تعاملی حداکثری است. این در حالی است 
که رئیس دولت قبل در تمام چهار سال 
دولت گذشته حتی یک جلسه با مجامع 
یازدهم  دولت  در  و  نکرد  برگزار  استانی 
نیز جمعاً تنها با ۲1 مجمع استانی جلسه 
تشکیل شد. همچنین آیت الله رئیسی در 
در  بار   9 دولت  نخست  روز   500 طول 
مجلس شورای اسلامی حضور یافته است 
که این تعداد برای دولت قبل پنج بار بوده 

است.
روز   500 طی  کرد:  خاطرنشان  جعفری 
نخست دولت سیزدهم ۴۷۲ بار نمایندگان 
برای پیگیری مصوبات سفرهای استانی با 
معاون اول رئیس جمهور و معاون اجرایی 
دیدار داشته اند، در حالی که این تعداد در 
دولت دوازدهم در مدت مشابه تنها ۶9 نفر 
و در دولت یازدهم تنها 5۲ نفر بوده است.

افزود:  هماهنگی  و  نظارت  امور  معاون 
دولت  نخست  ماهه   1۶ در  که  حالی  در 
برای  مجلس  در  وزرا  بار   ۳9۶ سیزدهم 
پاسخگویی به نمایندگان حضور یافته اند، 
این میزان در مدت مشابه دولت دوازدهم 
و یازدهم به ترتیب 15۴ و 1۶5 بار بوده 
است که مجموع دو دولت از میزان دولت 
نخست  روز   500 در  است.  کمتر  فعلی 
دولت سیزدهم جمع 8۳8۴ بار نمایندگان 
بالغ  اند که  داشته  دیدار حضوری  وزرا  با 
در  مابقی  و  مجلس  در  آن  مورد  هزار  بر 

وزارتخانه ها بوده است.
جعفری گفت: یکی از کار ویژه های معاونت 
دوره  در  جمهوری  ریاست  مجلس  امور 
بخشی  تحرک  و  هماهنگی  ایجاد  اخیر 
است،  وزارتخانه ها  پارلمانی  معاونان  به 
با  مشترک  نشست   ۲1 راستا  همین  در 
معاونان پارلمانی وزارتخانه ها و دستگاه های 
برابر   ۲ که  است  گردیده  برگزار  اجرایی 

تعداد جلسات در دولت قبل است.
پارلمانی  معاونان  همچنین  افزود:  وی 
اجرایی 1۶1۲  و دستگاه های  وزارتخانه ها 
بار از بابت تقویت تعامل و پیگیری سوالات 
اند  داشته  حضور  مجلس  در  نمایندگان 
که این نسبت در مدت مشابه دولت های 
بوده  بار  و 505  دوازدهم ۶80  و  یازدهم 
است که افزایش تعامل سه برابری را نشان 
حدود  از  غیر  عدد  این  البته  که  می دهد 
در  پارلمانی  کل  مدیران  حضور  بار   800
نشان  خاطر  است.جعفری  بوده  مجلس 
نتیجه  نظارتی، در  رویکرد  لحاظ  به  کرد: 
حفظ  ضمن  پارلمانی  معاونت  تحرک 
وظیفه نظارتی مجلس شرایط قابل قبولی 
گرفته  شکل  مجلس  و  دولت  روابط  در 
است، به عنوان مثال در موضوع استیضاح 
در 1۶ ماهه اخیر فعالیت دولت تنها یک 
با  هم  همان  که  شد  وصول  اعلام  مورد 
پیگیری های انجام شده با اقناع نمایندگان 
مشابه  مدت  در  حالیکه  در  شد،  منتفی 
دولت قبل 5 استیضاح اعلام وصول و دو 
نمایندگان  اعتماد  عدم  رای  با  آن  مورد 

مواجه شد.

حسینی: رئیس جمهور انتظار دارد به سوالات افکار عمومی پاسخ مناسب داده شود



اقتصاد
اخبار

برنامه ریزی بیمه سرمد برای افزایش 
سرمایه تا 10 هزار میلیارد ریال

مدیرعامل بیمه سرمد گفت: به پیشنهاد سهامدار عمده، مقدمات و 
تشریفات افزایش سرمایه شرکت تا مبلغ 10 هزار میلیارد ریال، از محل 

آورده نقدی انجام خواهد شد.
به نقل از روابط عمومی بیمه سرمد، یعقوب رشنوادی با اشاره به مجمع 
عمومی فوق العاده این شرکت برای افزایش سرمایه که چندی پیش 
برگزار شد، گفت: یکی از اهداف اصلی هیات مدیره و مدیران ارشد 
بیمه سرمد، افزایش سرمایه شرکت است که از اسفند ماه سال 1400 
سرمد  سهام  صاحبان  فوق  العاده  عمومی  مجمع  اولین  برگزاری  با  و 

دنبال شده است.
مدیرعامل بیمه سرمد افزود: دومین مجمع عمومی فوق العاده شرکت با 
دستور افزایش سرمایه، چندی پیش برگزار شد تا بتوانیم سرمایه بیمه 

سرمد را به ۶.۷۶1.۵۵۳.0۶۲.000 ریال افزایش دهیم.
رشنوادی با اشاره به جدیت هیات مدیره و مدیران ارشد سرمد برای 
پیگیری افزایش سرمایه سرمد گفت: هدف افزایش سرمایه شرکت، 
برای  ثروت سازی  هدف  با  که  است  شرکت  مالی  ساختار  اصلاح 
سهامداران و افزایش ظرفیت نگهداری مجاز شرکت انجام می شود و 
باید بتوانیم در عمل به تکیه گاه مطمئنی برای مشتریان و سهامداران 

خود تبدیل شویم.
وی همچنین به مصوبه دیگر مجمع عمومی فوق العاده بیمه سرمد نیز 
اشاره کرد و گفت: یکی از مصوبات مهم مجمع اخیر که با پیشنهاد 
سهامدار عمده شرکت به تصویب رسید، این بود که هیات مدیره و 
مدیران ارشد، مقدمات و تشریفات افزایش سرمایه تا مبلغ 10 هزار 

میلیارد ریال را در سال 140۲ در دستور کار خود قرار دهند.
مدیرعامل بیمه سرمد با اشاره به تاثیر مثبت این اقدام در حوزه مالی 
گفت: این افزایش سرمایه به پیشنهاد سهامدار عمده، از محل آورده 
نقدی سهامداران انجام خواهد شد که می تواند نقش مهمی در تقویت 

بنیه مالی و تزریق نقدینگی به شرکت داشته باشد.

سود بی سابقه بانک ملت در ۶ ماهه اول سال 

سهامداران وبملت چشم انتظار اعلام 
نرخ تسعیر ارز

سود وبملت در پایان ۶ ماهه اول امسال بدون سود تسعیر ارز ۲۷۴ 
درصد رشد داشته است.

در پایان آبان ۱۴۰۱ سود این بانک بزرگ بورسی ۳۰۵ درصد نسبت 
به سال قبل رشد نشان می دهد.

سهامداران وبملت علاوه بر سود محقق شده تا پایان آبان ماه، چشم 
از  تا  بانک مرکزی هستند  از سوی  ارز  انتظار اعلام نرخ های جدید 

منافع ذخایر ارزی ۵ میلیارد دلاری وبملت بهره مند شوند.
نرخی که در حال حاضر دارایی ارزی بانک ها با آن لحاظ شده است 
در حدود ۲۰ هزار تومان است که با احتساب ۹۰ % نرخ ارز نیمایی 
افزایش  و  تومان  نرخ های جدید در حدود ۲۷ هزار  انتظار  می توان 

چشمگیر سود برای سهامداران داشت.

افزایش فروش ضمانت نامه ریالی توسط 

بانک آینده

یک ماهه  مقطع  طی  آینده  بانک  در  ریالی  ضمانت نامه  فروش 
شهریورماه تا مهرماه امسال از رشد ۵,۵ درصدی حکایت دارد.

صدور انواع ضمانت نامه شرکت در مناقصه و مزایده، حُسن انجام کار، 
پیش پرداخت، استرداد کسور وجه الضمان و گمرکی در تمام شعب 

بانک آینده، امکان پذیر است. 
رضایت  حوزه،  این  در  آینده  بانک  عملکرد  قابل ملاحظه  رشد 

پیمان کاران و مجریان پروژه ها را از این بانک، در پی داشته است.

هیات مدیره بیمه پاسارگاد انتخاب شدند

مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده صاحبان سهام بیمه پاسارگاد 
با حضور بیش از ۰۹/ ۹۰ درصد سهامداران ، نماینده بیمه مرکزی 
جمهوری اسلامی ایران و نماینده سازمان بورس و اوراق بهادار در 

دانشگاه خاتم برگزار شد.
العاده  فوق  طور  به  عادی  عمومی  مجمع  اخباربانک،  گزارش  به 
برگزار شد و  عباس کفافی  باقری  به ریاست وحید  پاسارگاد  بیمه 
و امیرحسین بهرامیان به عنوان ناظر و حمید احمدزاده در جایگاه 

منشی جلسه، او را در برگزاری مجمع همراهی کردند.

 وزیر جهاد کشاورزی، از برنامه ریزی 
هدف  با  کشاورزی  جهاد  وزارت 
گفت:  و  داد  خبر  غذا  ارزان سازی 
باکیفیت  و  سالم  ارزان،  غذای  تولید 
جهاد  وزارت  ماموریت  مهم ترین 

کشاورزی است.
»سید جواد ساداتی نژاد« در نشست 
حضور  با  که  غذایی  امنیت  قرارگاه 
و  سازمان ها  روسای  وزیر،  معاونین 
جهاد  وزارت  در  ذی ربط  مسوولان 
به  اشاره  با  شد،  برگزار  کشاورزی 
ماهانه  و  نقطه  به  نقطه  تورم  کاهش 
آذر  در  غذایی  مواد  و  خوراکی  اقلام 
1401 اظهار کرد: تولید غذای ارزان، 
ماموریت  مهم ترین  باکیفیت  و  سالم 
در  که  است  کشاورزی  جهاد  وزارت 
تمام  مذکور  ماموریت  انجام  راستای 
ظرفیت های وزارتخانه را به کار گرفته 

است.
وی تصریح کرد: افزایش بهره وری در 
هسته های  از  استفاده  سطح،  واحد 
باکیفیت  و...(  کود  سم،  )بذر،  اولیه 
تولید، کاهش ضایعات، هوشمندسازی 
کشاورزی،  محصولات  ارزش  زنجیره 
توزیع اینترنتی کالاهای اساسی و ... 
با هدف ارزان سازی غذا در دستور کار 

وزارت جهاد کشاورزی قرار دارد.

با  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
کاهش  شده،  انجام  برنامه ریزی های 
تورم اقلام خوراکی و مواد غذایی در 
پیدا  تحقق  استان های کشور  سراسر 

خواهد کرد.
نظارت  و  بازرسی  دفتر  نژاد،  ساداتی 
جهاد  وزارت  اساسی  کالاهای  بر 
کشاورزی را ملزم به نظارت دقیق در 

بازار کرده است.
و  اتحادیه ها  نقش  به  اشاره  با  وی 

در  کشاورزی  بخش  تشکل های 
تنظیم بازار مواد غذایی بیان کرد: در 
یک سال گذشته تشکل ها، اتحادیه ها 
تعامل  و  همکاری  تولیدکنندگان  و 
تنظیم  زمینه  در  دولت  با  سازنده ای 
تقاضای  و  عرضه  مدیریت  و  بازار 

محصولات کشاورزی داشته اند.
وزیر جهاد کشاورزی افزود: امیدواریم 
همکاری و تعامل ایجاد شده تقویت 
جهاد  وزارت  راستا  این  در  شود، 

پشتیبان  همه جانبه  کشاورزی 
تشکل های  و  اتحادیه ها  حامی  و 
نژاد  ساداتی  است.  کشاورزی  بخش 
شده  انجام  برنامه ریزی های  با  گفت: 
در  کمبودی  هیچ گونه  خوشبختانه 
تامین کالاهای اساسی و تنظیم بازار 
و  ندارد  وجود  کشاورزی  محصولات 
تامین محصولات زراعی،  در تولید و 
باغی، دامی و ... در شرایط ایده آل و 

مناسبی قرار داریم.

 برنامه ریزی وزارت جهاد کشاورزی
 با هدف ارزان سازی غذا

گزارش

اجرای 68 طرح  ملی با 72 هزار میلیارد 
تومان تسهیلات بانک صادرات ایران

محل  از  تومان  میلیارد  هزار   ۷۲ از  بیش  ارزش  به  ملی  طرح   ۶٨
تسهیلات ارزی و ریالی بانک صادرات ایران در کشور در حال اجرا 

است.
ایمانی،  ضیاء  سید  ایران،  صادرات  بانک  روابط عمومی  گزارش  به 
مدیرعامل بانک صادرات ایران با اعلام این خبر، گفت: ۶٨ طرح مهم 
نظارت  و  با مشارکت  تومان  میلیارد  هزار  ارزش حدود ۶0  به  ملی 
هزار   1۲ بر  بالغ  و  ریالی  تسهیلات  طریق  از  ایران  صادرات  بانک 
میلیارد تومان معادل ریالی تسهیلات ارزی به صورت فاینانس چین 
صندوق  و  ملی  توسعه  صندوق  محل  از  دلاری  و  یورویی  منابع  و 
ذخیره ارزی در کشور در حال اجرا است.ایمانی با اشاره به عملکرد 
اعتباری گفت: طرح های  ابتدای سال 1401 در حوزه های  از  بانک 
مورد حمایت بانک صادرات ایران عمدتاً در بخش  نیروگاه های سیکل 
ترکیبی، صنایع مادر همچون؛ صنایع آلومینیوم، سرمایه گذاری های 
پتروشیمی،  و  دستی  پایین  صنایع  انرژی،  گاز،  نفت،  عظیم 
و  بنادر  ریلی،  نقل  و  توسعه حمل  بیمارستانی،  صنعت گردشگری، 
دریانوردی، طرح های ماده ۵۶ در حوزه راه و شهرسازی، وزارت نیرو 
صادرات  بانک  ویژه  توجه  افزود:  است.وی  متمرکز  بخش ها  سایر  و 
مختلف  بخش های  در  اقتصادی  زیرساخت های  توسعه  به  ایران 
صنایع مادر تخصصی و پایین دستی از جمله اولویت های بانک است 
و پرداخت تسهیلات ماده ۵۶ برای کمک به توسعه زیرساخت های 
بانک  کار  دستور  در  تسهیلات حمایتی  و  راه سازی، سدسازی  آب، 

قرار دارد.
ایمانی ادامه داد: تمرکز بانک صادرات ایران بر افزایش رونق تولید 
در کشور با رویکرد تولید باکیفیت برای حفظ منافع عمومی، ایجاد 
بازارهای  در  ملی  تولیدات  رقابت  قدرت  افزایش  و  رضایت مندی 

جهانی مدنظر است.
محدودیت  به  اشاره  با  همچنین  ایران  صادرات  بانک  مدیرعامل 
منابع در نظام بانکی، استفاده از ابزارهای متنوع مالی و بانکی برای 
از  و  کرد  خاطرنشان  را  اقتصادی  مختلف  بخش های  مالی  تامین 
پرداخت ۲0۷ هزار میلیارد ریال تسهیلات حمایتی در قالب وام های 

قرض الحسنه و تسهیلات با نرخ های ترجیحی خبر داد.
وی افزود: بانک صادرات ایران به عنوان یکی از بزرگترین و موثرترین 
کلان  زیرساخت های  مالی  تامین  در  برجسته ای  سهم  بانک ها، 
حوزه  در  کارآفرینی  اشتغالزایی،  تولید،  حوزه  شکوفایی  اقتصادی، 
اقصی  مردم  به  حمایتی  مالی  خدمات  فراگیری  و  دانش بنیان ها 
آذرماه سال جاری  تا  فروردین  از  ماموریت  این  و  دارد  نقاط کشور 
قالب  در  تسهیلات  تومان  میلیارد  هزار   1۵۷ از  بیش  پرداخت  با 
عقود مختلف و بخش های خدمات و بازرگانی، ساختمان، صادرات، 
حوزه  به علاوه  بخش ها  سایر  و  مسکن  کشاورزی،  معدن،  و  صنعت 

مسئولیت های اجتماعی با جدیت دنبال شده است.

تحقق شاخص های عملکردی با رویکرد 

و کارکرد کمی و کیفی حرکت در مسیر 

بهره وری است

معاون مدیر عامل بانک توسعه تعاون از بررسی وضعیت و راهبری 
روابط  از  نقل  داد.به  خبر  بانک  عملکرد  ارتقای  هدف  با  استان ها 
بانک  عامل  معاون مدیر  معادی  تعاون، سعید  توسعه  بانک  عمومی 
توسعه تعاون در کارگاه آموزشی مدیران ستادی و استانی بانک در 
مشهد مقدس اظهار داشت: واحدهای اجرایی بانک اعم از شعب و 
مدیریت های استانی از طریق بررسی و اندازه گیری چندین شاخص 

عملکردی مورد ارزیابی واقع می شوند.
مصارف  نسبت  قیمت،  ارزان  منابع  رشد  منابع،  تجهیز  افزود:  وی 
صادره،  ضمانت نامه های  میزان  اعطایی،  تسهیلات  منابع،  به 
ضمانت نامه های تمدیدی و صدور اعتبارات اسنادی، وصول تسهیلات 
مشاع  غیر  و  مشاع  درآمد  npl، کسب  کاهش شاخص  غیر جاری، 
مورد  استان ها  ارزیابی  فرآیند  در  که  است  هایی  شاخص  جمله  از 

سنجش و تحلیل قرار می گیرد.
معادی خاطر نشان کرد: چهار وضعیت در بررسی عملکرد استان ها 
قابل مشاهده است، دسته اول استان هایی که در تحقق برنامه از ریتم 
ثابت مثبت یا منفی برخوردار هستند، دسته دوم استان هایی که در 
توان  نمی  و  بوده  برخوردار  عملکردی  فرود  و  فراز  از  برنامه  تحقق 
وضعیت ثابتی در آنها مشاهده نمود، دسته سوم استان هایی که از 
وضعیت ثابت عملکردی و ریتم مشخص برخوردار بوده و در یک بازه 
زمانی افت عملکردی پیدا می کنند و دسته چهارم دارای وضعیت 
نامناسب و نامتعادل بوده و در یک مقطع زمانی از وضعیت رو به رشد 
بهره مند می شوند.معاون مدیر عامل بانک توسعه تعاون تاکید کرد: 
بعضا مشاهده شده استان در دو یا چند شاخص از وضعیت مناسب 
بهره مند بوده و در برخی شاخص ها عملکرد نامناسب داشته و در 
تحقق برنامه ابلاغی مربوط به آن شاخصها موفق نبوده است که این 
موضوع نشان دهنده تمرکز بیشتر بر دو یا چند شاخص و غفلت از 
مابقی شاخص ها و ظرفیت و پتانسیل محیط درونی و بیرونی است.

معادی تصریح کرد: در طبقه بندی عوامل موثر بر عدم تحقق برنامه 
توسط استان ها برخی عوامل درونی و بیرونی قابل استحصال است. 
منابع  به  مربوط  مسائل  درونی،  عوامل  بررسی  در  داد:  توضیح  وی 
آموزش های  گیری،  تصمیم  مدیریت،  انتصابات،  جمله  از  انسانی 
استانی،  همکاران  در  بیرونی  و  درونی  انگیزه  ایجاد  موثر،  و  مرتبط 
توسعه فرهنگ سازمانی، فرآیندها، دستور العمل ها، نظارت و کنترل 

قابل طرح است.
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وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با 
تاکید بر اینکه شبکه ملی اطلاعات 
از  نیست،  اینترنت  قطع  معنای  به 
رسان های  پیام  تجمیع  و  اتصال 

داخلی تا دهه فجر خبر داد.
عیسی  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
فناوری  و  ارتباطات  وزیر  پور،  زارع 
تلویزیونی  برنامه  در  اطلاعات 
عملکرد  خصوص  در  اول  صف 
کرد:  اظهار  داخلی  رسان های  پیام 
داخلی  رسان های  پیام  از  استفاده 
تهدید  هم  و  فرصت  هم  می تواند 
یک  می تواند  جهت  این  از  باشد. 
دارد  زیادی  تنوع  که  باشد  فرصت 
دارد  را  امکان  این  کاربری  هر  و 
را  آن ها  از  یکی  خود  سلیقه  با  که 
برای فعالیت انتخاب کند اما از این 
شبکه های  مانند  نمی توان  که  نظر 
یک  در  را  کاربران  همه  اجتماعی 
محیط مشترک تجمیع کرد، تهدید 

محسوب می شود.
بردن  بین  از  برای  افزود:  پور  زارع 
ما  مسئله  این  حل  و  تهدید  این 
تلاش کردیم با ایجاد فضای رقابتی، 
اقبال  کاربران  که  را  پلتفرمی 
در  بیابیم.  دارند،  آن  به  بیشتری 
پیام  همه  اتصال  امکان  راستا  این 
به یکدیگر، طرح  رسان های داخلی 
ویژه ای است که در دست اجراست 
به  فجر  دهه  تا  زیاد  احتمال  به  و 

نتیجه خواهد رسید.
نکته  این  بر  تاکید  با  ادامه  در  وی 
پیام  از  استفاده  زمینه  در  دنیا  که 
در  اجتماعی  شبکه های  و  رسان ها 
عین توزیع فیزیکی به سمت اتصال 
اتحادیه  کرد:  بیان  می رود،  پیش 
و  خدمات  عنوان  با  را  قانونی  اروپا 
بازار دیجیتال تصویب کرده است که 
اجرایی  آینده  میلادی  سال  اول  از 
خواهد شد. بر اساس این قانون هر 
شرکتی که قصد فعالیت در اروپا را 
دارد اگر بیش از ۴۰ میلیون کاربر و 
کسب و کار دیجیتال داشته باشد، 

باید قواعدی را رعایت کند؛ یکی از 
این قواعد اتصال متقابل است به این 
معنا که اگر یک پلتفرم کوچک هم 
شرکتی  باشد  داشته  فعالیت  قصد 
اتصال  اجازه  آن  به  باید  متا  مانند 
به پلتفرم های خود را بدهد؛ ما هم 
به دنبال اجرای این قانون هستیم و 
تلاش می کنیم حداقل تا پایان سال 

این اتفاق بیفتد.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
اطلاعات  ملی  شبکه  خصوص  در 
می کنند  تصور  برخی  گفت:  نیز 
شبکه ملی اطلاعات به معنای قطع 
وجه چنین  هیچ  به  است،  اینترنت 
یک  اطلاعات  ملی  شبکه  نیست. 
شبکه ملی پرسرعت و با کیفیت در 
گستره جغرافیای جمهوری اسلامی 
بستر  بر  است  قرار  که  است  ایران 
آن خدمات با کیفیتی به مردم ایران 
از  اینترنت پرسرعت هم  ارائه شود. 
آن  روی  که  است  خدماتی  جمله 
اجرا خواهد شد، با این شبکه تمام 
دسترسی ها به سایت های خارج نیز 

همچنان برقرار خواهند بود.
این  اندازه  هر  کرد:  تاکید  پور  زارع 
کیفیت تر  با  و  پرسرعت تر  شبکه 

کیفیت  و  سرعت  طبیعتاً  باشد 
اینترنت هم افزایش خواهد یافت.

به  اشاره  با  ادامه  ارتباطات در  وزیر 
سقوط  به  مربوط  اخباری  انتشار 
اسپید  سایت  استناد  به  پله ای  دو 
کارنامه  اگر  کرد:  بیان  تست 
سال  یک  طی  را  اینترنت  سرعت 
مشاهده  سایت  این  در  گذشته 
ایران  رتبه  که  دید  خواهید  کنید، 
در  کشور،  هشتادمین  عنوان  به 
بر  بوده و حالا  اینترنت موبایل ۲۲ 
اساس اطلاعات همین سایت در ماه 
ایران  در  اینترنت  سرعت  گذشته 
از  ما  کشور  و  رسیده   ۴۲ رتبه  به 
به ۴۶ رسیده است که  جایگاه ۸۰ 
به معنای ارتقای ۳۴ پله ای است که 
از ۴۶ به ۴۸ رسید که  این ماه  در 
رتبه  سقوط  به  تعبیر  آن  از  برخی 
این  که  بگوییم  باید  کردند،  ایران 
و  داخلی  سرعت  ارزیابی  و  تجمیع 

خارجی با هم است.
شد  گفته  که  همانطور  افزود:  وی 
طریق  از  مردم  نیاز  که  اندازه  هر 
شود،  برطرف  داخلی  سرویس های 
در  می یابد.  افزایش  نیز  سرعت 
دسترسی  سرعت  حاضر  حال 

از  بیشتر  داخلی  سایت های  به 
دلیل  که  است  خارجی  سایت های 
آن واقعیت فنی و شبکه ای است و 
ارتباطی به اعمال سیاست ها ندارد.

به  هم  اشاره ای  ادامه  در  پور  زارع 
داخلی  سرورهای  بر  اخیر  حملات 
از  بسیاری  گفت: حملات  و  داشت 
سرویس های  روی  مختلفی  جاهای 
ارائه دهنده اعمال می شود که هدف 
آن ها ایجاد اختلال است، موضوعی 
که در این چند وقت باعث انتقاد و 

نارضایتی کاربران شده است.
ادامه در واکنش  ارتباطات در  وزیر 
و  کانال ها  هنوز  که  نکته  این  به 
به  نتوانسته اند  فعال  گروه های 
کنند  کوچ  داخلی  پیامرسان های 
برای  مشکل  ایجاد  باعث  این  و 
کرد:  تصریح  است،  شده  کاربران 
پیامرسان های  برخی  که  باید گفت 
این  در  اپ  واتس  مانند  خارجی 
زمینه بسیار ضعیف هستند و عملا 
ندارد.  گروه و کانال در آن معنایی 
محدودیت های بسیار زیادی در این 
پیام رسان وجود دارد و ویژگی های 
مدل های  سایر  در  بهتری  بسیار 

خارجی وجود دارد.

وزیر ارتباطات: شبکه ملی اطلاعات 
به معنای قطع اینترنت نیست
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اجتماعی
خبر

ایوان ری تا پایان سال افتتاح می شود/ ارزش 

کارخانه سیمان 700  میلیارد تومان است

فاخر  تهران گفت: مجموعه  رئیس شورای اسلامی شهر 
ایوان ری تا پایان امسال افتتاح خواهد شد.

موزه  نخست  مرحله  افتتاح  مراسم  در  چمران  مهدی   
کارخانه سیمان ری افزود: در شهر ری طرح های عمرانی، 
که  است  تکمیل  حال  در  زیادی  فرهنگی  و  شهرسازی 
می تواند در منطقه ۲۰ به عنوان طرح های محرک توسعه 

عمل کند.
طغرل  فرهنگی  طرح  تکمیل  با  امیدوارم  افزود:  وی 
رونق  شاهد  بزودی  صدوق  شیخ  فرهنگی  مجموعه  و 

اقتصادی در شهر ری باشیم.
ری  فرهنگی  و  تاریخی  هویت  به  اشاره  با  چمران 
اظهارداشت: با تکمیل مرحله دوم و استقرار شرکت های 
این منطقه روی خواهد  در  بزرگی  اتفاقات  بنیان  دانش 

داد.
ارزش کارخانه سیمان ۷۰۰ میلیارد تومان است

اشاره  با  تهران  شهرداری  شهرسازی  و  معماری  معاون 
ری  سیمان  کارخانه  موزه  نخست  مرحله  افتتاح  به 
گفت: ارزش این مجموعه ۷۰۰ میلیارد تومان است که 
مجموعه  این  مرمت  برای  تومان  میلیارد   ۲۵ شهرداری 

هزینه کرده است.
حمیدرضا صارمی در مراسم افتتاح موزه کارخانه سیمان 
دارای  که  تهران  شهر  قدیمی  فضاهای  در  گفت:  ری 
هویت تاریخی و ایرانی- اسلامی است با چالشی با عنوان 
بهترین  که  هستیم  روبرو  شهری  استفاده  بلا  فضاهای 
راهکار برای تبدیل این فضاها توسط صنایع نوین و دانش 

بنیان امکان پذیر است.
با پیگیری های اعضای شورای شهر این  وی تاکید کرد: 
عدالت  راستای  در  تهران  شهردار  که  است  بار  سومین 
ری  به  تهران  جنوب  و  شمال  فاصله  کاهش  و  فضایی 

می آید.
از  یکی  ری  کارخانه  داد:  ادامه  تهران  شهردار  معاون 
قدیمی ترین کارخانه های شهر تهران است که تا سال ۶۲ 
تغییر  رویکرد جهانی،  به  توجه  با  و  می کرد  فعالیت  نیز 
فضای صنایع ناکارآمد و تبدیل این کارخانه ها با فضای 

شهری از برنامه های موردنظر است.

باید  اینکه  بیان  آموزش وپرورش با  وزیر   
جدید  نسل  نیازهای  اساس  بر  را  مدرسه 
در  آینده پژوهی  مطالعات  گفت:  کنیم،  آماده 
تحول  برای  آموزشی،  و  کاری  محیط های 

ضروری است.
وپرورش،  آموزش   وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
مرکزی شاهد  ستاد  نشست  در  نوری  یوسف 
معاون  حضور  با  آموزش وپرورش  وزارت 
امور  و  شهید  بنیاد  رئیس  و  رئیس جمهور 
و  فرهنگی  نگاه  باید  کرد:  اظهار  ایثارگران 
داشت،  آموزش وپرورش  مسائل  به  تربیتی 
لذا باید مطالعاتی برای تحقق اهداف مدارس 
برای  الگویی  آن  اساس  بر  و  داشت  شاهد 
و  کوتاه مدت  دوره های  در  شاهد  مدارس 

بلندمدت مشخص شود.

حوزه  در  شاهد  مدارس  این که  بابیان  وی 
افزود:  بوده اند،  موفق  حوزه ها  سایر  آموزش 
آموزش   یعنی  فرهنگی،  نهاد  دو  بین  ائتلاف 
شاهد  مدارس  در  شهید  بنیاد  و  وپرورش 
شکل گرفته است و این ائتلاف الگوی موفقی 
مدارس  تا  است  شده  باعث  که  است  بوده 
تبدیل  برای سایر مدارس  الگو  به یک  شاهد 
شود، لذا متقاضیان ثبت نام این مدارس زیاد 
است و مردم هم از عملکرد این مدارس راضی 

هستند.
وی اظهار کرد: مدارس شاهد در ساحت های 
و  دینی  مناسبت های  به خصوص  تربیتی 
می کنند  سعی  و  هستند  فعال  مذهبی 
دانش آموزانی در تراز سند تحول تربیت کنند، 
مدارس  به عنوان  را  مدارس  این  می توان  لذا 

و  گرفت  نظر  در  تحول  سند  اجرای  هدف 
اساس  بر  شاهد  مدارس  ارزیابی  و  رتبه بندی 

تحقق اهداف سند تحول انجام شود.
نوری بابیان این که در مدارس باید مطابق با 
نیازهای نسل جدید تحول ایجاد شود، اظهار 
اساس  بر  آموزشی  و  کاری  محیط های  کرد: 
کرد،  خواهد  تغییر  آینده پژوهی  پژوهش های 
لذا باید آماده این تغییرات در مدارس به ویژه 

در مدارس شاهد باشیم.
می کند  سعی  شاهد  مدارس  داد:  ادامه  وی 
را  آموزش وپرورش  استاندارد  شاخص های  تا 
رعایت نماید و می توان این مدارس را به عنوان 
زیرا  قرارداد،  موردبررسی  تحولی  مدارس 
در  تحصیلی  مختلف  با سطوح  دانش آموزانی 
مدارس شاهد ثبت نام می نمایند و همه آن ها 

آموزشی  حوزه های  در  خوبی  نتایج  به تدریج 
موفق  روش  این  و  می کنند  کسب  تربیتی  و 
مدارس  سایر  در  الگویی  به عنوان  می تواند 

مورداستفاده قرار گیرد.
دستور  به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
راهیان  اردوهای  برگزاری  برای  رئیس جمهور 
در  را  اردوها  این  می توان  گفت:  پیشرفت 
مدارس شاهد با تمرکز بیشتری انجام داد و از 
تجربیات بنیاد شهید در برگزاری این اردوها 

استفاده کرد.
اجرای  به  اشاره  با  وپرورش  آموزش   وزیر 
آموزش های  افزایش  برای  که  طرح هایی 
متوسطه  معاونت  در  که  حرفه ای  و  فنی 
را  این طرح ها  می توان  گفت:  می شود،  انجام 
و  فنی  مهارت های  و  اجرا  شاهد  مدارس  در 

حرفه ای را به این دانش آموزان آموزش داد.
استعدادیابی  سامانه  راه اندازی  گفت:  وی 
نظام مند  هدایت  الگوی  ارائه  و  دانش آموزان 
استعدادها، قرار دادن مدارس شاهد به  عنوان 
مدارس هدف پیاده سازی و اجرایی سازی سند 
کیفی  رتبه بندی  و  ارزیابی  بنیادین،  تحول 
مدارس شاهد در ساحت های ۶ گانه به عنوان 
یک جشنواره جهت ایجاد رقابت در بین آن ها 
جوار  در  شاهد  هنرستان های  راه اندازی  و 
مراکز بنیاد شهید مبتنی بر آمایش سرزمینی 

می تواند بخشی از اقدامات مشترک باشد.
دانشگاه  ارتباط  الگوی  ارائه  داد:  ادامه  نوری 
دانش آموزان  حضور  شاهد،  مدارس  با  شاهد 
مدارس شاهد در مراکز دانش بنیان و حمایت 
از طرح های دانش بنیان از طریق این مراکز و 
راه اندازی کودکستان در مدارس شاهد بخش 
دیگری از اقدامات در راستای ارتقای کیفیت 

مدارس شاهد می تواند باشد.

  وزیر آموزش وپرورش : مدرسه را 
بر اساس نیازهای نسل جدید آماده کنیم

 دبیرکل ستاد مبارزه با موادمخدر گفت: در 
تقسیم بندی کلی مواد صنعتی و سنتی در 
به صورت  استفاده  تا ۸۰ درصد  کشور ۷۵ 
سنتی و ۲۰ تا ۲۵ درصد صنعتی است که 
در این بین، مصرف تریاک رتبه اول را دارد.

به گزارش  ایرنا از ستاد مبارزه با موادمخدر، 
اشاره  با  گویی  و  گفت  در  مؤمنی  اسکندر 
مصرف  الگوی  تغییر  آسیب زایی  دامنه  به 
صنعتی  مخدر  افزود:  صنعتی  به  سنتی  از 
منهدم  را  فیزیکی  و  مغز  ساختارهای  تمام 
بهترین  و  دارد  سختی  بازگشت  و  می کند 
به سمت  نرفتن  و  پیشگیرانه  اقدامات  کار، 
درمانی  شیوهای  اما  است،  مواد  اینگونه 
جدید و مراکز درمانی به روز کمک زیادی 

در درمان این مصرف کنندگان دارند.
جهان  با  مقایسه  در  کرد:  تصریح  وی 
بهتر است،  از نظر شیوع مصرف  ما  شرایط 
در  و  هفت  دنیا  میانگین  در  مصرف  شیوع 
است؛  فعال  پنج درصد جامعه  ایران حدود 
مقابله،  حوزه  چهار  پیشبرد  با  معتقدیم  اما 
بازگشت  توانمندسازی  و  پیشگیری  درمان، 
امیدوار  شرایط  می توان  جامعه  به  معتادان 

کننده تری داشت.
وی افزود: در یک مقطعی برخی کشورها از 
جمله آمریکا، کانادا و برخی کشورهای دیگر 
کاناویس  از جمله  موادمخدر  برخی  مصرف 
آزاد  را  گل(  و  ماریجوآنا  )خانواده حشیش، 
اعلام کردند تا مصرف مخدرهای دیگر کم 
شد  برعکس  قضیه  این  که  حالی  در  شود، 
قاچاق  و  مصرف  تولید،  کشورها  این  در  و 
 ۵۰۰ از  بنابراین  یافت،  افزایش  موادمخدر 
هزار نفر سالیانه مرگ و میر ناشی از مصرف 
مواد مخدر در دنیا، ۱۰۷ هزار نفر مربوط به 

آمریکاست.
میانگین سن اعتیادر در ایران ۲۴ سال

وی ادامه داد: میانگین سن اعتیاد در کشور 
ما ۲۴ سال است که در مقایسه با میانگین 
نتیجه  این  و  است  بهتر  ایران  شرایط  دنیا، 

اقدامات پیشگیرانه است.
افزود:  موادمخدر  با  مبارزه  ستاد  دبیرکل 
میانگین پایین ترین سن اعتیاد نیز مربوط به 
براساس  کشور آمریکا و ۱۹ سال است که 
آمارهای رسمی سازمان ملل صرفاً در سال، 
۱۰۷ هزار نفر در اثر سوء مصرف موادمخدر 

می میرند.
پژوهش  یک  نتایج  براساس  گفت:  مومنی 
نوجوانان  و  جوانان  درصد   ۳۰ حدود 
دو  یکی  با  نمی کردند  فکر  اعتیاد  گرفتار 
بار مصرف معتاد شوند و حدود ۳۰ درصد 
همسالان  تعارف  مقابل  در  نیز  آنان  دیگر 
کمک  با  بنابراین  نداشتند؛  گفتن  نه  توان 
نهادهای فرهنگ ساز و خانواده ها؛ جوانان و 
نوجوانان باید به راحتی بتوانند در مقابل این 

پیشنهادهای مخرب نه بگویند.
افزایش ۱۶ درصدی تولید و کشت موادمخدر 

در افغانستان
وی با اشاره به لزوم تشکیل ستاد مبارزه با 
تریاک  درصد  افزود: حدود ۹۰  مخدر  مواد 
این  و  می شود  تولید  افغانستان  در  جهان 
شیشه  و  تریاک  تولید  در  اول  رتبه  کشور 
)متامفتامین( و رتبه دوم تولید کاناویس و 
خانواده حشیش را در دنیا دارد که در ۲۰ 
سال اخیر با حضور ناتو و نیروهای آمریکایی 

این میزان افزایش بیشتری داشته است.
با اشاره به اهمیت مبارزه با موادمخدر  وی 
به یک سازمان واحد و  نیاز  براساس  گفت: 
از آنجایی که این موضوع به یک معضل ملی 
و جهانی تبدیل شده است، ایران با توجه به 
اعتقادات خود ستادی متشکل از ۲۰ عضو 
مستقیم و غیرمستقیم از جمله دستگاه های 

داده  تشکیل  درمانی  و  فرهنگی  مقابله ای، 
است.

کشت  ممنوعیت  طرح  به  اشاره  با  مومنی 
سازمان  داد:  ادامه  افغانستان  در  موادمخدر 
کرد  اعلام   )۲۰۲۲( امسال  گزارش  در  ملل 
که تولید و کشت مواد مخدر در افغانستان 
حدود ۱۶ درصد هم افزایش پیدا کرده است، 
بنابراین، نه تنها کاهشی در تولید مواد مخدر 
اندکی  بلکه  نداشته  وجود  کشور  این  در 

افزایش هم پیدا کرده است.
وی به نقش آمریکا و ناتو در افزایش تولید 
مخدر در افغانستان اشاره کرد و گفت: طبق 
آمار رسمی سازمان ملل، در سال ۲۰۰۰ که 
افغانستان اشغال شده بود، تولید مواد مخدر 
حدود ۲۰۰ تن بود و با رفتن این نیروها، این 
عدد به حدود ۹ هزار تن یعنی نزدیک به ۵۰ 

برابر رسیده است.
تغییر  در  تلاش  وجود  با  داشت:  اظهار  وی 
صنعتی  موادمخدر  تولید  اما  مصرف  الگوی 
از جمله شیشه و متامفتامین ها در طی ۱۰ 

سال، پنج برابر افزایش داشته است.
افزود:  موادمخدر  با  مبارزه  ستاد  کل  دبیر 
اعلام منابع مستند و موثق برخی  براساس 
موادمخدر  دولتی  قاچاق  ناتو  هواپیماهای 
از  سال   ۲۰ طی  متاسفانه  و  می کردند 
افغانستان ویرانه ای را تحویل داده اند که تک 
محصولی و عموما وابسته به تولید مواد مخدر 

شده است.
ملل،  سازمان  نقشه  طبق  گفت:  مومنی 
سال  چهار  طی   ،۲۰۲۱ تا   ۲۰۱۸ سال  از 
شیشه؛  جمله  از  صنعتی  موادمخدر  انواع 
متامفتامین و هروئین افزایش داشته است. 
اعلام این آمارها آگاهی بخشی به خانواده ها 
و ورود  با کمک در کنترل مرزها  است که 
موادمخدر و هم بازدارندگی و صیانت درونی 

با این معضل مقابله کنیم.
ایران رتبه اول در کشف موادمخدر را دارد

گفت:  سال جاری  کشفیات  به  اشاره  با  وی 
حدود ۶۰۰ تن کشفیات موادمخدر داشتیم 
هیات  و  ملل  سازمان  رسمی  آمار  طبق  که 
موادمخدر،  با  مبارزه  و  کنترل  بین المللی 
 ۹۲ شامل  دنیا  اول  رتبه  فاصله  با  ایران 
درصد   ۵۹ جهان،  تریاک  کشفیات  درصد 
حوزه  درصد   ۲۷ و  جهان  مرفین  کشفیات 
داده  اختصاص  به خود  را  کشفیات هروئین 
پدیده خطرناک  یک  با  ما  گفت:  وی  است. 
مواجه هستیم زیرا قاچاق موادمخدر از اروپا 
به افغانستان را داریم که ایران به نمایندگی 
از دنیا در این خط مقدم مبارزه قرار دارد و 

دودش به چشم همه دنیا می رود.
مومنی ادامه داد: حدود ۸۶ درصد مجموعه 

کشفیات موادمخدر مربوط به نیروی انتظامی 
است و در همین یک سال گذشته ۱۲ شهید 

و چند برابر مجروح و جانباز تقدیم کردیم.
گفت:  موادمخدر  با  مبارزه  ستاد  دبیرکل 
روزی  به  تجهیزات  باید  انتظامی  نیروهای 
امکانات  و  تجهیزات  زیرا  باشند،  داشته 
قاچاقچیان بدون محدودیت به روز هستند؛ 
با جانفشانی دستگاه های مقابله ای؛ از جمله 
و  اطلاعات  وزارت  سپاه،  انتظامی،  نیروی 
همکاری خوب دستگاه قضایی، حدود بیش 
از ۷۰ درصد کشفیات در هفت استان  شرقی 
و حاشیه شرقی و ۲۰ درصد مربوط به کل 

کشور هستند.
مواد  بیشترین کشف  اینکه  به  اشاره  با  وی 
مخدر در سیستان و بلوچستان است، گفت: 
استان های  در  کشفیات  درصد   ۷۴ حدود 
بلوچستان،  و  سیستان  جنوبی،  خراسان 

هرمزگان، فارس، کرمان و یزد است.
ادامه  مخدر  مواد  با  مبارزه  ستاد  کل  دبیر 
داد: در بحث پیشگیری ستاد مبارزه با مواد 
مخدر همکاری خوبی با آموزش و پرورش و 
دیگر نهادهای فرهنگی از جمله مثل وزارت 
ورزش، صدا و سیما، وزارت علوم شروع کرده 
است. آموزش و پرورش هم روی جامعه هدف 
خودشان به عنوان یک خانواده خیلی بزرگ 
یک  آموز،  دانش  میلیون   ۱۴ حدود  یعنی 
میلیون معلم و اولیاء می تواند هم به جامعه 
اثرگذار  جامعه؛  هم  و  دانش آموزان  آماری 

باشد.
برای  نگهداری  ظرفیت  هزار   ۲۶ ایجاد 

معتادان متجاهر
مؤمنی گفت: برای حدود ۲ میلیون و ۴۰۰ 
هزار نفر مصرف کننده مستمر مواد مخدر در 
کشور، حدود هشت هزار مرکز درمان سرپایی 
سرپایی  درمان های  برای  که  دارد  وجود 
کفایت لازم را دارد اما برای اقامت افراد معتاد 
داوطلب و متجاهران با کمبود مواجه هستیم.

وی ادامه داد: در حوزه معتادان متجاهر در 
تهران ظرفیت کامل و کمبود ظرفیت نداریم 
مراکز  ظرفیت   ،۹۷ سال  در  که  طوری  به 
درمانی برای معتادان متجاهر چهار هزار نفر 
بوده اما اکنون ظرفیت به حدود ۲۶ هزار نفر 

در تهران رسیده است.
وی با اشاره به ایجاد ظرفیت نگهداری برای 
معتادان متجاهر در دیگر شهرستان ها افزود: 
و  شویم  روز  به  باید  درمانی  شیوه های  در 
ستاد  قبلی  جلسه  در  هم  جمهور  رئیس 
با موادمخدر تأکید کردند که وزارت  مبارزه 
بهداشت و ستاد با کمک هم شیوه های نوین 
نامه های  شیوه  جدید،  داروهای  درمانی، 

جدید را به کار بگیرند.
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از  استفاده  گفت:  دادگستری  وزیر 
بین المللی  کنوانسیون  ظرفیت های 
ما  به  را  امکان  این  فساد  با  مبارزه 
می دهد تا موضوع استرداد اموال ناشی 
پیگیری  کشورها  تمام  با  را  فساد  از 
کنیم که تا به حال مغفول مانده است.

قوه  رسانه  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
روز  رحیمی  حسین  امین  قضاییه، 
یکشنبه در جلسه شورای مرجع ملی 
حضور  با  فساد  با  مبارزه  کنوانسیون 
نمایندگان دستگاه های عضو در محل 
وزارت دادگستری اظهار داشت: فرایند 
مرور جمهوری اسلامی ایران مهمترین 
بحث پیش رو در حوزه مبارزه با فساد 

در کشور است..
سفر  به  اشاره  با  دادگستری  وزیر 
کننده  مرور  کشورهای  نمایندگان 
و  نظر  دقت  ایران،  اسلامی  جمهوری 
برنامه دقیق در تهیه و صحت سنجی 
مهم  بسیار  را  برنامه ها  و  گزارشات 
برشمرد و گفت: موضوع مرور مساله ای 
و  وظایف  حدود  بنابراین  است  ملی 
اختیارات هر دستگاه باید مشخص و در 
بازه زمانی تعیین شده، همه سوالات، 

مشکلات و ملاحظات برطرف شود.
که  نکته  این  بر  تاکید  با  رحیمی 
خروجی فعالیت و تلاش دستگاه ها باید 

حافظ  کننده  مرور  هیات  گزارش  در 
منافع و اعتبار کشورمان باشد گفت: در 
حوزه مبارزه با فساد علیرغم مشکلات 
اقدامات  کشور،  در  موجود  جدی 
ارزشمند و مهمی صورت گرفته نمونه 
آن شورای عالی مالی مبارزه پولشویی 
به  که  است  اقتصاد  وزارت  در  مستقر 
صورت جدی و متمرکز در این موضوع 

ورود کرده اند.
مهمترین  داد:  ادامه  دادگستری  وزیر 
مشکل در مبارزه با فساد در کشورمان 
تاکنون  که  است  فساد  از  ناشی  اموال 
موفق به استرداد آن ها نشده ایم. یکی 
موافقت  زمینه  این  در  راهکارها  از 
با  فساد  از  ناشی  اموال  استرداد  نامه 
این  در  که  است  مختلف  کشورهای 

زمینه دچار مشکل جدی هستیم.
از  کامل  استفاده  خواستار  رحیمی 
ظرفیت های کنوانسیون مبارزه با فساد 
از  استفاده  گفت:  و  شد  ملل  سازمان 
المللی  بین  کنوانسیون  ظرفیت های 
ما  به  را  امکان  این  فساد  با  مبارزه 
می دهد تا موضوع استرداد اموال ناشی 
پیگیری  کشورها  تمام  با  را  فساد  از 
کنیم که تا به حال مغفول مانده است.

سیدعلی کاظمی معاون وزیر دادگستری 
و دبیر مرجع ملی کنوانسیون مبارزه با 

گزارشی  در  دادگستری  وزارت  فساد 
فعالیت های صورت گرفته درباره برنامه 
مرور جمهوری اسلامی ایران، کنفرانس 
کشورهای اسلامی در جده عربستان و 
وضعیت مبارزه با فساد در کشورمان را 

ارائه کرد.
نمایندگان  جلسه،  این  ادامه  در 
ملی  مرجع  شورای  عضو  دستگاه های 
گزارشی  فساد  با  مبارزه  کنوانسیون 
از فعالیت ها و برنامه های خود در این 

زمینه ارائه کردند.
فرایند مرور کشورهای عضو کنوانسیون 
بین المللی مبارزه با فساد توسط اعضا 
می گیرد  صورت  دوره ای  صورت  به  و 
در  ایران  اسلامی  جمهوری  مرور  و 
ارمنستان  کشور  توسط  دوره  این 
باب  در  کنوانسیون  دوم  فصل  درباره 
درباره  فلسطین  کشور  و  پیشگیری 
فصل پنجم کنوانسیون در باب استرداد 
دارایی ناشی از فساد انجام خواهد شد.

وزیر دادگستری: مهمترین مشکل مبارزه با فساد اموال 
استرداد نشده است

خبر

لزوم ورود واحدهای امداد و نجات به کتب 
درسی/مدرسه هلال احمر ایجاد شود

رئیس جمعیت هلال احمر به طرح غنچه های هلال اشاره 
کرد و گفت: باید مهدکودک هایی را برای آموزش های هلال 
باید مدرسه هلال احمر را هم ایجاد کنیم؛  شکل بدهیم. 
مدرسه ای که فقط آموزش امداد و نجات را در نظر دارد. 
و  امداد  واحدهای درسی  برخی  که  است  همچنین خوب 

نجات را در کتب درسی قرار دهیم.
اجرایی  نشست  در  کولیوند  پیرحسین  ایسنا،  گزارش  به 
سازی تفاهم نامه همکاری مشترک وزارت آموزش و پرورش 
با جمعیت هلال احمر که در اردوگاه دانش آموزی شهید 
اینکه آموزش و پرورش و  بیان  با  باهنر تهران برگزار شد 
هم  کنار  که  هستند  دستگاهی  دو  احمر  هلال  جمعیت 
بحران ها  با  مواجهه  در  سازمان ها  مهم ترین  و  ایستاده اند 
افزایش مشارکت  را سال  امسال  محسوب می شوند گفت: 

در نظر گرفتیم.
وی افزود: سال آینده سال آموزش و دو سال دیگر، زمان 
استفاده از نیروهای آموزش دیده است. این اقدامات ذیل 

کانون های دانش آموزی هلال احمر انجام می شود.
و  اشاره  آموزش  به محورهای  احمر  رئیس جمعیت هلال 
اظهار کرد: در ابتدا باید دانش آموزان با اقدامات داوطلبانه و 
خطرات آن آشنا و سپس تلاش کنیم آنان بر این اقدامات 
انسانی و اجتماعی خود را  باید سرمایه های  مسلط شوند. 

تقویت کنیم.
کولیوند با بیان اینکه آموزش و پرورش می تواند در تقویت 
بسیار  احمر  هلال  جمعیت  اجتماعی  و  انسانی  سرمایه 
اثرگذار باشد گفت: موقعیت مدارس در محلات نیز بسیار 
استراتژیک است . در حوادث گذشته این تجربه را داشته ایم 
که مدارس نقاط کلیدی و استراتژیک در مواجهه با بحران ها 
هستند. دانش آموزان سفیران امدادی هلال احمر هستند 
و می توانند در خانواده هایشان اهداف هلال احمر را پیگیری 

کنند.
وی ادامه داد: ما از طریق فضای مجازی می توانیم برنامه های 
برنامه های  و  اطلاع رسانی کنیم  آموزان  دانش  به  را  خود 
می  پرورش  و  آموزش  با  ترکیبی  برنامه های  احمر  هلال 
شوند. هلال احمر نه یک سازمان که یک جمعیت است و 
همواره به وحدت و انسجام با سازمان های دیگر می اندیشد.

4

گره گشایی از مشکل ۱0 ساله بین شهرداری و 
شرکت عمران پردیس با ورود سازمان بازرسی

کل  بازرس  و  بازرسی  سازمان  یک  منطقه  رئیس 
استان تهران از گره گشایی از مشکل ۱۰ ساله بین 
در  پردیس  جدید  شهر  عمران  شرکت  و  شهرداری 
ورود  با  منطقه  این  مردم  به  رسانی  خدمات  ارائه 

بازرسی خبر داد.
افشین  کشور،  کل  بازرسی  سازمان  از  نقل   به 
سهراب خان با تاکید بر اینکه بازرسی استان تهران در 
راستای انجام وظایف نظارتی خود و همچنین با توجه 
به اهمیت و فوریت حقوق عمومی شهروندان ساکن 
در شهر جدید پردیس به ویژه ساکنان فازهای ۵، ۸، 
۹و ۱۱ اقدام به برگزاری و پیگیری و حل مشکل ۱۰ 
این  در  افزود:  کرد،  پردیس  مردم شهر جدید  ساله 
بازرسی  با حضور مدیران  راستا جلساتی سه جانبه 
کل استان تهران، شرکت عمران شهر جدید و شهردار 

پردیس برگزار شد.
وی اضافه کرد: پس از طرح موضوع، بررسی، بحث 
و مذاکره کارشناسی مستند به ماده ۱۲ قانون ایجاد 
شهرهای جدید و تبصره ذیل آن مصوب ۱۶ دی ماه 
ماده های ۲۰،  مفاد  اسلامی،  ۱۳۸۰ مجلس شورای 
۲۱ و ۲۲ آیین نامه اجرایی همان قانون مصوب ۱۸ 
بند ۱۰ مصوبات  وزیران،  تیرماه سال ۱۳۸۱ هیات 
بند  و  امسال  شهریورماه  استان ۲۰  مسکن  شورای 
۱۴ صورتجلسه شورای مسکن شهرستان در خصوص 
با  اتخاذ تصمیمات مرتبط  به  مراحل یادشده منجر 
تعیین تکلیف و تقسیم وظایف هرکدام از دستگاه های 
مسئول شد تا تحت نظارت بازرسی کل استان تهران 
اقدام  محوله  امور  انجام  به  نسبت  فوریت  قید  به  و 
به  خدمات رسانی  به  نسبت  صورتجلسه  وفق  و 

شهروندان اقدام کنند.
بازرس کل استان تهران اظهارداشت: در این جلسه 
 ۱۱ ۹و   ،۸  ،۵ مراحل  در  شهرداری  که  شد  مقرر 
نظیر سایر فازهای شهر پردیس تمام امور نگهداشت 
مجوزهای  صدور  و  عمرانی  فنی  و  شهری  خدمات 
حفاری و نظایر آن را ارائه کند و شرکت عمران انجام 
باشد  داشته  عهده  بر  را  فازها  همه  در  آماده سازی 
نداشته  به عهده  این زمینه  و شهرداری تعهدی در 
باشد.سهراب خان گفت: همچنین مقرر شد همزمان 
با تحویل و اداره مراحل بند یادشده توسط شهرداری 
ظرف ۲ هفته نواقص فازهای مذکور به لحاظ معابر، 
شوارع، پارک ها و فضای سبز توسط هیاتی متشکل 
از نمایندگان شرکت عمران، شهرداری و فرمانداری 

احصاء و مورد اقدام قرار گیرد.
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بین الملل
اخبار

نیمی از آلمانی ها با ارسال تانک به اوکراین 

مخالف هستند

 یک موسسه نظرسنجی در آلمان اعلام کرده است که تقریباً نیمی از 
شهروندان این کشور با ارسال تانک به اوکراین مخالف هستند.

مردم  از  نظرسنجی  آخرین  اساس  بر  اسپوتنیک،  از  ایرنا  گزارش  به 
آلمان تقریباً نیمی از شهروندان این کشور با ارسال تانک های لئوپارد۲ 

به اوکراین مخالف هستند.
موسسه تحقیقاتی یوگاو )YouGov( در گزارشی اعلام کرده است 
موسسه  این  نظرسنجی  در  آلمانی  از شرکت کنندگان  که ۴۵درصد 
اعلام کردند که با ارسال سلاح های سنگین به اوکراین مخالف هستند.

که  گفتند  دهندگان  پاسخ  از  درصد   ۴۵ نظرسنجی،  این  اساس  بر 
مخالف ارسال تانک های آلمانی به اوکراین هستند و تنها ۳۳ درصد از 
این اقدام حمایت کرده و ۲۲ درصد دیگر نیز از پاسخ دادن خودداری 

کردند.
در چند ماه گذشته، اولاف شولتز صدراعظم آلمان، بارها در پاسخ به 
اوکراین گفته  به  بیشتر  و تسلیحات  تانک  ارسال  برای  درخواست ها 
است که برلین به جای اقدام یک جانبه، با متحدانش هماهنگ خواهد 

بود.

محمد عبدالسلام: برقراری آتش بس 

 فقط با لغو محاصره کامل یمن 

امکان پذیر است

 رئیس هیات مذاکره کننده یمن گفت: برقراری آتش بس دائم فقط با 
لغو محاصره دائم، پرداخت دائمی حقوق ها و خروج اشغالگران امکان 

پذیر است.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی انصارالله یمن، محمد عبدالسلام 
افزود: هم اکنون هیچ آتش بسی برقرار نیست و ما متعهد به چیزی 
نیستیم ولی تلاش های برادران عمانی برای ایجاد پیشرفتی در این 

زمینه در جریان است.
وی اضافه کرد: هیات عمانی با رهبر انقلاب یمن، رئیس شورای عالی 
سیاسی و رئیس ستاد کل نیروهای مسلح دیدار کردند و این دیدارها 

مفید بود و دیدگاه های مختلفی بررسی شد.
عبدالسلام گفت: پس از پایان آتش بس، گفت و گوهای فشرده ای 
با برخی طرف ها از جمله طرف سعودی و سازمان ملل در مسقط 

داشتیم.
وی تصریح کرد: نیروهای نظامی ما معادله جدیدی را در میدان برقرار 
کرده است و طرف مقابل می داند که ما وارد مرحله جدیدی شده ایم.

سخنگوی انصارالله یمن گفت: هر اقدام اقتصادی که اوضاع داخل یمن 
را تحت تاثیر قرار دهد، همه چیز را دگرگون خواهد کرد و برداران 
عمانی این سخن واضح را از سید عبدالملک بدرالدین الحوثی رهبر 

انقلاب شنیدند.
عبدالسلام اضافه کرد: پرونده مسائل انسانی و در راس آن پرداخت 
همچنان   ۲۰۱۴ سال  گاز  و  نفت  درآمد  براساس  کارمندان  حقوق 

اولویت ما در مذاکرات است.
وی افزود: درآمد صادرات نفت و گاز باید بدون هیچ استثنایی صرف 

پرداخت حقوق همه کارمندان در همه استان ها شود.
عبدالسلام بیان کرد: امکان ندارد درسایه فضای پیچیده و بحران های 

انسانی و اقتصادی وارد مذاکرات سیاسی شویم.
وی افزود: نسبت به هرگونه اقدام اقتصادی که یمن را هدف قرار دهد 
هشدار می دهیم زیرا این موضوع می تواند همه چیز را به نقطه صفر 

بازگرداند.
عربستان سعودی از ششم فروردین ۹۴ در قالب ائتلافی از چند کشور 
عربی از جمله امارات و با کمک و چراغ سبز آمریکا و حمایت رژیم 
صهیونیستی، حملات گسترده ای را علیه یمن - فقیرترین کشور عربی 

- آغاز کرد.
این کشورها پس از ۷ سال تجاوز به یمن و کشتار هزاران نفر و تخریب 
زیرساخت های این کشور نه تنها به اهداف خود نرسیدند بلکه به دنبال 
آنها  به عمق خاک  یمن  نیروهای مسلح  پهپادی  و  ضربات موشکی 

مجبور به پذیرش آتش بس شدند.
 ۱۳ صنعا،  نیت  حسن  و  متحد  ملل  سازمان  های  رایزنی  دنبال  به 
فروردین ۱۴۰۱ آتش بسی دو ماهه در یمن برقرار شد که پس از دو 
دوره تمدید دو ماهه در تاریخ ۱۰ مهرماه بدون دستیابی به توافقی 

جدید به پایان رسید.
از مهمترین مفاد آن ورود ۱۸ کشتی حامل سوخت به بنادر الحدیده 
و اجازه دو پرواز رفت و برگشت هفتگی از فرودگاه صنعا بود، اما این 

آتش بس صدها بار توسط ائتلاف متجاوزان نقض شد.
دولت نجات ملی یمن، لغو محاصره، بازگشایی کامل فرودگاه صنعا و 
پرداخت حقوق کارمندان از درآمدهای نفتی استان های تحت اشغال 
اعلام  بس  آتش  جدید  تمدید  شرط  را  امارات  و  عربستان  مزدوران 

کرده است.

دیپلماسی  از  جدیدی  دور  آغاز  با   
منطقه ای و بین المللی دولت، مقامات 
خارجه  وزیر  ویژه  به  اروپایی  ارشد 
در  اخیر  اجلاس  حاشیه  در  فرانسه، 
برای  را  توجهی  قابل  تمایل  اردن، 
نزدیک شدن و گفت وگو با وزیر خارجه 

ایران نشان دادند.
به گزارش ایرنا، حسین امیرعبداللهیان 
مجمع  از  پس  بلافاصله  گذشته  هفته 
بغداد  نشست  در  تهران  گفت وگوی 
وزیر  کرد. شرکت  اردن شرکت  در   ۲
خارجه ایران در این اجلاس در کانون 
توجه رسانه های بین المللی قرار گرفت. 
علاوه  کشورمان  خارجه  وزیر  که  چرا 
کنفرانس  در  سخنرانی  و  شرکت  بر 
رسمی، دیدارها یا گفت وگوهای مهمی 

را در حاشیه آن داشت.
دیدار برجامی با بورل

با  امیرعبداللهیان  دیدارهای  از  یکی 
جوسپ بورل، رئیس سیاست خارجی 
اتحادیه اروپا بود که در آن موضوعات 

قرار  بحث  مورد  بین المللی  و  دوجانبه 
گرفت. یکی از موضوعات طرح شده در 
این دیدار مربوط به مذاکرات وین بود 
بر لزوم پیگیری آن تاکید  که طرفین 
که  یادداشتی  در  حتی  بورل  کردند. 
روز گذشته منتشر کرد نوشت: »هیچ 
اقدام  جامع  برنامه  برای  جایگزینی 
کسانی  ندارد.  وجود  )برجام(  مشترک 
را  کنند خود  می  فکر  این  از  غیر  که 

فریب می دهند.«
وزیر  با  فرانسوی  مقامات  گفت وگوی 

خارجه ایران
در  که  دیگری  تصویر  در  همچنین 
شده  ثبت   ۲ بغداد  کنفرانس  حاشیه 
در  کشورمان  خارجه  وزیر  است، 
ردیف اول در حال قدم و گپ زدن با 
رئیس جمهور فرانسه و رئیس سیاست 
خارجی اتحادیه اروپاست. تصویر مزبور 
گویای کیفیت گفتگوی جاری بین آنها 

نیز هست.
با  ایران  خارجه  وزیر  دیگری،  قاب  در 

همتای عمانی در حال گپ و گفت بود 
آنها  جمع  به  فرانسه  خارجه  وزیر  که 
نزدیک شده و با امیرعبداللهیان شروع 

به گفت وگو می کند.
شبکه های  در  برخی  که  چند  هر 
و  غیررسمی  اخباری  با  و  اجتماعی 
از  برخی  کردند  تلاش  منبع  بدون 
یا  ببرند،  سوال  زیر  را  دیدارها  این 
و  تصاویر  دهند،  جلوه  اهمیت  کم 
را  ادعاها  آن  مستندات موجود خلاف 

ثابت می کنند.
دمیدن روح دوباره به مذاکرات وین

به  اروپایی  طرف های  شدن  نزدیک 
 ۲ بغداد  کنفرانس  حاشیه  در  ایران 
یکی  دارد.  مهم  گزاره  دو  از  حکایت 
اجتناب  غیرقابل  بازیگری  ایران  اینکه 
منطقه  فرآیندهای  و  است  منطقه  در 
نیست.  امکانپذیر  تهران  بدون  ای 
پایان  با  غربی  کشورهای  اینکه،  دوم 
از  برخی  به  کشور،  در  اغتشاشات 
و  برده  پی  محاسباتی خود  اشتباهات 

دریافته اند که از محل اپوزسیون برای 
آنها آبی گرم نمی شود. از این رو، به 
بین  مستقیمی  نسبت  می رسد  نظر 
کاهش و پایان اغتشاشات در کشور و 
وجود  ایران  با  غربی  تعاملات  افزایش 

دارد.
مقامات غربی دریافته اند که در نهایت 
ایران  رسمی  نظام  سراغ  دوباره  باید 
امیرعبداللهیان  با  بورل  دیدار  بیایند. 
این  بر  ناظر  او  متعاقب  یادداشت  و 
بلینکن،  آنتونی  حتی  است.  موضوع 
چهارشنبه  نیز  آمریکا  خارجه  وزیر 
شب درباره لزوم بکارگیری دیپلماسی 
ایران سخن  برنامه هسته ای  در قبال 
را  برجام  به  بازگشت  تلویحا  و  گفته 
تایید کرد. رابرت مالی، مذاکره کننده 
ارشد آمریکایی نیز از برجام دفاع کرده 

و گفت که این توافق نمرده است.
روی دور دیالوگ منطقه ای

و  ایران  خارجه  وزرای  گفتگوی 
عربستان و توافق برای ادامه مذاکرات 
اتفاقات  جمله  از  ریاض  و  تهران  بین 
بغداد  اجلاس  حاشیه  در  دیگر  مهم 
موتور  بر  دیگر  بار  اتفاق  این  بود.   ۲
ایران  ای  منطقه  سیاست  محرکه 
آب  و  کرده  تزریق  جدیدی  سوخت 
سردی را بر پیکر کسانی ریخت که به 
منطقه ای  و  المللی  بین  انزوای  دنبال 

ایران هستند.
محمد  با  همچنین  ایران  خارجه  وزیر 
شیاع السودانی، نخست وزیر عراق، فواد 
حسین، وزیر خارجه عراق، شیخ سالم 
کویت،  خارجه  وزیر  الصباح  عبدالله 
جمهور  رییس  السیسی،  عبدالفتاح 
مصر، شیخ محمد بن عبدالرحمان آل 
ثانی، معاون نخست وزیر و وزیر خارجه 
قطر، و بدر بن سیف البوسعیدی، وزیر 

خارجه عمان گفتگو کرد.

دور جدید تعاملات منطقه ای و بین المللی

دوربرگردان اروپا به سمت ایران در امان
گزارش

ژاپن تایمز: تمرکز توکیو بر مخارج دفاعی، 
باعث تردید در رشد اقتصادی ژاپن خواهد شد

سال  برای  عمومی  بودجه  لایحه  جمعه  روز  طی  حالی  در  ژاپن  دولت 
 ۱۱۴ به  کشور  این  در  عمومی  مخارج  که  رساند  تصویب  به  را   ۲۰۲۳
تریلیون ین افزایش خواهد یافت و به نظر می رسد که چرخه رشدی که 

فومیو کیشیدا در نظر دارد، محدود شود.
به گزارش  ایرنا از ژاپن تایمز، رشد بی سابقه هزینه های عمومی دولت 

منعکس کننده افزایش شدید بودجه دفاعی در این کشور است.
دولت رشد واقعی تولید ناخالص داخلی کشور را برای سال مالی ۲۰۲۳ 
که در ماه مارس ۲۰۲۴ به پایان می رسد، ۱.۵ درصد برآورد کرده است. 
افزایش  به  بستگی  خیر،  یا  شد  خواهد  محقق  رشدی  چنین  اینکه  اما 

دستمزد شرکت ها و وضعیت تورم دارد.
احزاب حاکم ژاپن روز جمعه هفته گذشته )۲۵ آذرماه( طرحی را برای 
افزایش مالیات ها به منظور تامین بودجه افزایش قابل توجه هزینه های 

دفاعی این کشور تایید کردند.
مالیات  نرخ  افزایش  با  تا  دارد  برنامه  ژاپن  دولت  گزارش،  این  براساس 
شرکت ها و دخانیات، هزینه های دفاعی این کشور را طی پنج سال آینده 
به میزان ۴۳ تریلیون ین )۳۱۲ میلیارد دلار( افزایش داده و آن را به 

سطح ۲ درصد از تولید ناخالص داخلی این کشور برساند.
دولت ژاپن به عنوان بخشی از هدف اخذ مالیات ۴۳ تریلیون ینی طی 
سال مالی ۲۰۲۳ تا ۲۰۲۷، قصد دارد در سال مالی آینده که از ماه آوریل 
آغاز خواهد شد، مالیات شرکت ها و دخانیات را ۶.۵ تریلیون ین افزایش 
دهد. به گفته نخست وزیر ژاپن، در سال ۲۰۲۷ میزان مالیات اخذ شده 

از این بخش به ۸.۹ تریلیون ین افزایش خواهد یافت.
حزب  و  دموکرات  لیبرال  )حزب  حاکم  ائتلاف  در  شده  تصویب  برنامه 
کومیتو( مالیات شرکت ها از ۴ درصد به ۴.۵ درصد افزایش خواهد یافت 
و به ۷۰۰ میلیارد ین خواهد رساند. شرکت های کوچکی که ۲۴ میلیون 

ین یا کمتر در سال درآمد دارند از این مالیات، معاف شده اند.
مالیات  باید سه ین  نخ سیگار  ازای هر  به  ژاپنی  همچنین هر شهروند 

پرداخت کند.
دولت ژاپن از برنامه های دفاعی چین و آزمایش های موشکی کره شمالی 
نگران است و در حال بازنگری در همکاری های دفاعی خود با آمریکاست. 
این کشور برنامه دارد که صدها موشک تام هاوک از آمریکا خریداری کند.

ارتقای  جدید،  واحدهای  بیشتر،  نیروهای  اعزام  گزارش،  این  براساس 
که  هستند  عواملی  از  برخی  درمانی  مراکز  ایجاد  و  ارتش  ظرفیت های 
در اسناد جدید تصویب شده توکیو و تمرکز بر تاسیسات دفاعی جزایر 

»نانسه ای« بر آنها تاکید شده است.
مشابه  بحرانی  وقوع  در خصوص  فزاینده ای  نگرانی های  حاضر  حال  در 

حمله روسیه به اوکراین در این منطقه وجود دارد.
کارشناسان می گویند چشم انداز امنیتی جدید دولت ژاپن شامل تقریبا ۲ 
برابر شدن بودجه دفاعی کشور تا سال ۲۰۲۷ است و نشان می دهد که 
توکیو تا چه اندازه برنامه ریزی اضطراری را برای حمله احتمالی چین به 
تایوان جدی قلمداد کرده است. با این حال احزاب مخالف و حتی برخی 
از اعضای کابینه نسبت به تاثیر رشد بودجه دفاعی بر رشد اقتصادی این 

کشور نگران هستند.
اسناد تصویب شده نه تنها باعث تقویت قابلیت های دفاعی و بازدارندگی 
آماده  بلکه مشخص می کند که توکیو در حال  منطقه ای ژاپن می شود 

شدن برای جنگ احتمالی در تایوان است.
ائتلاف احزاب حاکم در ژاپن روز جمعه اصلاحاتی را در سه سند کلیدی 
امنیتی این کشور انجام داد که تغییری اساسی در سیاست های دفاعی 
توکیو ایجاد خواهد کرد. ژاپن دولت چین را به طور رسمی »بزرگترین 
چالش استراتژیک خود تاکنون« توصیف کرده و همزمان آمریکا متحد 

اصلی این کشور از زمان پایان جنگ جهانی دوم بوده است.

مشاور دولت آلمان: نرخ تورم تا ۲ سال آینده 
بالا می ماند

 مشاور بلندپایه دولت آلمان با پیش بینی ادامه بالا ماندن نرخ تورم این کشور 
مصرف  که  داد  هشدار  انرژی،  فزاینده  های  هزینه  به  توجه  با  آینده  سال   ۲ تا 
کنندگان می توانند افزایش بیشتر نرخ ها را در سال های ۲۰۲۳ و ۲۰۲۴ انتظار 

داشته باشند.
تارنمای دویچه وله؛ مونیکا شنیتزر مدیر “شورای کارشناسان  از  ایرنا  به گزارش 
اقتصادی آلمان” که به دولت این کشور خدمات مشورتی ارایه می دهد به روزنامه 
“راینیشه پست” گفت که سطح بالای تورم در ۲۰۲۴ نیز مطرح خواهد بود و تنها 

پس از ان شاید بتوانیم بازگشت آن را به ۲ درصد ببینیم.
سطح  در  را  اکتبر  در  سالانه  تورم  نرخ  “دستاتیس”  آلمان  آمار  رسمی  سازمان 
اندکی  کاهش  با  )نوامبر(  ماه گذشته  در  که  کرد  برآورد  درصد   ۱۰.۴ سابقه  بی 
به  اروپا  اتحادیه  اقتصادی  نخست  قدرت  کشور  این  است.  رسیده  درصد   ۱۰ به 

شمار می رود.
شنیتزر با متهم کردن برخی شرکت ها به افزایش چشمگیر نرخ هایشان، بالا باقی 
ماندن نرخ تورم را به علت اثرات به اصطلاح دور دوم و تحمیل هزینه های بالا 

توسط تولیدکنندگان به مصرف کنندگان و کسب وکارها دانست.
ارزیابی او با پیش بینی هفته گذشته ایفو انستیتو در مونیخ در باره کاهش قابل 
این موسسه پیش بینی  توجه سطح تورم در ۲۰۲۳ به ۶.۴ درصد تناقض دارد. 
کرده بود که رکود در اقتصاد آلمان به شدتی که پیش از این تصور می شد نخواهد 
بود و نرخ رشد اقتصادی در مقایسه با پیش بینی قبلی به میزان ۰.۳ درصد، تنها 

۰.۱ درصد کاهش خواهد یافت.
های  اتحادیه  )با  مذاکرات حساب شده  علت  به  که  گفت  پست  راینیشه  به  وی 

کارگری و صنایع( در باره دستمزدها، نگران افزایش تصاعدی دستمزدها نیست.
اتحادیه های کارگری آلمان در بخش های صنعتی این کشور مانند شیمیایی و 
فلزات با افزایش دستمزدها به میزان زیر نرخ تورم در برابر پرداخت یک باره مبالغ 

جبران خدمت، موافقت کرده اند.
چرخه افزایش بهای کالاها و خدمات که در پی قرنطینه و محدودیت های همه 
گیری کرونا آغاز شد، با حمله روسیه به اوکراین تشدید شد. هزینه مصرف انرژی 
خانوارها در نوامبر در پی اوج گیری بهای گاز طبیعی، نسبت به دوره مشابه سال 
سال  از  نیز  خوراکی  مواد  بهای  است.  یافته  افزایش  درصد   ۵۰ از  بیش  گذشته 

گذشته تاکنون بیش از یک پنجم بالا رفته است.
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 رئیس جمهوری روسیه اعلام کرد که 
مسکو همچنان تمایل به گفتگو درباره 
نوعی راه حل قابل قبول با تمام طرفین 
دارد.  اوکراین  در  مناقشه  در  درگیر 
سامانه های  مورد  در  همچنین  پوتین 
که  پاتریوت  موشکی  دفاع  پیشرفته 
واشنگتن قرار است به کی یف تحویل 
دهد، هشدار داد که ۱۰۰ درصد این 
سامانه ها در اوکراین نابود خواهند شد.

به گزارش ایرنا از راشاتودی، »ولادیمیر 
با  امروز یکشنبه در مصاحبه  پوتین« 
تمایل  ابراز  ضمن   »۱ »روسیا  شبکه 
دوباره برای دستیابی به یک »راه حل 
نیستیم  ما  این  گفت:  قبول«،  قابل 
آنها  بلکه  می کند  رد  را  مذاکرات  که 

هستند.

رئیس جمهوری روسیه در ارتباط با 
به  نزدیک  که  اوکراین  جنگ  ادامه 
۱۰ ماه از آن می گذرد اعلام کرد که 
مسکو واقعا هیچ انتخاب دیگری جز 

حفظ منافع و مردم خود ندارد.
فعلی  شرایط  از  ارزیابی  در  پوتین 
گفت: من متقاعد شده ام که در مسیر 
درستی حرکت می کنیم. ما در حال 
دفاع از منافع ملی، منافع شهروندان 

و مردم هستیم.
که  کرد  نشان  خاطر  همچنین  وی 

رقبای روسیه همچنان بر اصل تفرقه 
بیانداز و حکومت کن اتکا کردند.

رئیس جمهوری روسیه یادآور شد که 
تا  کرده  تلاش  سال ۲۰۱۴  از  مسکو 
بحران  برای  دیپلماتیک  راه حل  یک 

در اوکراین بیابد اما کی یف که توسط 
به  تمایلی  هیچ  می شود،  اداره  غرب 

مذاکره نشان نداده است.
رقبای  سیاست  کرد: هسته  بیان  وی 
ژئوپلیتیکی ما فروپاشی روسیه )روسیه 
و  بیانداز  تفرقه  از هم است.  تاریخی( 

حکومت کن؛ این چیزی است که آنها 
و  اند  کرده  تلاش  آن  برای  همیشه 

اکنون نیز در حال انجام هستند.
این در حالی است  تاکید کرد  پوتین 
و  دارد  متفاوتی  اولویت  روسیه  که 

هدفش اتحاد همه روس ها است.

پوتین: سامانه های موشکی آمریکا در اوکراین نابود می شوند

سال پنجم - شماره   164

 »الکساندر نوواک« معاون نخست وزیر 
روسیه اعلام کرد که جهان طی ۵ تا 
۱۰ سال آینده با کمبود انرژی روبرو 
نفت  های  شرکت  زیرا  شد،  خواهد 
سرمایه  کافی  اندازه  به  غربی  گاز  و 
را  پول  عوض  در  و  نمی کنند  گذاری 
اقدامات دولت هایشان به  در پاسخ به 

سمت سود سهام هدایت می کنند.
به گزارش روز یکشنبه ایرنا به نقل از 
خبرگزاری تاس، وی افزود: بسیاری از 
شرکت های نفت و گاز غربی در حال 
فرآیندها  این  همه  به  نسبت  حاضر 
محتاط هستند و وجوهات مالی را به 
سود  سمت  به  گذاری  سرمایه  جای 
سهام هدایت می کنند. در آینده، آنچه 
کاهش  نتیجه  در  افتاد  خواهد  اتفاق 
حجم سرمایه گذاری است و اتحادیه 
اروپا منابع انرژی کافی نخواهد داشت 
و جهان با کمبود و دور جدید بحران 

روبه رو خواهد شد.
این مقام روس ادامه داد: ظرف ۵ تا ۱۰ 
با مشکلات جدی  آینده، جهان  سال 
مواجه خواهد شد و بیش از همه، اروپا 

را تحت تاثیر قرار خواهد داد.
کشورهای  که  شد  یادآور  نوواک 

و  جدید  های  تحریم  اعمال  با  غربی 
بازارها،  تنظیم  برای  اقداماتی  اتخاذ 
اقتصادی هدایت  براساس عقل سلیم 
نمی شوند، بلکه صرفا منطبق با رای 

دهندگان خود خوب بازی می کنند.
مدت  کوتاه  مزایای  آنها  افزود:  وی 
سیاسی  تنها  که  کنند  می  دریافت 
است نه اقتصادی. اگر ما درمورد چشم 
کنیم،  صحبت  بلندمدت  اندازهای 
بحران  یک  آنها  تصمیماتی  چنین  با 
عمیق بلند مدت را رقم می زنند که 

بی ثباتی در اروپا را به همراه دارد.
برای  ها  تلاش  رغم  به  اروپا  سران 
صرفه جویی در مصرف انرژی و یافتن 
انرژی  کاربرد  کاهش  برای  هایی  راه 
مبالغ  گیری  اوج  با  زمان  هم  خانگی 
قبض های برق و گرمایش، می گویند 
طبیعی  گاز  مصرف  کاهش  برای  که 

باید کارهای بیشتری صورت گیرد.
میزان گاز طبیعی موجود در تاسیسات 
ذخیره سازی اروپا در هفته های اخیر 
موج  نخستین  فرارسیدن  پی  در  و 
یافته  کاهش  به سرعت  سرما،  واقعی 
و پیش بینی می شود که این مشکل 
در زمستان های آینده که این منطقه 

دیگر نخواهد توانست روی واردات گاز 
از روسیه حساب کند، تشدید شود.

نوشت:  مانیتور«  »انرژی  تارنمای 
از  متشکل  ای  شبکه  جدید  تحلیل 
به  موسوم  نهاد  مردم  های  سازمان 
 )EEB( اروپا«  زیست  محیط  »اداره 
نشان می دهد که تلاش دولت های 
انرژی  تقاضای  کاهش  برای  اروپایی 
نبوده  پایدار  و  کافی  اروپا  اتحادیه  در 
منطقه  این  از کشورهای  و یک سوم 
برای کاهش  را  اقداماتی  اند  نتوانسته 
تقاضا بکار بندند و از ۲۷ عضو اتحادیه 

اروپا، هشت کشور هیچ گونه اقدامی را 
انجام  برای کاهش مصرف گاز و برق 

نداده اند.
اداره محیط زیست اروپا در تازه ترین 
مطلب  این  اعلام  ضمن  خود  تحلیل 
افزود: تنها ۱۲ کشور اقدامات اجباری 
بکار  انرژی  مصرف  کاهش  برای  را 
بسته اند. کشورهایی که مقادیر زیادی 
مانند  می کنند،  وارد  روسیه  از  گاز 
را  اقدامات  قوی ترین  آلمان،  و  ایتالیا 
ارائه  برای صرفه جویی در مصرف گاز 

کرده اند.

هشدار نسبت به کمبود انرژی در جهان طی چند سال آینده
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استان تهران
خبر

معاون استاندار تهران : فرمانداری ری با شهرداری 

تهران در تعامل و همکاری فعالانه است

معاون استاندار تهران و فرماندار ویژه شهرستان ری 
ارتباط و هماهنگی مجموعه فرمانداری با شهرداری 
تهران را بی نظیر خواند و گفت: ۲ مجموعه در تعامل 

و همکاری فعالانه هستند.
افتتاح موزه  آئین  ایرنا، حمید زمانی در  به گزارش 
سیمان ری گفت: افتتاح این پروژه باعث خوشحالی 
مردم و مسئولان شهررستان ری شده چراکه از بدو 
کارخانه  این  از  زیادی  خاطرات  ری  اهالی  ما  تولد 

داریم.
وی ادامه داد: افتتاح این موزه اثر روانی مثبتی در ری 
دارد و مردم از این امر خوشحال هستند چراکه اجداد 
مختلف ری دوست  های  نسل  و  اند  بوده  اینجا  ما 

دارند که این مجموعه را ببینند.
زمانی تصریح کرد: فرمانداری ری با کمال صمیمیت 
با شهرداری تهران و شهرداری منطقه ۲۰ کار می 
کنیم که البته به جرات می توان گفت که این امر 

بعد از انقلاب بی سابقه بوده است.
عبدالعظیم  حرم  گسترش  طرح  داد:  ادامه  وی 
حسنی)ع(، کلنگ زنی نفرآباد و خروج صنوف مزاحم 
از تهران و استقرار آن در منطقه ای مناسب زمینه 
و  است  کرده  فراهم  پیش  از  بیش  را  ما  همکاری 
در  را  محیطی  زیست  معضلات  رفع  دیگر  از سوی 

دستور کار قرار داده ایم.
آئین افتتاح از فاز نخست موزه سیمان ری  با حضور 
علیرضا زاکانی شهردار تهران، مهدی چمران رئیس 
شورای شهر تهران، جعفر شربیانی عضو شورای شهر 
تهران و رئیس شورای شهرستان ری ، حمید زمانی 
معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان ری و دیگر 

مدیران و مسئولان شهری برگزار شد.

 رئیس شورای اسلامی شهرستان ری با اشاره 
تهران  سیمان  کارخانه  که  هایی  هزینه  به 
برای شهرری ایجاد می کند، گفت: مسئولان 
سیمان ری بین اقتصاد و جان مردم، حتما 

دومی را انتخاب کنند.
در  شربیانی  بندی  جعفر  ایرنا،  گزارش  به 
آئین افتتاح موزه سیمان ری، اظهار داشت: 
از دهه ۳۰ داد و ستدی بین سیمان تهران 
کفه  در  اگر  و  است  داشته  و شهرری وجود 
ترازو چیزهای که شهرری به سیمان تهران 
داده و بالعکس را مقایسه کنیم می بینیم که 

شهرری هزینه بیشتری کرده است.
سیمان  کرد،  امیدواری  اظهار  مشئول  این 
قبال  در  خود  اجتماعی  مسئولیت  به  تهران 
مردم شهرستان ری عمل کند و مثلا پل یا 

مدرسه ای برای مردم بسازد.
جلسه  سومین  امروز  کرد:  خاطرنشان  وی 
شنبه های امید و افتخار را در ری داریم و 
شهرری و منطقه ۲۰ تهران یک تفاوت خاص 
انباشت  برای کاهش  و  دارد  مناطق دیگر  با 
مشکلات، باید حجم بالایی از کار انجام شود.

با حضور و مشارکت  افزود: در ری  شربیانی 
نخبگان نقطه گذاری انجام شود و چند کلان 
پروژه را در این دوره مدیریت شهری داشته 

باشیم.
بیان  با  تهران  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
موزه  از  مختلفی  تعاریف  شهروندان  اینکه 
دارند اما در شهریور ۱۴۰۱ یونسکو تعریفی 
نهادی غیرانتفاعی  از موزه کرد، گفت: موزه 
که  است  جامعه  در  خدمت  برای  دائمی  و 

نمایش  به  را  غیرملموس  و  ملموس  میراث 
می گذارد.

شربیانی ادامه داد: از این تعریف می شود به 
ایجاد  برای  تهران  مداخله درست شهرداری 
موزه ری اشاره کرد و باید اقتصاد موزه را هم 
خرج  و  دخل  برخی  چراکه  بگیریم  نظر  در 

موزه ها با هم نمی خواند.
ری  شهرستان  اسلامی  شورای  رئیس 
خاطرنشان کرد: ما باید از موزه سیمان ری 
استفاده  پژوهشی  و  آموزشی  نهاد  عنوان  به 
کنیم و از تاریخ صنعتی سازی در ایران و با 

نهادهای مختلف ارتباط بگیریم.

رئیس شورای شهرستان ری: سیمان تهران حفاظت 
از جان مردم را بر مباحث اقتصادی مقدم بشمارد

فرماندار  و  تهران  استاندار  معاون   
شهری  بازآفرینی  گفت:  ورامین  ویژه 
کاهش  در  مسکن  مردمی  نوسازی  و 
است  تاثیرگذار  بسیار  زلزله  مخاطرات 
که در این مسیر باید قوانین برای حضور 
بازآفرینی  راستای  در  گذاران  سرمایه 

شهری تسهیل شود.
در  درویشی  مجید  ایرنا،  گزارش  به 
بررسی  و  بم  زلزله  های  آموزه  نشست 
نوسازی  و  شهری  بازآفرینی  نقش 
مردمی مسکن افزود: موضوع بازآفرینی 
مقالات،  در  بیشتر  تاکنون  که  شهری 
بیشتر  شده،  بحث  ها  ایده  و  ها  طرح 
حوزه  در  کاملی  و  جامع  مباحث  به 
اقتصادی و فرهنگی شهرسازی پرداخته 
هیچ  عمل  در  تاکنون  متاسفانه  ولی 

اتفاقی در این حوزه نیافتاده است.
زلزله  تلخ  تجربه  به  اشاره  با  درویشی 
بم گفت: در زلزله بم دیدیم که چگونه 
شد  نابود  شهری  دقیقه  چند  عرض  در 
دست  از  را  خود  جان  زیادی  عزیزان  و 
وارد  ناپذیری  جبران  خسارات  و  دادند 
برای  گزافی  های  هزینه  همچنین  شد، 
بازسازی آن در طول این ۲۰ سال شده 
در  ما  افزود:  دارد.وی  ادامه  همچنان  و 
حوزه های مختلف همیشه عادت کردیم 
یک اتفاقی رخ دهد بعد به دنبال چاره 
تغییر  را  رویه  این  باید  که  باشیم  کار 
اشاره  با  تهران  استاندار  معاون  دهیم. 
باز  طرح  نشدن  اجرایی  مشکلات  به 
ورامین  شهرستان  در  شهری  آفرینی 
گفت: مشکلات زیاد و اساسی در حوزه 

شهری  آفرینی  باز  طرح  نشدن  اجرایی 
پس  این  از  باید  که  است  داشته  وجود 
اقداماتی در جذب بخش خصوصی برای 
اجرای طرح باز آفرینی شهری انجام داد.

اسناد  مشکل  حل  گفت:  ادامه  در  وی 
اختصاص  فرسوده،  های  بافت  رسمی 
با  متناسب  ویژه  صورت  به  تسهیلات 
قیمت تمام شده ساخت مسکن، تسهیل 
گری و اختصاص تراکم ساخت و امتیاز 
های  بافت  در  ها  سازنده  برای  ویژه 

فرسوده در این مسیر تاثیرگذار است.
فرماندار ویژه شهرستان ورامین در پایان 

گفت: در صورت انجام اقدامات فوق می 
فرسوده  های  بافت  بازآفرینی  به  توان 
امیدوار بود و در حوزه طراحی، مجموعه 
شهرداری ها و اداره مسکن و شهرسازی 
اقدامات  منطقه  بوم  زیست  به  توجه  با 
نیز  ورامین  دهند.شهردار  انجام  را  لازم 
با اشاره به وجود بافت های فرسوده در 
در  حاضر  حال  در  گفت:  ورامین  شهر 
فرسوده  بافت  ورامین ۴۲۸ هکتار  شهر 
شهری وجود دارد و باید جهت بازسازی 
افزود:  کنیم.وی  تلاش  آن  بازآفرینی  و 
در حال حاضر  ورامین  درصد شهر   ۳۰

سکونتگاه غیر رسمی است که به کمک 
تمام دستگاه ها در ساماندهی آنها نیاز 
معماریان  حضور  با  نشست  داریم.این 
معاونت فنی و نظارت شرکت بازآفرینی 
و  مسکن  معاون  ثامنی  کشور،  شهری 
تهران،  استان  شهرسازی  و  ساختمان 
عمرانی،  و  فنی  امور  معاونت  محمدی 
زاهدی بخشدار مرکزی، مرادی بخشدار 
ورامین،  شهردار  مومنی  جوادآباد، 
و  ورامین  شهر  شورای  ریاست  وصالپور 
جمعی از روسای ادارات و نهادها برگزار 

شد.

فرماندار ورامین: قوانین برای سرمایه گذاران 
در راستای بازآفرینی شهری تسهیل شود

خبر

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان تهران:

مسئولان همه تلاش خود را برای حل 
مشکل واحدهای تولیدی به کار گیرند

 رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان تهران گفت: 
مشکل  حل  برای  را  خود  همت  تمام  تا  موظفند  مسئولان 
واحدهای تولیدی، صنعتی و خدمت به کارگران به کار گیرند.

در  محمودی  سیدمحسن  الاسلام  حجت  ایرنا،  گزارش  به 
شهرک  در  که  بصیرت  هفته  گرامیداشت  کارگری  مراسم 
مهمترین  امروز  داشت:  اظهار  برگزار شد،  صنعتی چرمشهر 
وظیفه همه افراد از مردم تا مسئولان کار و تلاش همه جانبه 
است چرا که در سایه کار و تولید می توان مشکلات اقتصادی 

را برطرف کرد.
اتفاقات اخیر،  از  افزود: تنها هدف اغتشاشگران  این مسئول 
جلوگیری از پیشرفت و توسعه پایدار کشور است که البته با 

بصیرت مردم این توطئه با شکست روبرو شد.
در  اسلامی  جمهوری  که  شرایطی  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
حوزه های نظامی، علمی و سیاسی از قدرت بالایی در منطقه 
برخوردار است با سعی و تلاش و همت و در حوزه اقتصاد نیز 
می توان بر مشکلات غلبه کرد به شرط آن که توطئه دشمن 
را به خوبی شناخت و در مسیر غلبه بر آن، بر توان و ظرفیت 

داخلی تکیه کرد.
امام جمعه موقت ورامین با اشاره به اغتشاشات اخیر در کشور 
تاکید کرد: فتنه های مختلف نظیر فتنه ۷۸ و ۸۸ و اغتشاشات 
را  کشور  پیشرفت  جلوی  تا  گرفته  آن شکل  هدف  با  اخیر 
گران  فتنه  مقابل  و  باشند  هوشیار  باید  ایران  ملت  بگیرند، 
ایستاده و اجازه ندهند قطار پیشرفت کشور از حرکت بایستند.

ثمره  اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام  کرد:  تأکید  محمودی 
برای پیروزی و  خون هزاران شهید است و جوانان بسیاری 
تثبیت آن در راه خدا به شهادت رسیدند، باید قدردان این 
موهبت الهی بود و با پیروی محض از ولایت و رهبری، توطئه 

دشمن را یکی پس از دیگری خنثی کرد.
رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان تهران یادآور 
شد: امروز تنها راه نجات، حرکت در مسیر امام و شهدا است 
که قطعا حرکت در این مسیر، ما را به پیروزی نهایی خواهد 

رساند.

6

شهریار  شهرستان  ویژه  فرماندار   
گفت: سهمیه این شهرستان از کمپ 
ترک اعتیاد اخوان حداکثر ۵۰۰ نفر 
است که در تلاش هستیم با مشارکت 
نفر   ۸۰۰ ظرفیت  این  ها  شهرداری 

دیگر اضافه شود.
امیر عباس شفیع زاده در گفت و گو 
اخوان  کمپ  افزود:  ایرنا  خبرنگار  با 
مرکز ماده ۱۶ جمع آوری و نگهداری 
تهران  استان  غرب  متجاهر  معتادان 

محسوب می شود.

به  متجاهر  معتادان  یادآورشد:  وی 
مدت ۶ ماده در این کمپ ها علاوه 
بر طی دوران درمان، به حرفه آموزی، 
درآمد مشغول می  و کسب  اشتغال 

شوند.
اکنون  داشت: هم  اظهار  زاده  شفیع 
این  از  شهریار  شهرستان  سهمیه 
در  است  نفر   ۵۰۰ حداکثر  کمپ 
فرا  به  توجه  با  رقم  این  که  حالی 
پوشش  برای  سرما،  فصل  رسیدن 
شهرستان  این  افراد  تمامی  دادن 

کافی نیست.
ویژه  فرماندار 
شهرستان شهریار 
همین  در  گفت: 
داریم  بنا  راستا 
استفاده  با  تا 
ظرفیت  از 
های  شهرداری 
شهرستان،  این 

ظرفیت و تجهیزات کمپ خاوران را 
افزایش دهیم تا برای ۸۰۰ نفر دیگر 

امکان  تعیین شده  بر سهمیه  علاوه 
حضور فراهم شود.

فرماندار ویژه شهریار: ظرفیت کمپ معتادان متجاهر این شهرستان افزایش می یابد
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت 
 ثبتی و اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ     140160301022002104
اسناد  به  رسیدگی  1401/09/01هیات 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی 
تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
مومیوند  گودرز  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و 
صادره   13 شناسنامه  شماره  به  علی  فرزند 
از نهاوند نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 781/49 مترمربع 
مفروز  فرعی   - پلاک  از  مجزی شده  و  مفروز 
در  واقع  اصلی   124 از  تفکیکی   2 قطعه  از 
مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه 
به  لذا  گردیده  محرز  قانع  اله  قدرت  رسمی 
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند 
تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض  ماه  دو 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور 
هر  در  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 19 /9 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 4 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت 
 ثبتی و اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ     140160301022002105
اسناد  به  رسیدگی  1401/09/01هیات 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی 
تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 

مومیوند  گودرز  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و 
فرزند علی به شماره شناسنامه 13 صادره از 
نهاوند نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 1056/29 مترمربع 
مفروز  فرعی   - پلاک  از  مجزی شده  و  مفروز 
در  واقع  اصلی   124 از  تفکیکی   2 قطعه  از 
مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه 
به  لذا  گردیده  محرز  قانع  اله  قدرت  رسمی 
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند 
تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض  ماه  دو 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور 
هر  در  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 19 /9 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 4 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ     140160301022002111
1401/09/01هیات رسیدگی به اسناد عادی 
مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
محمد  فرزند  ارزنقی  شرکتی  جواد  متقاضی 
تهران  از  صادره   3660 شناسنامه  شماره  به 
بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
احداثی به مساحت 1972/01 مترمربع مفروز 
از  مفروز  فرعی  پلاک 3337  از  مجزی شده   و 
قطعه - تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه 
مشاعی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی 
خود متقاضی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
این  به  را  اعتراض خود  ماه  به مدت دو  آگهی 

دادگاه  به  تا  نماید  اخذ  رسید  و  تسلیم  اداره 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی 
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 19 /9 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 4 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ     140160301022002128
اسناد  به  رسیدگی  1401/09/02هیات 
عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
و تصرفات  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی 
سلطانعلی  فرزند  نایبی  حسن  متقاضی  مالکانه 
مامونیه  از  صادره   8 شناسنامه  شماره  به 
بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
مفروز  مترمربع  به مساحت 151/70  احداثی 
از  مفروز  فرعی  پلاک 1047  از  مجزی شده   و 
قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه 
رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی 
منظور  به  لذا  گردیده  محرز  معصومی  احمد 
فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع 
شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا 
توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی 
ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد و در در هر حال صدور سند 
مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 19 /9 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 4 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 فرماندار شهرستان پاکدشت گفت: مسئولان برای تحقق 
تولید  میزان  افزایش  در  انقلاب  معظم  رهبر  فرمایش 
تولیدکنندگان  و  رفع مشکلات سرمایه گذاران  به  موظف 
از  استفاده  با  آنان  از  بسیاری  که  مشکلاتی  هستند، 

ظرفیت های داخلی قابل رفع است.
به گزارش ایرنا، محسن اردستانی در جلسه ستاد تسهیل 
و رفع موانع تولید پاکدشت اظهار داشت: با وجود اینکه 
تاکنون فرصت های شغلی پایداری برای افراد جویای کار 
ولی  شده  ایجاد  شهرستان  این  صنعتی  شهرک های  در 

برای توسعه فعالیت های خود  از واحدها همچنان  برخی 
با مشکلاتی مواجهند که مسئولان موظفند نسبت به رفع 

آن اقدام کنند.
هزاران  از  برخورداری  با  پاکدشت  شهرستان  افزود:  وی 
کشاورزی،  فعال  واحدهای  و  صنعتی  تولیدی  واحد 
کشاورزی  و  صنعتی  محصولات  انواع  تولید  در  پیشگام 
جویای  افراد  برای  پایداری  شغلی  فرصت های  و  است 
کار ایجاد کرده به طوری که بسیاری از واحدها خواستار 

تأمین نیروی کار هستند.

این مسئول خاطرنشان کرد: با بررسی های صورت گرفته 
مشخص شد که بسیاری از موانع توسعه فعالیت واحدهای 
صنعتی با استفاده از توان و ظرفیت داخلی قابل رفع است 
که این مشکلات باید از نزدیک مورد بررسی قرار گرفته 
و با هم افزایی مسئولان و اهتمام جدی آنان رفع شود و 
اگر مشکلی در داخل قابل حل نبود، به مسئولان استانی 

منتقل گردد.
اردستانی ادامه داد: پاکدشت امروز به محیطی امن برای 
استقرار  و  شده  تبدیل  خصوصی  بخش  سرمایه گذاری 

چهار شهرک صنعتی و فعالیت بیش از چهارهزار و ۲۰۰ 
واحد صنعتی در این شهرستان نشان از این واقعیت دارد 
که اگر به بخش تولید توجه بیشتری صورت گیرد قطعا 
شاهد رونق بیش از پیش فعالیت این واحدها خواهیم بود.

و  تولیدکنندگان  نباید  مسئولان  کرد:  تاکید  وی 
دست  خم  و  پیچ  در  را  خصوصی  بخش  سرمایه گذاران 
و پا گیر اداری معطل کنند بلکه با سرکشی به واحدها، 
صدد  در  و  پیگیری  را  مسائل  محل،  در  و  نزدیک   از 

رفع آن بر آیند.

فرماندار پاکدشت: بسیاری از مشکلات تولیدکنندگان با استفاده از ظرفیت های داخلی قابل حل است

چهارشنبه 7 دی 1401



انرژی
اخبار

مدیرعامل شرکت نفت مناطق مرکزی ایران:

دنبال جلوگیری از سوزاندن گاز های 
همراه هستیم

مدیرعامل شرکت نفت مناطق مرکزی درادامه بازدید ازمناطق عملیاتی غرب 
کشور، اجرای پروژه هایی همچون نمک زدایی ، ایستگاه تقویت فشار و کارخانه 

ان جی ال ٣١٠٠ دهلران راسبب رونق وشکوفایی منطقه برشمرد.
به نقل از شرکت نفت مناطق مرکزی ایران، مهدی حیدری درباره طرح احداث 
ایستگاه تقویت فشار گاز دهلران به عنوان آخرین حلقه از زنجیره تأمین خوراک 
گازهای  جمع آوری  طرح  گفت:  )ان جی ال ٣١٠٠(  مایع  گاز  و  گاز  کارخانه 
همراه و احداث ایستگاه تقویت فشار گاز دهلران با سرمایه گذاری ١۲۵ میلیون 
از  از میدان های مشترک، جلوگیری  بهره برداری حداکثری  با هدف  یورویی 

سوزاندن روزانه ۸۲ میلیون فوت مکعب گازهای همراه اجرا می شود.
وی در بازدید از پروژه ان جی ال ٣١٠٠ در منطقه دهلران درباره اهداف اجرای 
پروژه تصریح کرد: جلوگیری از سوختن گازهای همراه نفت حوزه نفتی دزفول 
ایلام به ظرفیت روزانه ۲۷٠ میلیون فوت مکعب گاز  شمالی و جنوب غرب 
افزوده،  ارزش  تولید  و  پتروشیمی دهلران  نیاز  مورد  تأمین خوراک  روز،  در 
تأمین گاز مورد نیاز برای تزریق به چاه های منطقه و افزایش طول عمر آنها 
و جلوگیری از آلوده شدن محیط زیست از مهم ترین اهداف اجرای این پروژه 

بزرگ است.
مختلف  واحدهای  از  بازدید  ضمن  مرکزی  مناطق  نفت  شرکت  مدیرعامل 
منطقه عملیاتی دهلران و دیدار با کارکنان واحدهای مختلف از تلاش های 
مستقیم  ارتباط  و  همکاران  مشکلات  رفع  بر  و  قدردانی  همکاران  بی وقفه 
و زحمتکش  کارکنان خدوم  با  واحدهای ستادی  متولیان همه  و  مسئولان 
شرکت در مناطق عملیاتی تابع تأکید کرد و رسالت مدیران، رؤسا و کارکنان 
ستادی را پشتیبانی و رفع موانع و مشکلات عملیاتی و منابع انسانی کارکنان 

در همه مناطق عملیاتی برشمرد.
گاز غرب  و  نفت  بهره برداری  فعالیت شرکت  در حوزه  دهلران  نفتی  میدان 
از شرکت های تابع شرکت نفت مناطق مرکزی ایران در غرب کشور و جزو 
میدان های مشترک با کشور عراق است و از اولویت های وزارت نفت و شرکت 
از میدان های مشترک  بهره برداری حداکثری  برداشت و  ایران در  ملی نفت 

به شمار می رود.

مدیرعامل شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت 

ایران خبر داد:

رشد ۷ درصدی حمل مواد نفتی از 
شبکه خطوط در دولت سیزدهم

به  اشاره  با  ایران  نفت  مخابرات  و  لوله  خطوط  شرکت  مدیرعامل   
صرفه جویی خالص انرژی معادل یک میلیارد لیتر گازوئیل در هفت 
ماه امسال، گفت: سال گذشته در حالی انتقال ١۲۸ میلیارد لیتر نفت 
خام و فرآورده نفتی رقم خورد که این عدد نشان دهنده رشد هفت 

درصدی نسبت به متوسط یک دهه گذشته است.
به گزارش ایرنا، »ارسلان رحیمی« در جمع خبرنگاران افزود: باتوجه 
به کارکرد خطوط لوله در هفت ماه امسال، از تردد سه میلیون نفتکش 
های کشور جلوگیری  جاده  در سطح  لیتری  هزار  پیمای ۲۵  جاده 
شده است که به این واسطه از مصرف یک میلیارد و ۴٠٠ میلیون 
لیتر گازوئیل در حمل و نقل جاده ای مواد نفتی ممانعت به عمل آمد.

به گفته وی، این امر با کاهش خطرات سوانح جاده ای، محیط زیستی 
و افزایش ضریب ایمنی جریان انتقال، منجر به صرفه جویی در مصرف 
در کشور  ارزش  با  و  استراتژیک  به عنوان یک سوخت  مایع  سوخت 

شده است.
وی ادامه داد: بنابراین با عنایت به اهمیت و ضرورت توجه به موضوع 
بهینه سازی مصرف انرژی، می توان گفت که صرفه جویی خالص انرژی 
در فرآیند انتقال کلان مواد نفتی توسط شبکه خطوط لوله در بازه 
زمانی مذکور معادل یک میلیارد لیتر گازوئیل به ارزش بیش از ۷٠٠ 

میلیون دلار بوده است.
رحیمی اظهار داشت: آمارها حاکی از آن است که از ابتدای امسال تا 
مهرماه روزانه ٣۸۵ میلیون لیتر و در مجموع ۷۷ میلیارد لیتر نفت 
خام و فرآورده در سطح کشور از طریق خطوط لوله جابه جا شده است 
که شامل ۴٠ میلیارد لیتر نفت خام و ٣۷میلیارد لیتر انواع فرآورده 

نفتی است.
میزان  درباره  ایران  نفت  مخابرات  و  لوله  خطوط  شرکت  مدیرعامل 
اهمیت  به  باتوجه  گفت:  نیز  کشور  نیروگاه های  به  سوخت رسانی 
سوخت رسانی به نیروگاه ها در فصل سرد زمستان، فرآیند انتقال نفت و 
فرآورده های نفتی در بهترین شرایط در حال انجام است؛ براساس آمار 
موجود در سال ١۴٠٠ حدود سه میلیارد و ۹ میلیون لیتر سوخت مایع 
از طریق شبکه خطوط به نیروگاه های متصل به خط ارسال شده است.

وی اضافه کرد: همچنین از ابتدای امسال تا پایان مهرماه ۲ میلیارد و 
۴٠٠ میلیون لیتر سوخت مایع به عنوان سوخت جایگزین به نیروگاه ها 

تحویل شده است.
خوراک  به عنوان  خام  نفت  لیتر  میلیارد   ۶۸ پارسال  افزود:  رحیمی 
پنج  رشدی  رقم  این  که  است  ارسال شده  پالایشی  مجتمع های  به 

درصدی را نسبت به سال ۹۹ نشان می دهد.
وی در پایان گفت: در ۶ ماهه نخست سال ١۴٠١ میزان انتقال نفت 
خام ٣۴.۵ میلیارد لیتر بوده که نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۵.١ 

میلیارد لیتر افزایش داشته است.

و  پالایش  ملی  شرکت  مدیرعامل   
با  ایران  نفتی  فرآورده های  پخش 
پالایش  فنی  دانش  در  اینکه  بیان 
گفت:  شده ایم،  خودکفا  پخش  و 
زنجیره  حوزه  در  هوشمندسازی 
اهمیت  سوخت  توزیع  و  انتقال 
قیمتی  شکاف  زیرا  دارد،  ویژه ای 
که  است  بالا  همجوار  کشورهای  با 
و  می کند  فراهم  را  قاچاق  مسیر 
انحراف در مصرف به وجود می آورد.

در  سالاری  جلیل  ایرنا،  گزارش  به 
پژوهش  هفته  گرامیداشت  مراسم 
با  قرارداد  و  تفاهم نامه  امضای ۱۶  و 
به  اشاره  با  بنیان  دانش  شرکت های 
آسیب  گذشته  سال های  در  اینکه 
فناوری  و  پزوهش  در  که  شناسی 
انجام شده، عمدتاً واحدهای پژوهش 
نتایج  سرمایه گذاری ها  وجود  با 
و  تحول  کارگروه  افزود:  بوده،  کم 
تشکیل  را  بنیان  دانش  پیشرفت 
تفاهم نامه  چارچوب  در  و  دادیم 
و  علمی  معاونت  و  نفت  وزارت 
شد  امضا  جمهوری  ریاست  فناوری 
و نیازهای فناوری را در شرکت های 
تابعه پالایش و پخش تجمیع کردیم.

در  که  شرکت هایی  داد:  ادامه  وی 
قالب اصل ۴۴ واگذار شده اند نیز در 

این اکوسیستم وارد شده اند.
سالاری با اشاره به اینکه اکوسیستمی 
از شرکت های دانش بنیان را در کنار 
تجاری  و  دادیم  شکل  دانشگاه ها 
صنعت  در  بومی سازی  و  سازی 
در  گفت:  کردیم،  تعریف  پالایش 
و  شدیم  وارد  مرحله ای  دو  فرآیند 
در برخی موارد طراحی مفهومی نیاز 
پژوهشگاه  همکاری  با  که  داشتیم 
مواردی  در  شد.  انجام  نفت  صنعت 

نیز تولید نمونه را انجام دادیم.
وی با تاکید بر اینکه اکنون در دانش 
خودکفا  پخش  و  پالایش  در  فنی 
نفت  کیفی  ارتقا  در  افزود:  شده ایم، 
موفق  نیز  مولکولی  شکست  و  کوره 
به سمت  ایران  نفتی  میادین  بودیم. 
این  با  و  می روند  شدن  سنگین تر 
روش می توانیم مشکل نفت کوره در 

کشور را حل کنیم.
در  کرد:  تصریح  نفت  وزیر  معاون 
بازارها را شکل  کنار آن موضوع فن 
دادیم؛ زیرا باید شرایطی ایجاد کنیم 
تا شرکت های دانش بنیان وارد بازار 
انجام  سازی  تجاری  فرآیند  و  شوند 

شود.
و  تفاهم نامه ها  ارزش  به  وی 
امضا  به  امروز  که  قراردادهایی 
می رسد، اشاره کرد و ادامه داد: ۴۰ تا 
۵۰ میلیون دلار ارزش این قراردادها 
باید  آنها  سازی  تجاری  با  که  است 
وارد  بین المللی  بازارهای  در  بتوانیم 

شویم.
اساسی  تعمیرات  به  سالاری 
پالایشگاه خارجی توسط متخصصان 
بومی  تجهیزات  از  استفاده  و  ایرانی 
کالای  کرد:  بیان  و  اشاره  کشور 
ایرانی را در پالایشگاه خارجی مصرف 
می کنیم. شرکت های خارجی به این 
نتیجه رسیده اند که می توان از اعتبار 

مجموعه های ایرانی استفاده کرد.
و  پالایش  ملی  شرکت  مدیرعامل 
یکی  ایران  نفتی  فرآورده های  پخش 
امروز  تفاهم نامه های  محورهای  از 
انرژی  مصرف  بهینه سازی  بحث  را 
گاز  مصرف  ناترازی  افزود:  و  دانست 
سوخت  بالای  مصارف  و  کشور  در 
در چرخه حمل و نقل باعث شده تا 

شدت مصرف انرژی بالا باشد.
مصرف  شدت  کنترل  گفت:  وی 
در  مصرف  الگوی  اصلاح  و  انرژی 
سبد سوخت مورد تاکید است و در 
این راستا افزایش سهم سی ان جی و 
دستور  در  پاک  هوای  قانون  رعایت 

کار قرار دارد.
سالاری با تاکید بر اینکه دانش فنی 
جدی  فناوری  پتروپالایشگاه ها  در 
فرآیندهای  کرد:  تاکید  طلبد،  رامی 
و  دارد  جهان  در  بالایی  رشد  فناور 
حفظ  را  رقابتی  شرایط  بتوانیم  باید 

کنیم.
کرد:  عنوان  نفت  وزیر  معاون 
زنجیره  حوزه  در  هوشمندسازی 
ویژه ای  اهمیت  نیز  توزیع  و  انتقال 
دارد؛ زیرا شکاف قیمتی با کشورهای 
قاچاق  مسیر  که  است  بالا  همجوار 
در  انحراف  و  می کند  فراهم  را 
بنابراین  می آورد؛  وجود  به  مصرف 
در  و  زمینه  این  در  هوشمندسازی 
آن  الگوهای  و  نقل  و  حمل  چرخه 
دستور  در  که  باشد  موردتوجه  باید 

کار مجموعه است.
حمله  امروز  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
مهم  سایبری  دنیای  و  سایبری 
افزاری  نرم  بحث  در  گفت:  است، 
امروز  که  می طلبد  ویژه ای  توجه 
امضا  زمینه  این  در  تفاهم نامه ای 

با  باید  داد:  ادامه  سالاری  می شود. 
و  بنیان  دانش  قانون جهش  به  نگاه 
بنیان  دانش  شرکت های  تسهیلات 
نخبگانی  جریان  تا  دهیم  شکل  را 
نخبگان  و  گیرد  شکل  کشور  در  را 
دانشگاهی را پیش از فارغ التحصیلی 

جذب کند و مانع از مهاجرت شود.
و  پالایش  ملی  شرکت  مدیرعامل 
گفت:  نفتی  فرآورده های  پخش 
پالایشی  حوزه های  در  که  قطعاتی 
باید  یکبار  سال  چند  که  داریم 
در  آن  ساخت  با  که  شود  تعویض 
داخل کشور صرفه جویی ارزی اتفاق 
همه  اینکه  بر  تاکید  با  وی  می افتد. 
پالایشی کشور در شرایط  واحدهای 
تعمیر عملیاتی هستند و مشکلی در 
تامین کاتالیست ها نداریم، بیان کرد: 
تفاهم نامه ها و قراردادهایی که امروز 
مبادله می شود باید پایش شود تا در 

چارچوب زمان بندی محقق شود.
که  تکلیفی  داد:  ادامه  سالاری 
 ۱۴۰۲ بودجه  در  دادیم  پیشنهاد 
برای  پالایشی  شرکت های  سود  از 

توسعه پالایشی استفاده کنیم.
اینکه  به  اشاره  با  نفت  وزیر  معاون 
کشور  داخل  ظرفیت  همه  از  باید 
استفاده شود، گفت: تا آنچه در گام 
تامین  است  کشور  نیاز  انقلاب  دوم 

کنیم.

معاون وزیر نفت اعلام کرد؛

انحراف مصرف سوخت به دلیل شکاف 
قیمتی ایران با کشورهای همسایه

گزارش

وزیر نیرو: بدهی  دولت در حوزه برق 
تسویه می شود

وزیر نیرو گفت: با برنامه ریزی صورت گرفته بدهی های مختلف 
دولت از جمله بدهی های بانکی و مطالبات صاحبان صنعت برق 

را تسویه خواهیم کرد.
در  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان  نیرو،  وزارت  از  نقل  به 
جلسه علنی امروز دوشنبه ۵ دی ماه با تقاضای دو فوریت برای 
کشور  سال ١۴٠١  بودجه  قانون  واحده  ماده   ۷ تبصره  اصلاح 

موافقت کردند.
“علی اکبر محرابیان” در جریان بررسی تقاضای دو فوریت لایحه 
اصلاح تبصره ۵ ماده واحده قانون بودجه سال ١۴٠١ کل کشور 
دو  با  نیز  برق  در حوزه  که  باشند  نمایندگان مستحضر  گفت: 
ناترازی مواجه بوده و هستیم؛ ناترازی اول در فاصله میان میزان 
همکاری  با  داریم  امید  که  است  برق  مصرف  تقاضای  و  تولید 

مجلس و دولت این ناترازی را به حداقل برسانیم.
اقتصادی و اختلاف  ناترازی دوم درباره حوزه  افزود:  نیرو  وزیر 
میان سطح درآمدها و هزینه های صنعت برق است. بر اساس 
 ١۴٠٠ سال  پایان  تا  کشور  کل  حسابرسی  سازمان  گزارش 
مجموعه فاصله بین درآمد و هزینه فرش برق حدود ۹٠ هزار 
به  نتوانیم  شد  باعث  ناترازی  این  است؛  بوده  تومان  میلیارد 
نیروگاه های  مطالبات  پرداخت  برای  حقوقی  و  قانونی  تعهدات 
و  برق  تجهیزات  تولیدکنندگان  صنایع،  صاحبان  کشور، 

پیمانکاران این حوزه عمل کنیم.
محرابیان اظهار کرد: بر اساس گزارشی که به دولت ارائه دادیم 
برنامه ریزی شد تا در مدت زمان مشخصی، بدهی های مختلف از 
جمله بدهی های بانکی، بدهی های نهادهای عمومی و همچنین 
تسویه  را  پیمانکاران  و  صنایع  نیروگاه ها،  صاحبان  مطالبات 
تصویب  دولت  که  لایحه ای  اساس  بر  چارچوب  این  در  کنیم. 
کرده پیش بینی شده است ۲٠ هزار میلیارد تومان اوراق دولتی 
منتشر شود و از محل این اوراق بتوانیم بخشی از تعهدات خود 

را ایفا کنیم.
تا  می کند  فوریت کمک  دو  این  تصویب  کرد:  خاطرنشان  وی 
بتوانیم ناترازی اقتصادی را تا میزان قابل توجهی کاهش دهیم. 
قطعاً پرداخت این بدهی ها می تواند در تأمین برق مستمر و برق 
مورد نیاز ماه های آینده و تابستان پیش رو و همچنین تکمیل 

نیروگاه های کشور نقش کلیدی و اساسی ایفا کند.

زنگ خطر جدی افزایش مصرف گاز

در کشور  گاز  و مصرف  تولید  ناترازی  زنگ  با شروع فصل سرد 
با هشدار  بارها  به صدا درآمد، موضوعی که در هفته های اخیر 
مسوولان همراه بوده، هشداری که اگر جدی گرفته نشود ممکن 

است چالش های متعددی را در آینده برای کشور رقم بزند.
به گزارش ایسنا، وجود منابع فراوان قابل استحصال گاز طبیعی  
و توسعه آن سبب شده تا در دو دهه گذشته عرضه گاز طبیعی 
به طور متوسط سالانه هفت  انرژی کشور  نیاز  تامین  به منظور 
درصد افزایش یابد؛ اما در سوی مقابل برنامه ریزی مناسبی برای 
مهار رشد افسارگسیخته تقاضا و مصرف گاز طبیعی در بخشهای 

مختلف کشور صورت نگرفته است.
علی رغم آنکه ایران رتبه سوم بزرگترین تولید کننده گاز طبیعی 
با توجه به شروع افت فشار مخازن گازی  اما  در جهان را دارد؛ 
میدان پارس جنوبی و ادامه روند افزایشی مصرف، چالش جدی 
خواهد  وجود  نزدیک  بسیار  آینده  در  طبیعی  گاز  تامین  برای 

داشت.
 این موضوع در سالهای اخیر به خصوص در فصول سرد سال با 
افزایش تقاضای بخش خانگی برای گرمایش تشدید شده است؛ 
به نحوی که تنها در سال ١٣۹۸ حدود ١۲ میلیارد لیتر گازوئیل 
و نفت کوره با ارزش بیش از ۵ میلیارد دلار برای جبران کمبود 

گاز توسط نیروگاه ها سوزانده شده است.
 در سال جاری نیز علیرغم کاهش و بعضاً قطع گاز بخش های 
مقادیر  مصرف  و  صادرات  کاهش  مواقعی  در  و  صنعت  مختلف 
بیشتر نفت کوره در مقایسه با گذشته، اعمال خاموشی در صنایع 

و بخش های خانگی و تجاری چندان دور از ذهن نیست.
پارس  فاز   ۲ معادل  تجاری  و  بخش خانگی  گاز  افزایش مصرف 

جنوبی
آنطور که جواد اوجی، وزیر نفت به تازگی اعلام کرده مصرف گاز 
در بخش خانگی و تجاری ۶٠ میلیون مترمکعب در روز، معادل 
۲ فاز پارس جنوبی نسبت به پارسال افزایش یافته است، از همه 

مردم خواسته شده برای بهینه سازی مصرف تلاش کنند.
وی با بیان اینکه اقدام های خوبی برای تشویق مشترکان هم در 
نظر گرفته شده و با هر یک درصد کاهش مصرف، شامل ٣ درصد 
تخفیف گازبها می شوند و اگر مشترکی نسبت به مصرف پارسال 
خود ٣٠ درصد صرفه جویی داشته باشد، گازبهای رایگان خواهد 
داشت، اظهار کرد: توصیه می شود مردم پوشیدن لباس های گرم 

و رعایت دمای رفاه ١۸ - ۲١ را مورد توجه قرار دهند.
به گفته وزیر نفت اکنون روزانه نزدیک به ۷٠۵ میلیون مترمکعب 
سکوهای  و  پالایشگاه ها  از  کشور(  گاز  درصد   ۷٠ روز)حدود  در 
برای  درصدی   ١٠٠ آمادگی  و  می کنیم  برداشت  جنوبی  پارس 
در  اساسی  تعمیرات  انجام  و  اندیشیده شده  تدابیر  با  گاز  تامین 
ایستگاه های  و  پالایشگاه ها  گاز،  برداشت  لوله، سکوهای  خطوط 

تقلیل فشار وجود دارد.
افزایش محدودیت گازرسانی به صنایع و نیروگاه ها

از  از  به تازگی غلامرضا کوشکی، رئیس مرکز کنترل گاز کشور 
افزایش میزان محدودیت گازرسانی به صنایع با ادامه روند صعودی 
مصرف گاز در بخش خانگی خبر داد و گفت: صنایع عمده شامل 
محدودیت های  میزان  و  هستند  پتروشیمی ها  و  سیمان  فولاد، 
شرکت ملی گاز متفاوت است، درکارخانجات سیمان حدود ۷٠ 
درصد، در صنایع پتروشیمی حدود ٣۵ درصد و در صنایع فولاد 
حدود ۵٠ درصد نسبت به فصل تابستان محدودیت اعمال کردیم.
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نایب رئیس کمیسیون انرژی با تأکید 
فرسوده  خودروهای  اسقاط  تسریع  بر 
اسقاط  فعلی  لایحه  با  اگر  گفت: 
بیفتد  تعویق  به  فرسوده  خودروهای 
انجام  لایحه  این  در  تغییراتی  میتوان 

داد.
در  هوا  آلودگی  گذشته  روزهای  در 
کشور به یک بحران انسانی تبدیل شد 
و به نظر می رسد خودروهای فرسوده 
دارند.  بحران  این  در  محوری  نقش 
و  هوا  سلامت  گروه  رئیس  گفته  به 
تغییر اقلیم وزارت بهداشت مهمترین 
نشدن  اجرا  هوا  آلودگی  افزایش  علت 
تردد  به خصوص  و  پاک  هوای  قانون 
خودروهای فرسوده است. بنابر آمار وی 
حدود ۴۵ درصد خودروهای موجود در 

کشور فرسوده و از رده خارج هستند.
در این رابطه احمد مرادی نایب رئیس 
شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون 
اسلامی در گفت وگو با خبرنگار مهر، 
درباره لایحه ساماندهی صنعت خودرو 
و مشکلات آن گفت: یکی از مشکلاتی 
که ما هم اکنون با آن در کشور مواجه 
خودروهای  پایین  کیفیت  هستیم 
هزینه های  دیگری هم  و  داخل  تولید 
تولید بالای آنها است. این هزینه های 
بالا و کیفیت پایین باعث شده  تولید 
که  شود  این  به  محدود  نگاه ها  که 
وقتی تولید کننده ما نمی تواند تولید 
را انجام دهد باید اجازه دهیم واردات 

از کشورهای خارجی 
انجام شود.

رئیس  نایب 
انرژی  کمیسیون 
شورای  مجلس 
توضیح  اسلامی 
شدن  وارد  داد: 
خارجی  خودروهای 
کشورها  سایر  از 
به  ضربه ای  هیچ 
ما  کشور  اشتغال 
وارد نمی کند. اگر ما 
خارجی  ماشین های 
را وارد کنیم به این 
نیازمند  که  دلیل 
مثل  خدماتی  ارائه 
قطعات،  تهیه 

در  ماشین ها  این  به  غیره  و  تعمیرات 
داخل کشور هستیم این مسائل باز هم 

به ایجاد اشتغال در کشور می انجامد.
انرژی مجلس  رئیس کمیسیون  نایب 
خودرهای  واردات  دیگر  مزیت  افزود: 
خارجی این است که ترددهای ایمنی 
عطش  و  داشت  خواهیم  کشور  در  را 
با  خودروهای  داشتن  برای  مردم 

کیفیت پایین می آید.
اگر  کرد:  بیان  ادامه  در  مرادی 
اساس لایحه  بر  این خودروها  واردات 
ساماندهی صنعت خودرو به صورت بی 
اسقاط  و  انجام شود  به کشور  ضابطه 

بیفتد  تعویق  به  فرسوده  خودروهای 
این  می توان راهکاری دیگر برای حل 
این لایحه  در  یا  و  کرد  ایجاد  مشکل 

تغییراتی انجام داد.
وی در ادامه افزود: راهکار دیگر برای 
خودرهای  اسقاط  نرفتن  حاشیه  به 
فرسوده این است که دولت تسهیلات 
خودروهای  اسقاط  برای  امتیازاتی  و 
فرسوده بدهد. به عبارتی همان اقدامی 
که چند سال پیش انجام شد و باعث 
فرسوده  خودروهای  در  مشکل  شد 
دلیل  همین  به  شود  حل  نوعی  به 
باشد  این  بر  باید  ما  اراده  معتقدم که 

واردات  بدهیم  اجازه  اول  که در وهله 
شود،  انجام  کشور  به  خارجی  خودرو 
معایب و محاسن آن را در نظر بگیریم 
و سپس تصمیمات دیگری برای حل 

این مشکلات بگیریم.
انرژی مجلس  رئیس کمیسیون  نایب 
ادامه داد: ما باید اقدامی انجام دهیم که 
مانعی برای کسی که می خواهد خود 
را به کشور وارد کند ایجاد نکنیم و از 
سوی دیگر اسقاط خودروهای فرسوده 
که در داخل کشور همچنان در حال 
تردد هستند نیازمند یک تصمیم دیگر 

است تا این مشکل حل و فصل شود.

نیازمند یک تصمیم جدی برای اسقاط خودروهای فرسوده هستیم
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سلامت
خبر

تلاش می کنیم بازگشت به کار 
نیروهای طرحی محقق شود

معاون وزیر بهداشت گفت: در تلاش هستیم با حمایت های 
را  کرونا  دوران  طرحی  نیروهای  کار  به  بازگشت  مجلس، 
بهداشت  وزارت  در  نیرو  کمبود  از  بخشی  تا  کنیم  محقق 

جبران شود.
اجتماعی  کمیسیون  رئیس  با  دیدار  در  رحیمی،  بهروز 
مجلس، پروژه های بهداشتی، درمانی و آموزشی افتتاح شده 
و آماده افتتاح تا پایان سال را نیازمند به کارگیری نیروی 
بیمارستانی  اضافه شدن تخت های  افزود:  و  دانست  جدید 
از سویی و بازنشسته شدن سالانه کارکنان از سوی دیگر، 
وزارت بهداشت را نیازمند حداقل ۱۰۰ هزار نیروی انسانی 

جدید کرده است.
عدالت  بهداشت،  وزارت  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
خدمات  به  دسترسی  در  عدالت  شعار  تحقق  و  محوری 
کم  و  محروم  مناطق  در  به خصوص  درمانی  و  بهداشتی 
برخوردار را مستلزم صدور مجوز استخدامی توسط سازمان 
اداری و استخدامی کشور برای تأمین نیروی انسانی موردنیاز 
وزارت بهداشت دانست تا با توزیع عادلانه نیرو، سبد خدمات 

سلامت در اقصی نقاط کشور در اختیار مردم قرار بگیرد.
وی ضمن اشاره به ضرورت انعکاس خدمات و حماسه های 
بهداشت و سلامت در دوران شیوع کرونا  پرستاران، کادر 
ایجاد  با  کرد:  خاطرنشان  آینده،  و  کنونی  نسل های  برای 
انگیزه و شوق خدمت در مدافعان سلامت باعث می شویم 
نظام سلامت به سوی تعالی و ارتقا بهره وری حرکت کند و 

کیفیت خدمات سلامت افزایش یابد.
ادامه  در  بهداشت  وزارت  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
افزایش  برای  بهداشت  وزارت  اهداف  به  توجه  با  افزود: 
همچنین  و  بهره وری  ارتقای  و  خدمات  کیفیت  روزافزون 
انتظارات مردم از خدمات بهداشتی درمانی، تأمین نیروی 
انسانی و جبران کسری ها و کمبودها در سال آینده بسیار 
ضروری است که در این مسیر نیازمند حمایت بیش ازپیش و 
نگاه ویژه نمایندگان محترم مردم در مجلس شورای اسلامی 

هستیم.
وی در پایان یادآوری کرد: در صورتی که مجوز استخدام 
نیرو به وزارت بهداشت ارائه نشود، پروژه های متعددی که 
اولویت مناطق  با  در حوزه های بهداشت، درمان و آموزش 
محروم تا پایان سال تکمیل می شوند، قابل راه اندازی و ارائه 

خدمت به مردم نخواهند بود.

وزیر بهداشت بر تخصیص نیروی انسانی بومی 
موردنیاز بیمارستان های تازه  تأسیس و مناطق 
محروم تاکید و اظهار کرد: کمبود منابع انسانی 
که  است  مشهود  بهداشت  وزارت  در  آنقدر 

نمی شود از آن چشم پوشی کرد.
 دکتر بهرام عین اللهی در نشست بررسی مسائل 
مربوط به تأمین نیروی انسانی وزارت بهداشت 
که با حضور دکتر لطیفی - معاون رئیس جمهور 
کشور،  استخدامی  و  اداری  سازمان  رئیس  و 
دکتر رحیمی - معاون توسعه مدیریت و منابع 
مدیران  و  معاونان  از  و جمعی  بهداشت  وزارت 
دو دستگاه برگزار شد، گفت: وزارت بهداشت در 
دولت سیزدهم با سرعت زیادی در حال تکمیل 
با  نیمه تمام،  پروژه  زیادی  تعداد  راه اندازی  و 
کم  و  محروم  مناطق  و  بهداشت  حوزه  اولویت 
برخوردار است که بسیاری از این پروژه ها نیز به 
پایان رسیده است، اما با کمبود نیروی انسانی 
شدید برای خدمات دهی در آن ها مواجه هستیم؛ 
هرچند ما همواره به صورت حداقلی به مسائل 
نگاه می کنیم تا با منابع محدود هم بتوانیم به 
مردم عزیز کشور خدمت ارائه دهیم، اما کمبود 
آنقدر در وزارت بهداشت مشهود  انسانی  منابع 
است که به واقع نمی شود از آن چشم پوشی کرد.

وی بابیان اینکه بر اساس فرمایشات مقام معظم 
رهبری، یکی از مهم ترین دستاوردها و افتخارات 
گذشته  سالیان  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
موضوع »نظام سلامت« بوده است، تاکید کرد: 
تجربیات موفقی که در سال های گذشته، به ویژه 
در دوران کرونا به لطف الهی به دست آورده ایم 

را باید حفظ کرده و ارتقا دهیم.
از  یکی  را  بهداشت  شبکه  ایجاد  عین اللهی 
که  شبکه  این  گفت:  و  خواند  کشور  افتخارات 
در حوزه پیشگیری و مراقبت های اولیه فعالیت 
دارد، در وضعیت حساسی است و بیش  از پیش 
نیاز به توجه و تأمین نیروی انسانی دارد تا بتواند 
به  کشور  نقاط  اقصی  در  را  باکیفیت  خدمات 

مردم ارائه دهد.
وی همچنین بر تخصیص نیروی انسانی بومی 
مورد نیاز بیمارستان های تازه  تأسیس و مناطق 
محروم، به عنوان اولویت مشترک سازمان اداری 
و استخدامی کشور و وزارت بهداشت، تاکید کرد.

توسعه  معاونت  عمومی  روابط  اعلام  بنابر 
وزارت بهداشت، دکتر رحیمی - معاون توسعه 
این  در  نیز  بهداشت  وزارت  منابع  و  مدیریت 
نشست، با اشاره به بحران کمبود نیروی شدید 
ناشی از بازنشستگی کارکنان وزارت بهداشت، 
نیاز  بلکه  نمی خواهیم؛  مازاد  نیروی  ما  گفت: 
واقعی وزارت بهداشت بر استانداردهای مربوطه 
برای ۱۰ هزار و ۵۰۰ تخت بیمارستانی، ۸۷۸ 
و  سلامت  پایگاه  درمانی،  بهداشتی  مرکز 
آماده  اورژانس  پایگاه  و ۱۲۰۰  بهداشت  خانه 
بهره برداری به تأمین بیش از ۱۰۰ هزار نیروی 
اداری  سازمان  امیدواریم  که  است  انسانی 
استخدامی نگاه ویژه ای به حوزه سلامت مردم 
به  را  آن  برای  موردنیاز  مجوز  و  باشد  داشته 

وزارت بهداشت اختصاص دهد.
و  ازخودگذشتگی  ایثار،  یادآوری  ضمن  وی 
سلامت  نظام  کارکنان  همه  مجاهدت های 
در طول مواجهه با همه گیری کرونا، گفت: با 
جدیت به دنبال آن هستیم تا تبدیل وضعیت و 
بازگشت به کار نیروهای طرحی دوران کرونا را 
محقق کنیم تا بخشی از کمبود نیرو در وزارت 
سازمان  امیدواریم  که  شود  جبران  بهداشت 
اداری و استخدامی کشور در این حوزه نیز به 
مدافعان سلامت کمک کند؛ چراکه این نیروها 
در زمانی که وزارت بهداشت به شدت با کمبود 
امنیت سلامت  از  دفاع  برای  بود،  مواجه  نیرو 
اکنون  نیست  انصاف  و  آمدند  کار  پای   کشور 

نسبت به وضعیت آن ها بی اعتنا باشیم.

میلیاردها  هزینه کرد  بر  تأکید  با  رحیمی 
مذکور،  پروژه های  احداث  برای  بودجه  تومان 
تصریح کرد: درصورتی که با بی اعتنایی، مجوز 
داده  اختصاص  بهداشت  وزارت  به  استخدامی 
تکمیل  برای  که  سنگینی  هزینه های  نشود، 
از  است،  شده  انجام   مراکز  این  راه اندازی  و 
بین می رود و درنهایت مردم از خدمات نظام 
سلامت در حوزه های مختلف بی بهره می مانند.

وی با اشاره به اهمیت تقویت انگیزه و پمپاژ 
سازندگی،  به  نسبت  جوانان  بین  در  امید 
سرفرازی کشور و ارتقا حوزه سلامت بیان کرد: 
اگر انگیزه جذب و استخدام از نیروهای جوان 
و انقلابی حوزه سلامت گرفته شود، نمی توان 

ضررهای جبران ناپذیر آن را متحمل شد.

لزوم صدور مجوز استخدام برای 
بیمارستان های جدید

به  اشاره  با  سنتی  طب  محقق  و  مشاور 
سلامتی  برای  سرخ  سیب  مصرف  اینکه 
کاهش  و  قند  تنظیم  گفت:  است،  موثر 
پوست،  کننده  روشن  خون،  کلسترول 
بیماری های  و  پارکینسون  از  پیشگیری 
بدن،  ایمنی  سیستم  تقویت  سرطانی، 
حفظ  استخوان ،  سلامت  کبد،  سم زدایی 
گوارش  دستگاه  تقویت  و  قلب  سلامت 
بر  سیب  مصرف  تاثیر  از  نمونه هایی 

سلامتی بدن است.
با  در گفت وگو  داستان پور  محمد مهدی 
سنتی  طب  در  اینکه  به  اشاره  با  ایسنا 
است،  تر  و  گرم  شیرین،  سیب  مزاج 
اظهار کرد: خوردن و بوئیدن سیب نشاط  
اصلی  اعضای  تقویت  سبب  و  بوده   آور 
مغز  و  قلب  و  کبد  شامل  بدن  حیاتی  و 

می شود.
مشاور و محقق طب سنتی، افزود: سیب 
علاوه براینکه پاک کننده دهان، دندان و 
وجود  از  را  گوارش  سیستم  است،  معده 

ذرات باقیمانده ازغذا پاک می کند.
مشاور و محقق طب سنتی با بیان اینکه 
سیب خوشبو کننده معده و دهان است، 
از  پیش  سیب  خوردن  کرد:  خاطرنشان 
برانگیختن  غذا موجب پاکسازی معده و 

اشتها می شود.

بیماری  مواقع  در  افزود:  داستان پور 
به دلیل اینکه توان جویدن و هضم کردن 
نیل  و  بیمار  راحتی  برای  می شود،  کم 
به جای  اغلب  اثرات درمانی،  به  سریع تر 
)پخته( سیب  یا کمپوت  میوه، آب  خود 

توصیه می شود.
گفت:  سنتی،  طب  محقق  و  مشاور  این 
سیب،  آب  و  سیب  سحرگاهی  مصرف 
طول  در  فرد  که  می شود  موجب 

روزه داری از عطش، التهاب معده، کاهش 
تمرکز و بی حوصلگی دور بماند.

مصرف  در  مهم  نکات  به  اشاره  با  وی 
آب  نوشیدن  یادآورشد:  شیرین،  سیب 
میوه ها  دیگر  و  سیب  خوردن  از  پس 
دچار  را  آن  هضم  که  چرا  است  ممنوع 
فساد  باعث  همچنین  و  می کند  اختلال 

در معده می شود.
داستان پور با تاکید براینکه تا زمانی سیب 

کاملًا از معده خارج نشده نباید اقدام به 
زیاد  کرد:  خاطرنشان  کرد،  خوردن  غذا 
نارس  سیب  خصوص  به  سیب  خوردن 
باعث نفخ، تولید باد، ضعف هضم و ایجاد 
درد شکم می شود و همچنین مصرف آن 
در افراد دارای معده مرطوب مضر است. 
و  مزاجان  سرد  برای  سیب  مربای  البته 
آن  اشکال  سایر  از  بهتر  سرد  معده های 

مانند، خام، آب و رب آن خواهد بود.

معجزه سیب در سلامتی

سطح  و  دقت  تنها  نه  دیجیتال،  تحول 
می دهد،  افزایش  را  پزشکی  تشخیص های 
و  نوبت دهی  عملیاتی،  برنامه های  بلکه 
نیز  را  بیمارستان ها  تأمین  زنجیره  مدیریت 

ارتقا می دهد.
سامانه های  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
یکپارچه هوشمند و داده محور و همچنین 
فرایند  مصنوعی،  هوش  نظیر  فناوری هایی 
کرده اند،  دگرگون  را  درمان  و  تشخیص 
سطح  و  دقت  تنها  نه  دیجیتال،  تحول  اما 
می دهد،  افزایش  را  پزشکی  تشخیص های 
و  نوبت دهی  عملیاتی،  برنامه های  بلکه 
مدیریت زنجیره تأمین بیمارستان ها را ارتقا 
کادر  و  بیماران  برای  نتیجه  در  و  می دهد 

درمان ارزش و مطلبوبیت ایجاد می کند.
حوزه  کنشگر  حسینی،  مهدی  سید 
هوشمندسازی صنعت سلامت در گفت وگو 
با خبرنگار مهر با بیان این مطلب به تشریح 
از  بهره گیری  دستاوردهای  و  کاربردها 
فناوری های نوپدید دیجیتال در بیمارستان 
هوش  الگوریتم های  گفت:  و  پرداخت 
بهبود  برای  ای  فزاینده  طور  به  مصنوعی 
تشخیص بالینی علائم بیماری در زمینه هایی 
چشم- گوارش،  پوست،  رادیولوژی،  مانند 

استفاده  مورد  شناسی  آسیب  و  پزشکی 
تحول  دستاوردهای  اما  است،  گرفته  قرار 
دیجیتال، فراتر از تشخیص های پزشکی است 
و در چندین حوزه کلیدی از تحول دیجیتال 
و  عملیاتی  برنامه های  مستمر  بهبود  برای 
ذی نفعان،  برای  مطلوبیت  و  ارزش  ایجاد 
مدیریت  و  درمان  کادر  بیمار،  شامل 

بیمارستان استفاده می شود.
برای  بیمارستان ها  کرد:  تصریح  حسینی 
اینکه مراقبت های مناسب را در زمان مناسب 
به یک بیمار مشخص، ارائه دهند، لازم است 

فرایند  از  دقیقی  ارزیابی  نخست  گام  در 
تشخیص و درمان بیماران داشته باشند و در 
گام دوم منابع بیمارستانی را مدیریت کنند، 
دو  هر  در  یکپارچه  هوشمند  سیستم های 

حوزه کمک می کند.
همچنین  الگوریتم ها  از  داد:  ادامه  وی 
وظایف  خودکارسازی  برای  می توانیم 
نشان  پژوهش ها  کنیم  استفاده  عملیاتی 
خطاهای  و  رفتاری  سوگیری های  می دهد 
ممکن  شناخت،  بر  مبتنی  تصمیم گیری 
است بر تصمیم های عملیاتی تأثیر بگذارند. 
بخش  دو  به  گیری  تصمیم  کردن  جدا  با 
الگوریتم ها  از  استفاده  و  عملیاتی  و  بالینی 
به  عملیاتی  مؤلفه  خودکارسازی  برای 
حوزه  کنشگر  می انجامند.این  بهتری  نتایج 
ادامه  در  سلامت  صنعت  هوشمندسازی 
گفت: در بیمارستان، سیستم های داده محور 
بینش های  تصمیم گیری«  »پشتیبان 
ارزشمندی را برای کمک به تصمیم گیری در 
برای  بیماران  )اولویت بندی  تریاژ  حوزه های 
ترخیص  و  پذیرش  درمان(،  از  بهره مندی 
بخش  در  وقتی  مثال،  برای  می دهند.  ارائه 
پذیرش مطمئن نیستند که بیمار تازه وارد، 
باید به آی سی یو فرستاده شود یا به بخش 
عمومی، یک الگوریتم پشتیبان تصمیم گیری 
می تواند توصیه هایی را براساس اولویت های 
پیش بینی شده برای پذیرش در آی سی یو 
دهد.حسینی  ارائه  خاص  بیمار  آن  ویژه 
تصریح کرد: بررسی داده های عملیاتی بیش 
از ۱۹۰ هزار مورد بستری در ۱۵ بیمارستان 
نشان می دهد، بیمارانی که می بایست در آی 
سی یو پذیرش می شدند، اما در بخش دیگری 
عمومی(  بخش  مثال،  )برای  بیمارستان  از 
بستری شده اند، دوره اقامت طولانی تری در 
بیمارستان داشته و نرخ پذیرش دوباره آنها 

هم افزایش یافته است.
بخشهای  در  کرد:  تشریح  حسینی 
ماشین  یادگیری  الگوریتم های  بیمارستانی، 
برای  می توانند  گیری  تصمیم  پشتیبان  و 
پذیرش ها،  انتظار  مورد  تعداد  پیش بینی 
ترخیص ها و انتقال بیماران به بخش استفاده 
اقدامات  روند  پیش بینی ها،  این  و  شوند 
ترتیب  بدین  و  می کنند  هدایت  را  بعدی 
تسهیل  بیمارستان  تخت های  گردش  روند 
می شود، سفر بیمار بهبود می یابد و از مدت 

اقامت بیماران کاسته می شود.
وی افزود: نتایج نمونه های اجرا شده بسیار 
مرکز  یک  مثال  برای  است  امیدوارکننده 
همکاری  با  آمریکا،  بوستون  در  پزشکی 
تی  آی  ام  دانشگاه  پژوهشگران  از  گروهی 
کارپوشه های پیش بینی شده برای پشتیبانی 
از تصمیم گیری ها در زمینه پذیرش و انتقال 
بیماران را با نمایش آمار فعلی هر بخش و 
همچنین تعداد ترخیص های پیش بینی شده 
اجرا کرد و در ادامه یک بیمارستان کودکان 
در بوستون آمریکا سامانه پیش بینی کننده 
که  کرد  اجرایی  را  بیمار  برای  جا  تعیین 
چه  می داند  اورژانس  بخش  آن  کمک  با 
پذیرش  بیمارستان  در  احتمالاً  بیمارانی 
می شوند.  بستری  بخش  کدام  در  و  شده 
تخت های  مدیریت  کارتابل  ترتیب  این  به 
ارتباطات  و  بهتر  ریزی  برنامه  بیمارستان، 
پیشرفته را در بخش های مختلف امکان پذیر 
می کند و البته این فرایند می تواند به سامانه 
هشداردهی خودکار تجهیز شود برای مثال 
تخت  برای  انتظار  زمان  میانگین  که  وقتی 
از آستانه پیش بینی شده عبور کند،  جدید 
فناوری  کرد:  تاکید  بدهد.حسینی  هشدار 
مدیریت  در  زیادی  قابلیت های  دیجیتال 
دارند،  بیمارستان  انسانی  منابع  هوشمند 

کارکنان  مدیریت  برای  نمونه  عنوان  به 
در  توجهی  قابل  سهم  که  پرستاری  بخش 
جای  به  دارند،  بیمارستان  هزینه های  سبد 
متنی  پیام های  تلفنی،  تماس های  بر  تکیه 
برای  گسترده(  )صفحات  اسپریدشیت ها  و 
در  اغلب  که  کارکنان  درباره  تصمیم گیری 
آخرین لحظات تغییر می کنند، سرپرستاران 
تحلیل  از  می توانند  بیمارستان  مدیران  و 
اطلاعات برای بهبود این روند استفاده کنند. 
برای مثال، الگوریتم ها می توانند میزان غیبت 
انسانی  نیروی  افزایش  به  نیاز  و  پرستاران 
پرستاران  لازم  تعداد  تا  کنند  پیش بینی  را 
در  تحقیقات  نتایج  بشوند.  تعیین  شناور 
این  می دهد  نشان  اورژانس  بخش  عملیات 
موارد را می توانیم الگوسازی کنیم، حتی در 
محیط هایی که میزان تقاضا بسیار نامشخص 

است.
وی ادامه داد: سامانه های هوشمند مدیریت 
پیش  اقدامات  توانایی  بیمارستان  منابع 
همین  از  دارند  را  سریع تر  پاسخ  و  دستانه 
رو سطح ثبات و پیش بینی پذیر بودن برنامه 
این  می دهند.  افزایش  را  پرستاران  کاری 
ویژگی در نگهداشت نیروها ارزشمند است، 
چون طبق بررسی ها ناهماهنگی های ناشی از 
عملکرد کارفرما در برنامه ریزی امور محوله، 
افزایش  را  کار  ترک  و  نارضایتی  احتمال 
هوشمندسازی  حوزه  کنشگر  می دهد.این 
صنعت سلامت گفت: تحلیل اطلاعات، برای 
بهینه سازی کار گروهی کارکنان بکار می آید. 
تیم های  ترکیب  چینش  تحقیقات،  برپایه 
عملکرد  بر  توجهی  قابل  تأثیر  مراقبت، 
بخش  تیم های  روی  مطالعه  یک  دارد.  آنها 
را در  بیمار  از ۱۱۱ هزار  اورژانس که بیش 
طول ۲ سال ویزیت کرده اند، نشان می دهد 
تفاوت ها در سلسله مراتب و مهارت پزشکان، 
پرستاران و پزشکان مقیم به تأثیرات مختلفی 
بر عملکرد تیم با توجه به اعضای جدید آن 
منجر می شود. مطالعه دیگری روی تیم های 
جراحی قلب که بیش از ۶۰۰۰ عمل جراحی 
بودند، نشان  انجام داده  را در طول ۷ سال 
اعضای  میان  دو  دوبه  آشنایی  به  توجه  داد 
تیم و تعداد همکاری های گذشته هرکدام از 
ترکیب های دونفره جراح ها، اثر مهمی روی 
بهبود بازدهی تیم جراحی دارد. درنظرگرفتن 
گزینش  برای  تلاش  هنگام  موارد  این  همه 
غیرممکن  دستی  بصورت  تیم ها  اعضای 
است، اما هوش مصنوعی می تواند به آسانی 
همه دیدگاه های حاصل از تحقیقات را برای 
کند.حسینی  تعیین  ترکیب  بهترین  تعیین 
ابراز داشت: بسیاری از بیمارستان ها به سمت 
بیماران  پرونده  الکترونیکی  ذخیره  و  ثبت 
رفته اند، اما نوبت دهی در بخش های مختلف 
هنوز تا حد زیادی یک فرایند دستی است 
جراحی ها  روند  برنامه ریزی  از  همچنان  و 
در اتاق های عمل تا رادیولوژی و بسیاری از 

موارد دیگر هنوز دستی انجام می شود.

دستاوردهای تحول دیجیتال در بیمارستان ها

خبر

حمایت وزارت بهداشت از صاحبان ایده 
و فناوری در بازار ملی سلامت

 معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
جایگاه  ارتقای  راستای  در  بهداشت  وزارت  گفت:  پزشکی 
مالکیت  دارای  و  فناوری  از صاحبان  دنیا،  فناوری در سطح 
فکری در هفتمین فن بازار ملی سلامت دعوت به ارائه ایده 

کرده و از آنها حمایت می کند.
یونس پناهی افزود: هفتمین فن بازار ملی سلامت در مرکز 
آموزشی  های  برنامه  شود،  می  برگزار  رازی  همایش های 
از  برپا خواهد شد و  این همایش  نیز در حاشیه  و فرهنگی 
های  ظرفیت  از  استفاده  سلامت  ملی  بازار  فن  خصوصیات 

کشور در حوزه فرهنگی و اجتماعی است.
وی اظهار داشت: یکی از دغدغه های مهم، مالکیت فکری است 
کسانی که صاحب فکر و اندیشه هستند نمی دانند سهم آنها 
در فناوری ها چقدر است و در حوزه آموزشی از شبیه سازها 
که ماهیت فناوری دارد و در حوزه آموزش برای مقرون به 

صرفه باشد، در همایش دعوت به همکاری می کنیم.
پناهی ادامه داد: امروزه اگر بخواهیم در عرصه فناوری رشد 
قابل توجهی داشته باشیم باید جایگاه ایران که اکنون در رتبه 

۵۳ دنیا است به ۳۵ برسد.
معاون وزیر بهداشت تصریح کرد: باید در زمینه ژن درمانی، 
بافت و غیره بیشتر کار کنیم زیرا  سلول درمانی، مهندسی 
فناوری های مهم ایجاد می کنند که در کنترل، تشخیص و 
درمان ام اس، تالاسمی، هموفیلی، تومورها و غیره روش های 

درمانی می توانند موثر باشند.
که  داریم  بنیان  دانش  شرکت  هزار  پناهی، هشت  گفته  به 
دارو،  جمله  از  سلامت  درحوزه  ها  شرکت  این  درصد   ۲۵
 ۳۳ و  هستند  فعال  غیره  و  غذایی  مواد  پزشکی،  تجهیزات 
درصد اشتغالزایی ایجاد شده است.وی افزود: کل مراکز رشد 
داریم،  فناوری  و  علم  پارک   ۱۱ است،  مرکز   ۹۸ فناوری  و 
۲ هزارو ۴۸ اختراع در کشور داشتیم و ۶۴۷دارای محصول 
تجاری هستند.پناهی یاد آور شد: در هفتمین فن بازار ملی 
صاحب  که  افرادی  باشیم،  داشته  تجاری  همتایابی  سلامت 
ایده، فکر و فناوری هستند و نمونه اولیه را ساختند می توانند 
آنها را در این همایش ارائه کنند تا کمک کنیم محصولات 

نمونه اولیه با کمک سرمایه گذاران صنعتی شود.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ     140160301022002131
1401/09/02 هیات رسیدگی به اسناد عادی 
مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر 
حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر 
متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید 
شناسنامه  شماره  به  صالح  فرزند  اکبری  یاور 
459 صادره از اردبیل نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 163/14 
مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک یک فرعی 
واقع  از 153 اصلی  تفکیکی  از قطعه -  مفروز 
مالکیت  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه  در 
رسمی نصرت اله خسروی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
یا  در صورتیکه شخص  می شود  آگهی  روز   15
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
از مراجعه  حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 20 /09 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 5 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ     140160301022001901
شماره  اصلاحی  رأی  و   1401/08/21
مورخ   140160301022002093
1401/09/01 هیات رسیدگی به اسناد عادی 
مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی 
اله  مسیح  فرزند  خانی  محمد  اله  روح  متقاضی 

کبودر  از  صادره   2069 شناسنامه  شماره  به 
با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  آهنگ 
مترمربع   460/79 مساحت  به  احداثی  بنای 
فرعی   1047 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز 
واقع  از 115 اصلی  تفکیکی  از قطعه -  مفروز 
مالکیت  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه  در 
به  لذا  گردیده  محرز  طالبی  علی  حسن  رسمی 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
یا  در صورتیکه شخص  می شود  آگهی  روز   15
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
از مراجعه  حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 20 /09 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 5 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 
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اخبار

امام جمعه کرمانشاه: برای نسل جوان باید 

برنامه های هدفمند و علمی داشته باشیم

امام جمعه کرمانشاه  و  دراستان  فقیه  ولی  نماینده 
هر  بی بدیل  و  ارزشمند  سرمایه  جوان  نسل  گفت: 
کشوری است و باید برای این سرمایه ها برنامه های 

هدفمند و علمی داشته باشیم.
به گزارش ایرنا آیت الله »مصطفی علما« روز شنبه در 
دیدار مدیرکل و کارکنان اداره کل ورزش و جوانان 
از طریق  جوانان  اهمیت جذب  بر  کرمانشاه  استان 
ورزش تأکید کرد و افزود: باید با برنامه ریزی برای 

ورزش، جوانان را به این سمت و سو جذب نماییم.
اوصاف  کرمانشاهیان  گفت:  کرمانشاه  جمعه  امام 
پهلوانی و جوانمردی را ارج می نهند، لذا باید نسل 
های  راه  از  یکی  زیرا  کنیم،  ورزش  را جذب  جوان 
برای جذب و هدایت جوانان همین ورزش  اساسی 

است.
وی اظهار داشت: در ورزش اوصاف ارزشمند انسانی 
برنامه های  باید برای جوانان  متجلی می شود، لذا 
متنوع داشته باشیم و آن ها را با برنامه های هدفمند 
تربیت کنیم و ورزش یکی از بهترین روش ها است.

به  توجه  با  کرمانشاه  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
تأکید و اهتمام اسلام به ورزش عنوان کرد: رسول 
خدا )ص( روی جوانان حساب باز کرده بود و همواره 
در برنامه های خود آن ها را دخیل می داد، لذا باید با 
صداقت و سلامت و درستی کارهایمان را پیش ببریم 

ومدیریت نماییم.
را  ورزش  باید  ساخت:  خاطرنشان  علما  الله  آیت 
انبساط  باعث  همگانی  ورزش  زیرا  کنیم  همگانی 
جامعه می شود، امام راحل به اقتضای سن و سال 
خود همواره به ورزش اهمیت می داد و ورزشکاران 

را دوست می داشت.

ظرفیت های معدنی منطقه آزاد 
ارس ناشناخته مانده است

قوانین  اینکه  بیان  با  ارس  آزاد  منطقه  مدیرعامل   
و  برداری  بهره  برای  مناسبی  فرصت  آزاد  مناطق 
صادرات فرآورده های معدنی فراهم کرده است، گفت: 
ظرفیت های معدنی قابل ملاحظه ای در منطقه وجود 

دارد که مغفول مانده است.
مجید کیانی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: 
در کنار حفظ محیط زیست و احترام به آن می توانیم 
اصلی  استفاده کنیم،  از ظرفیت های معدنی منطقه 
که در همه جای دنیا تجربه شده است بر این اساس 
مجدانه به دنبال بهره برداری از این معدن ها هستیم.

به  پایین دستی معادن  ادامه داد: توسعه صنایع  وی 
قوانین  خاطر  به  ارس  آزاد  منطقه  در  خصوص مس 
هزینه  و  است  دیگر  جاهای  از  راحتر  آزاد  مناطق 
کمتری برای بهره برداری و صادرات لازم دارد بر این 

اساس به دنبال تحقق این موضوع هستیم.
وی همچنین با اشاره به اجرای طرح های جاده ای 
وظیفه  جلفا  مرند-  اتوبان  گفت:  ارس،  آزاد  منطقه 
و  کردیم  ورود  درستی  به  ولی  نبوده  آزاد  منطقه 
کیلومتر ۳۰ تا ۳۴ که از نقاط حادثه خیز بود را به 

پایان رساندیم.
وی با اشاره به اینکه ۵۰ درصد این طرح در همین 
چند ماه فصل کاری امسال اجرا و آماده بهره برداری 
شد، ادامه داد: جاده جلفا- خداآفرین و جلفا- اصلاندوز 
که از مهمترین جاده های مرزی است به زودی اجرایی 

می شود.
وی با اعلام اینکه در بخش کشاورزی منطقه آزاد ارس 
نیز تا یکسال آینده حجم گلخانه های هیدروپونیک 
ارس به ۲ برابر می رسد، گفت: بیشترین صادرات از 
این منطقه مربوط به محصولات کشاورزی گلخانه ای 

است.
بر ۲هزار  بالغ  ادامه داد:  ارس  آزاد  مدیرعامل منطقه 
در  ای  گلخانه  صادراتی  و  خاص  های  گونه  هکتار 
در  سلیمانی  شهید  پروژه  و  شده  کاشت  خداآفرین 

خداآفرین و قلی بگلو در حال اجرا و توسعه است.
وی یادآور شد: پروژه کشت و صنعت شهید سلیمانی 
کشور  غرب  شمال  غذایی  امنیت  برای  قوتی  نقطه 
برای  ای  پایه  تواند  می  طور  همین  و  بود  خواهد 

محصولات کشاورزی باشد.
گاوداری  اجرایی  عملیات  آغاز  از  همچنین  وی 
۲۵هزار راسی در این منطقه خبر داد و افزود: سازه 
این گاوداری اجرا شده و اولین فاز آن در هفته دولت 

افتتاح شده است.
مرکز شیلات سرپوشیده  بزرگترین  داد:  ادامه  کیانی 
خاورمیانه هم در منطقه آزاد ارس با ظرفیت یکهزار و 

۵۰۰ تن برای پرورش ماهی سردآبی ایجاد می شود.

اینکه  به  اشاره  با  کرمانشاه  استاندار   
ظرفیت های بسیاری در حوزه دانش بنیان در 
در  ظرفیت ها  این  گفت:  دارد،  وجود  استان 
صورت شکوفایی علاوه بر رونق اقتصادی در 
فعالیت های  مجموعه  برای  می توانند  استان 
راهگشا  و  پیشگام  مختلف  ابعاد  در  کشور 

باشند.
»محمدطیب  ایرنا؛  خبرنگار  گزارش  به 
صحرایی« روز شنبه و بعد از افتتاح نمایشگاه 
فن بازار  و  فناوری  پژوهشی،  دستاوردهای 
اظهار  خبرنگاران  جمع  در  کرمانشاه  استان 
پژوهشی  و  علمی  ابعاد  رشد  برای  داشت: 
مرتبط  های  مجموعه  همه  باید  کرمانشاه 
صورت  به  و  تر  منسجم  تا  کنیم  تلاش 
فرآیندی مشکلات و موانع موجود را برداریم 
و  نیازمند همت  این حوزه  بالندگی  که  چرا 

عزم همگانی است.
های  شرکت  موانع  و  مشکلات  رفع  بر  وی 
تاکید  سال  شعار  تحقق  برای  بنیان  دانش 
استان  اقتصادی  بدنه  ادامه گفت:  و در  کرد 
در ابعاد مختلف نیازمند توجه و تلاش فراوان 
دارد و دانش بنیان ها می توانند در این زمینه 
به سمت  قدر  باشند چرا که هرچه  پیشران 
موجب  کنیم  حرکت  بنیان  دانش  کارهای 

تقویت دیگر ابعاد اقتصادی استان می شود.
مقام عالی دولت در استان کرمانشاه با اشاره 
به اینکه کارهای جزیره ای چه در ابعاد علمی 
و چه صنعتی، ما را به موفقیت نمی رساند، 
و  افزا  هم  های  مجموعه  قدر  هرچه  گفت: 
برای حرکت همه جانبه کرمانشاه  را  همگرا 
دست  ها  مجموعه  این  همه  و  کنیم  فراهم 
به دست هم دهند، احتمال موفقیت بیشتر 

است.
پنجم  تا  فناورانه  و  پژوهشی  دستاورد   ۲۳۰
دی ماه در این نمایشگاه عرضه می شودرییس 
پارک علم و فناوری کرمانشاه هم در حاشیه 
خبرنگاران  با  گو  و  گفت  در  نمایشگاه  این 
دستاوردهای  نمایشگاه  داشت:  اظهار 
روزهای سوم  در  استان  فناورانه  و  پژوهشی 
دستاورد   ۲۳۰ و  برگزار  ماه  دی  پنجم  تا 
این  در  استان کرمانشاه  فناورانه  و  پژوهشی 

نمایشگاه عرضه خواهد شد.
از  بعد  اینکه  به  اشاره  با  آزادی«  »سیامک 
و  پژوهشی  دستاوردهای  نمایشگاه  سال   ۲
فناورانه را به صورت حضوری برگزار می کنیم، 
افزود: دانشگاه ها، مراکز رشد، شرکت های 

بنیان، ساختارهای فناورانه و دستگاه  دانش 
و  هزار  در یک  و  غرفه  در ۲۵  اجرایی  های 
۷۸۰ متر مربع فضا، جدیدترین دستاورهای 
خود را عرضه می کنند.وی هدف از برگزاری 
واحدهای  بین  شبکه سازی  را  نمایشگاه  این 
بازیگران  همه  و  صنعتی  واحدهای  فناور، 
در  و  کرد  عنوان  استان  فناوری  بوم  زیست 
ادامه اظهار داشت: از ابتدای امسال به دلیل 
رهبری،  معظم  مقام  توسط  سال  نامگذاری 
تمرکز ویژه ای روی شرکت های دانش بنیان 
شرکت   ۷۷ اکنون  هم  بطوریکه  گرفت  قرار 
و  کنند  می  فعالیت  استان  در  بنیان  دانش 
پرونده و مدارک ۴۰ شرکت دیگر برای اخذ 
رتبه دانش بنیان به معاونت علمی و فناوری 

رییس جمهوری ارسال شده است.
آزادی با اشاره به اینکه در نمایشگاه امسال 
و  پژوهشی  دستاوردهای  ارائه  بر  علاوه 
مانند نشست  متعددی  برنامه های  فناورانه، 
محصولات  از  رونمایی  تخصصی،  های 
فناوران  از  تقدیر  و  معرفی  جدید،  فناورانه 
دیگر  جانبی  های  برنامه  از  بسیاری  و  برتر 
در دستور کار قرار دارد، افزود: در نمایشگاه 
داریم  به حوزه مشاوره  ای  ویژه  نگاه  امسال 
حوزه  در  نمایشگاه  روزهای  در  داریم  بنا  و 
بنیان،  دانش  رتبه  اخذ  نحوه  اختراع،  ثبت 
ها  حوزه  سایر  و  صنعتی  طراحی  بازاریابی، 
مراجعه  به  خوبی  تخصصی  های  مشاوره 

کنندگان ارائه دهیم.

استاندار کرمانشاه: شرکت های دانش بنیان  کرمانشاه 
ظرفیت های بزرگی برای حل مشکلات کشور هستند

اخبار

دانشگاه علمی کاربردی کرمانشاه ظرفیت بیش 

از پنج هزار و ۷۰۰ دانشجو را دارد

 سرپرست دانشگاه جامع علمی کاربردی کرمانشاه از آغاز ثبت نام 
ترم بهمن  ماه این دانشگاه از روز چهارم تا هفدهم دی ماه خبر داد و 
گفت: مراکز دانشگاه علمی کاربردی کرمانشاه با ۹۰ کد رشته فعال؛ 
۴۳ رشته کاردانی و ۴۷ رشته کارشناسی ناپیوسته ظرفیت پذیرش 

بیش از پنج هزار و ۷۵۰ دانشجو را دارد.
به گزارش خبرنگار ایرنا؛ »سلمان شفیعی« روز یکشنبه در نشست 
کاربردی  علمی  جامع  دانشگاه  مرکزی  سرسرای  در  که  خبری 
استان کرمانشاه برگزار شد؛ افزود: متقاضیان رشته های کارشناسی 
ناپیوسته از امروز )چهارم دی ماه( تا چهاردهم و متقاضیان رشته 
کاردانی از هفتم تا هفدهم می توانند برای ثبت نام در رشته های 

این دانشگاه اقدام کنند.
و  بیشتر  اطلاع  کسب  برای  خواست  متقاضیان  از  همچنین  وی 
علمی  دانشگاه  به سایت  تحصیلی  های  رشته  در  پذیرش  شرایط 

کاربردی کرمانشاه مراجعه کنند.
شفیعی در ادامه هزینه شهریه دانشجویان این دانشگاه را هر ترم به 
طور میانگین بین ۲ میلیون و ۳۰۰ تا ۲ میلیون و ۷۰۰ هزار تومان 
اعلام کرد و گفت: شهریه ثابت این دانشگاه ظرف سه و چهار سال 
اخیر تغییری نکرده است، در ضمن دانشجویان می توانند هر ترم 

وام دانشجویی دریافت کنند.
وی با بیان اینکه دانشگاه علمی کاربردی کرمانشاه در حال حاضر 
بیش از ۲ هزار و ۵۰۰ دانشجو دارد، افزود: در حال حاضر استان 

کرمانشاه هفت مرکز علمی کاربردی فعال دارد.
تدریس می  کرمانشاه  کاربردی  علمی  مراکز  در  رشته های هنری 

شود
سرپرست دانشگاه جامع علمی کاربردی استان کرمانشاه در بخش 
این  هنر  و  فرهنگ  دانشکده  تعطیلی  به  خود  سخنان  از  دیگری 
دانشگاه با ۴۲ کد رشته از سال ۹۶ اشاره کرد و بیان داشت: این 
مرکز علمی و کاربردی خوب به دلیل دولتی بودن تعطیل شد زیرا 
طبق مصوبه هیات دولت باید مراکز دولتی دانشگاه علمی و کاربردی 

باید تعطیل و مراکز آن با مشارکت بخش خصوصی اداره شوند.
شفیعی همچنین با اشاره به پیگیری های فراوان برای راه اندازی 
مجدد مرکز فرهنگ و هنر دانشگاه علمی کاربردی استان، گفت: به 
دلیل نبود سرمایه گذار و برخی شاخص ها که باید این مرکز داشته 

باشد هنوز این تلاش ها به نتیجه نرسیده است.
وی اما گفت: برخی رشته های هنر مانند عکاسی، گرافیک، نقاشی 
و دیگر رشته ها در مراکز علمی کاربردی دیگر در قالب دوره های 
آزاد، کوتاه مدت، پودمانی به علاقه مندان هنر آموزش داده می شود.

و  فناورانه  کار خلاق،  در حوزه  کاربردی کرمانشاه  علمی  دانشگاه 
دانش بنیان پیش قدم است

این مقام مسئول در بخش دیگری از صحبت های خود از جمله 
فعالیت های دانشگاه علمی کاربردی را حضور پررنگ در نمایشگاه 
های دستاوردهای فناورانه استان، برگزاری برنامه های استارتاپی 
مختلف عنوان کرد و بیان داشت: دانش آموخته های کارآفرین این 
دانشگاه مهارتی؛ در شرکت های دانش بنیان و پارک علم فناوری 

استان حضور پررنگی دارند.
شفیعی همچنین با اشاره به برنامه استان در زمینه توسعه کارهای 
این  در  است  استان  به  رییس جمهور  از مصوبات سفر  خلاق که 
خصوص گفت: دانشگاه علمی کاربردی با توجه به سابقه تدریس 
رشته های هنر و صنایع دستی و مدرسان با تجریه که دارد می 

تواند محور برنامه های کارخلاق استان باشد.
وی در ادامه از ویژگی رشته های دانشگاه علمی کاربردی را مهارتی 
افزود: دانشجویان این دانشگاه  و کاربردی بودن آن عنوان کرد و 
بازار کار وصل می شوند؛ زیرا ۶۰  از ۲ سال آموزش به  در کمتر 
درصد آموزش ها در این دانشگاه عملی و مهارتی است و ۴۰ درصد 

نظری آن است.
شفیعی از دیگر ویژگی های رشته های دانشگاه علمی کاربردی را 
براساس نیاز بازار کار بودن آنها دانست و گفت: این دانشگاه رشته 
های تحصیلی را تدریس می کند که نیاز بازار کار باشد و دانشجو با 

آموختن آن فورا جذب بازار کار شود.

کارنامه درخشان ورزشکاران 
کرمانشاهی در رقابت های کاراته 

قهرمانی آسیا

این  ورزشکاران  گفت:  کرمانشاه  استان  کاراته  هیات  رییس   
استان در رقابت های کاراته قهرمانی آسیا با کسب سه مدال 
رنگارنگ کارنامه درخشانی از خود در این دوره از مسابقات به 

جای گذاشتند.
رقابت های  دوره  هجدهمین  کرد:  اظهار  نصراللهی«   »سعید 
کاراته قهرمانی بزرگسالان آسیا و بیستمین دوره این پیکارها 
رقابت های  دوره  اولین  همچنین  و  پایه  سنی  رده های  در 
پاراکاراته آسیا از ۲۵ تا ۲۹ آذرماه به میزبانی تاشکند در کشور 

ازبکستان برگزار شد.
وی افزود: در این دوره از رقابت ها مدال طلای کومیته تیمی 

مردان آسیا به »مهدی خدابخشی« از کرمانشاه رسید.
رییس هیات کاراته استان کرمانشاه اضافه کرد: کومیته  تیمی 
مردان ایران متشکل از مهدی خدابخشی از کرمانشاه، بهمن 
عسکری، ذبیح الله پورشیب و صالح اباذری، تحت هدایت شهرام 
مدال  به  قزاقستان  بر  غلبه  با  که  می دادند  تشکیل  را  هروی 

طلای رقابت های قهرمانی آسیا رسیدند.
های  رقابت  در  صفری«  جواد  »محمد  شد:  یادآور  نصراللهی 
جوانان مدال طلا ، »علی مسکینی« در رده بزرگسالان مدال 
برنز و »آتوسا گلشاد نژاد« نیز در رده بزرگسالان عنوان چهارم 

را کسب کردند.
عنوان  به  اینجانب  همچنین  کرمانشاه  استان  از  افزود:  وی 
سرپرست تیم ملی و پگاه زنگنه به عنوان مربی تیم ملی بانوان 

در این دوره از رقابت ها حضور داشتیم.
به گزارش ایرنا، استان کرمانشاه همواره از استان های مطرح در 
رشته کاراته در کشور است به طوری که هم اینک بیش از پنج 
هزار و ۱۰۰ نفر ورزشکار در این رشته در استان فعالیت دارند.

9استان ها

 امام جمعه قصرشیرین بر برگزاری باشکوه نماز جمعه 
به عنوان یک پایگاه مهم اعتقادی، مذهبی، معنوی و 
دشمن شکن تاکید کرد و گفت: تقویت نماز جمعه و 
جماعات و مساجد می تواند راهکاری مهم برای مقابله 

با هرگونه آسیب و انحرافات اجتماعی باشد.
»صادق  الاسلام  حجت  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
نماز  اقامه  ستاد  جلسه  در  شنبه  روز  صالحی« 
قصرشیرین در فرمانداری، افزود: مسجد از مکان هایی 
است که مردم برای برگزاری مناسک و مناسبت های 
دینی و مذهبی خود به آنجا مراجعه می کنند و برپایی 
و اقامه نماز جماعت، جمعه و همچنین برگزاری برنامه 
های فرهنگی و مذهبی و اجتماعی همگی از اموری 

هستند که با محوریت مسجد عملیاتی می شود.
و  معنوی  پایگاه های مهم  یادآوری کرد: مساجد  وی 

جوانان  تربیت  در  مهمی  نقش  که  هستند  فرهنگی 
بصیر و انقلابی دارند.

امام جمعه قصرشیرین اظهار داشت: با توجه به آسیب 
این  روستایی  و  شهری  مساجد  از  تعدادی  دیدگی 
شهرستان در زلزله سال های ۹۶ و ۹۷ برای بازسازی 
و مقاوم سازی این مساجد اعتبار نیاز است که پیگیری 
های لازم در این رابطه صورت گرفته و به منظور برای 
پیشگیری از هرگونه تهدیدی برای نمازگزاران تعمیر و 

مرمت مساجد باید در دستور کار قرار گیرد.
حجت الاسلام صالحی همچنین بر برگزاری با شکوه 
نماز جمعه به عنوان یک پایگاه مهم اعتقادی و مذهبی 
و معنوی و دشمن شکن تاکید کرد و گفت: تقویت 
راهکاری  تواند  و مساجد می  نماز جمعه و جماعات 
مهم برای مقابله با هرگونه آسیب و انحرافات اجتماعی 

باشد.
سرپرست فرمانداری قصرشیرین نیز با اشاره به بافت 
برپایی  قصرشیرین،  شهرستان  فرهنگی  و  مذهبی 
را  مساجد  تقویت  همچنین  و  جماعت  و  نمازجمعه 
بسیار مهم دانست و گفت: مساله نماز چه در ادارات، 
مانند  به  مساجد  و  عمومی  های  مکان  ها،  دانشگاه 
به  گوناگون  های  از چشمه  که  است  هایی  رودخانه 

دریای بی کران نماز جمعه ختم می شود.
نماز جمعه در  تقویت  بر  تاکید  با  »محمد حیدری« 
شهرستان قصرشیرین افزود: جشنواره بندگی از نماز 
جمعه که باید وحدت آفرین و دشمن شکن و با شکوه 

باشد در مسجد تجلی پیدا می کند.
وی بر برپایی نماز جماعات در مساجد روستایی تاکید 
کرد و گفت: دهیاران و شوراهای اسلامی روستا بر این 

مساله اهتمام لازم را داشته باشند.
او گفت: در شهرستان قصرشیرین بافت جمعیتی آن 
با مذاهب مختلف اسلامی هم در سطح  و  ناهمگون 
شهر و هم روستا پراکنده است که هیچ کدام از این 
مسائل نباید باعث شود نماز و نماز جمعه به عنوان یک 
امر الهی و این دستور صریح قرآن و این رسالت پیامبر 

عظیم اسلام )ص( با دقت پیگیری نشود.
وی در این جلسه با قدردانی از زحمات استاندار پیشین 
خسروی  مرز  بازگشایی  در  وی  اهتمام  و  کرمانشاه 
گفت: امید است استاندار جدید استان که یک جوان 
انقلابی و با روحیه جهادی وارد استان کرمانشاه شده 
بر مبنای ماموریت های ابلاغی و ظرفیت هایی که در 
استان و شهرستان های به خصوص قصرشیرین وجود 
دارد منشأ کار، فعالیت و خیر توسعه و پیشرفت شود.

امام جمعه قصرشیرین: تقویت نماز و مساجد راهکار مهمی 
برای مقابله با آسیب های اجتماعی است

اول مجلس شورای  رییس  نائب  نیکزاد  علی   
اسلامی عصر شنبه از پروژه های عمرانی شرق 
استان کرمانشاه بازدید و مسایل و مشکلات آنها 

را بررسی کرد.
در  نیکزاد«  »علی  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
جریان سفر یک روزه خود به شهرستان های 
»علی  دعوت  به  که  کرمانشاه  استان  شرق 
در  شد،  انجام  حوزه  این  نماینده  رضایی« 
این  اظهار داشت: طی  با خبرنگاران  گفت وگو 
تاکید  مورد  استانی  اعتبارات  بررسی  سفر 
نیست، بلکه ۸۵ تا ۹۰ درصد اعتبارات که در 
اختیار وزارتخانه ها است برای تکمیل پروژه ها 

بررسی خواهد شد.
ملی  سازمان  از  مسئولانی  امروز  افزود:  وی 
مسکن در خصوص رفع تعاونی ها، از شرکت 
و  نقل  و  فاضلاب کشور، سازمان حمل  و  آب 

شرکت  و  اجتماعی  تامین  سازمان  ای،  جاده 
و  راه  وزارت  در  دولت  زیربناهای  ساخت 

شهرسازی در منطقه حضور یافتند.
همراه  به  امروز  سفر  اولویت  داد:  ادامه  نیکزاد 
معاونین و مدیران کل وزارتخانه ها حل برخی 

از مشکلات این سه شهرستان است.
نائب رییس اول مجلس شورای اسلامی تاکید 
کرد:هیات رئیسه مجلس یک ماه دیگر مصوبات 
امروز هر سه شهرستان شرق استان کرمانشاه را 

پیگیری خواهد کرد.
دو بانده کردن محور کنگاور – نهاوند در مرحله 

انتخاب پیمانکار است
معاون شرکت ساخت و توسعه زیرساخت های 
حمل و نقل وزارت راه و شهرسازی هم در جمع 
خبرنگاران گفت: استان کرمانشاه یکی از استان 
های مقاصد اصلی سفرهای مردم و بر سر راه 

عتبات و عالیات قرار گرفته است.
»محمدرضا کدخدازاده« با اشاره به اینکه 
راه های  باید  استان مرزی کرمانشاه  برای 
کنیم،  بینی  پیش  مختلفی  مواصلاتی 
مسیرهای  اصلی،  راه های  جز  به  افزود: 
پیش  کرمانشاه  استان  برای  نیز  دیگری 
بینی شده که تسهیل سفر راحت و سالم 

برای مردم به ارمغان آید.
اینکه محور کنگاور  بیان  با  ادامه  در  وی 
به  نیاز  کیلومتر   ۹ طول  به  تویسرکان   -
اظهار  دارد،  ارزیابی  تملک  و  ارزیابی 
داشت: با هماهنگی که با مدیر کل مسکن 
شد  مقرر  شده،  انجام  استان  شهرسازی  و 
سفر  محل  یا  عمومی  محل  از  که  اعتباراتی 
رییس جمهور برای محور کنگاور- تویسرکان 
اختصاص پیدا می کند برای مدیریت ارزیابی 
و تملک استفاده و بعد از آن پیمانکار اجرای 

پروژه را آغاز کند.
معاون وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه 
در محور کنگاور - نهاوند پیمانکار در دوره های 
گذشته مشغول به کار بوده و اجرای بخشی از 
مسیر به طول حدود سه کیلومتر انجام شده، 
تصریح کرد: در حال حاضر در مرحله انتخاب 

پیمانکار برای ادامه اجرای این محور هستیم.
کدخدازاده خاطرنشان کرد: بنا داریم امسال و 
سال آینده بودجه ای از محل توزان نیز برای 

این دو مسیر شریانی اختصاص دهیم.

کمربندی  احداث  ادامه  در  همچنین  وی 
هرسین را از مطالبات مهم مردم این شهرستان 
عنوان کرد و اظهار داشت: ایجاد این کمربندی 
به  توجه  با  ولی  ندارد  مشکلی  قانونی  نظر  از 
ارزنده بودن اراضی مسیر و تملک آنها نیاز به 

اختصاص اعتبار ویژه دارد.
و  صحنه  کنگاور،  های  شهرستان  نماینده 
هرسین در مجلس شورای اسلامی به خبرنگار 
رییس  نائب  روزه  یک  سفر  برنامه  گفت:  ایرنا 
مجلس و هیات همراه به شرق استان کرمانشاه 
از  نظارتی  و  میدانی  بازدیدهای  راستای  در 
مردمی  مشکلات  و  عمرانی  های  زیرساخت 

است.
»علی رضایی« افزود: بازدید از دو راهی کنگاور 
- تویسرکان و دو راهی کنگاور – نهاوند، بازدید 
از ساختمان دانشگاه آزاد صحنه برای درمانگاه 
تآمین اجتماعی، بازدید از محل تعاونی مسکن 
حوزه علمیه، سد قشلاق صحنه با ۹۵ پیشرفت 
به  بیستون  جاده  کردن  بانده  دو  از  بازدید  و 

میانراهان از برنامه های امروز بود.
وی ادامه داد: همچنین بازدید از پروژه آبرسانی 
به شهر هرسین ) قیسوند (، آسفالت و محوطه 
سازی مسکن مهر هرسین، سرپوشیده کردن 
مسئولان  های  برنامه  دیگر  از  راخیز  رودخانه 
بود. رضایی افزود: بسیاری از مشکلات با حضور 
ونائب  بررسی  ها  وزراتخانه  ارشد  مسئولان 

رئیس مجلس دستور پیگیری داد.

نائب رییس اول مجلس از پروژه های عمرانی شرق کرمانشاه بازدید کرد

سال پنجم - شماره   164 چهارشنبه 7 دی 1401



ورزشی
خبر

هدایت  ممبینی:  کمک داور ویدئویی 
وارد فاز اجرایی شد

بحث  گفت:  فوتبال  فدراسیون  دبیری  سرپرست   
و  شد  اجرایی  فاز  وارد  امروز  از  ویدئویی  کمک داور 

امیدواریم این طرح ملی به خوبی به سرانجام برسد.
نشست   حاشیه  در  ممبینی  هدایت  ایرنا،  گزارش  به 
مسئولان فدراسیون فوتبال با مدیران عامل باشگاه های 
لیگ برتری با محوریت VAR تاکید کرد: این جلسه 
با باشگاه هایی بود که برای اجرایی شد این طرح اعلام 
آمادگی کرده و بر اساس آن نیز نشست مدنظر را برگزار 

کردیم.
به  ندهیم  از دست  را  زمان  آنکه  برای  داد:  ادامه  وی 
پیش  موازی  صورت  به  را  کار  چند  هم زمان  صورت 
می بریم که از فرصت ها به بهترین شکل ممکن بهره 
کمک داور  بحث  که  است  این  ما  همه  هدف  ببریم، 
با کمک  امیدواریم  و  اجرایی شود  به خوبی  ویدئویی 
به  خوبی  به  ملی  طرح  این  مختلف  بخش های  همه 

سرانجام برسد.
در   شد:  یادآور  فوتبال  فدراسیون  دبیرکلی  سرپرست 
معرفی  باشگاه ها  به  نظر  مورد  شرکت  نشست   این 
شد، مسایل حقوقی و عقد قرارداد و مسایل فنی نیز به 
اطلاع دوستان و همکاران رسید تا در اجرایی شده این 

طرح، مشکلی به وجود نیاید.
ممبینی گفت: با  این نشست  عملا این بحث وارد فاز 
 VAR اجرایی شد و روند کار تا اجرایی شدن نهایی

دنبال خواهد شد.
رئیس  تاج  با حضور مهدی  نشستی  در  است  گفتنی 
فدراسیون، منصور قنبرزاده نایب رئیس دوم و رئیس 
فدراسیون،  دبیر  ممبینی  هدایت  مسابقات،  کمیته 
مسئولان لیگ و مدیران عامل باشگاه های لیگ برتری 
به  ورزشگاه ها  تجهیز  اجرایی  اول  فاز  خصوص  در 

سیستم VAR بحث و تبادل نظر شد.

داورزنی: به مزایده گذاشتن امکانات ورزشی 
زنان، ظلم به ورزش است

خبر

هروی: در کاراته آسیا اجرای تکنیک 
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در  اینکه  بیان  با  ایران  کاراته  ملی  تیم  سرمربی 
مسابقات آسیایی فقط اجرای تکنیک موجب برتری 
دچار  تا  باشیم  داشته  کرسی  باید  گفت:  نمی شود 

مشکلات نشویم.
کاراته  تیم  عملکرد  خصوص  در  هروی   شهرام 
بزرگسالان ایران در مسابقات قهرمانی آسیا که قابل 
اردوهای  داشت:  اظهار  نبود،  گذشته  اداور  با  قیاس 
انتخابی،  برگزاری  با  و  سرگذاشتیم  پشت  را  خوبی 
تیم را بستیم. بازیکنان نیز انگیزه زیادی در مسابقات 

آسیایی تاشکند داشتند.
وی گفت: متاسفانه مسائل خارجی موجب شد تا در 
بخش انفرادی به وضوح حق بازیکنان ما از بین برود 
و این مساله در ۲ مبارزه واقعا باعث تعجب همه شده 

بود.
سرمربی تیم ملی کاراته اظهار داشت: سطح برگزاری 
مسابقات در آسیا متفاوت از پیکارهای جهانی است و 
سالهاست که مشکلات زیادی وجود دارد. باور کنید در 
مسابقات قاره کهن تنها اجرای تکنیک موجب برتری 
نمی شود و این مساله را بارها به چشم دیده و گرفتار 

آن شده ایم.
هروی ادامه داد: تصاحب کرسی در آسیا بسیار مهم 
است تا دیگر اجازه ندهیم به وضوح حق بچه های ما 

از بین برود.
گونه ای  به  انفرادی  بخش  در  ما  اعتراض  گفت:  وی 
اجازه  به خودشان  تیمی  مسابقات  در  دیگر  که  شد 
ندهند حق خوری کنند و بازیکنان ما نیز با اقتدار همه 
حریفان را شکست داده و مدال طلای کومیته تیمی را 

برای ایران به ارمغان آوردند.
از  کارشناسان  انتقاد  در خصوص  ملی  تیم  سرمربی 
عملکرد کاراته کاهای باتجربه، گفت: برای ما انتخابی 
ملاک است و این نفرات با غلبه بر حریفان داخلی به 
ترکیب اصلی رسیده اند. می دانم نتایج انفرادی مناسب 
نبود اما باور کنید مسائل بیرون از تاتامی واقعا حق 

بچه ها را از بین برد.

 رئیس فدراسیون والیبال گفت: به مزایده 
گذاشتن امکاناتی که صورت ویژه برای زنان 

ساخته شده، ظلم به ورزش است.
ایرنا، محمدرضا داورزنی رئیس  به گزارش 
اجرایی  هیئت  عضو  و  والیبال  فدراسیون 
در  را  صحبت هایش  المپیک  ملی  کمیته 
در  توسعه  تحقق  از چگونگی  همایش  این 
رشته والیبال آغاز کرد و گفت: سال ۸۵ که 
تا آن زمان  از سال ۴۸  والیبال شدم  وارد 
خارج  ایران  از  زنان  والیبال  از  تیمی  هیچ 
نشده بود. تا سال ۸۷ این روند ادامه داشت. 
یعنی ۳۸ سال زنان ما محروم از حضور در 

رویدادهای بین المللی بودند.
وی افزود: در آن فرایند جای ورزش قهرمانی 
خالی است. چون اساسا بدون رقابت توسعه 
امکانات  نمی افتد.  اتفاق  قهرمانی  ورزش 
ورزش قهرمانی در اختیار زنان قرار گرفت 
بانوان ما از  اما به حق شان نرسیدند. عملا 
از  مختلف  رشته های  در  بتوانند  که  این 

امکاناتی که در اختیارات ادارات کل است 
و واگذار شده، استفاده کنند، وجود ندارد. 
کشوری که حداقل ۴۰ میلیون خانم در آن 
درصد   ۵۰ اندازه  به  باید  می کنند،  زندگی 
یا حداقل ۳۵ درصد آقایان امکانات داشته 
باشد. قبل از هر چیز باور ذهنی است که 
باید در خصوص ورزش بانوان اصلاح شود. 
شاید برخی از حرف هایم به برخی دوستان 
بربخورد اما حرف هایم عملی است نه کتابی. 
اگر در کتاب و سخنرانی بخواهیم از خانم ها 
دفاع کنیم به جایی نمی رسیم و توسعه در 

حوزه زنان اتفاق رخ نمی دهد.
زنان  ورزش  در  که  کسانی  افزود:  داورزنی 
تصمیم گیری می کنند باید در کانون قدرت 
لحاظ  به  را  زنان  ورزش  حق  باید  باشند. 
حرف  و  شعار  با  کرد.  پرداخت  بودجه ای 
حوزه  در  کارکردن  کارکرد.  نمی توان  زدن 
است.  زنان  حوزه  از  سخت تر  بسیار  زنان 
می شود  محدودیت ها  همه  علی رغم  اما 

کار کرد. ما این را ثابت کرده ایم. برخی از 
این که  جمله  از  نیست  پولی  محدودیت ها 
میزبانی ها  برخی  کشورمان  در  نمی توانیم 
را داشته باشیم. اما می شود با رعایت همه 

اصول، کارها را پیش برد.
المپیک  ملی  کمیته  اجرایی  هیئت  عضو 
والیبالیست  زنان  از  توقعاتش  به  اشاره  با 
ایران عنوان کرد: همان طور که در رده های 
جزو  مردان  والیبال  ملی  تیم های  سنی 
توقع  آن ها  از  و  هستیم  دنیا  بهترین های 
استفاده  با  داریم  انتظار  دختران  از  داریم، 
از امکانات فراهم شده، تا سطح آقایان بالا 
به  اما  است.  شدنی  خواسته  این  و  بیایند 
مسئولان،  ورزشکاران،  نمی توانیم.  تنهایی 
استانی ها  کل  ادارات  و  زنان  رئیسان  نایب 
باید یک حق مسلم برای ورزش زنان تعیین 
کنند. از این موضوعات بی تفاوت نمی گذریم 
و از ابزارهای تشویقی و تنبیهی هم استفاده 
می کنیم. یک گپ جدی در جامعه داریم و 
آن هم آموزش و پرورش است. ۸ میلیون 
سنی  شرایط  بهترین  که  داریم  دانش آموز 
و  آموزش  اختیار  در  و  استعدادیابی  برای 
می شود.  فرصت سوزی  و  هستند  پرورش 
برطرف  کشور  در  ضعف  نقطه  این  باید 
زنان  ورزش  حوزه  در  بخواهیم  اگر  شود. 
در رشته های مختلف به توسعه برسیم باید 
در آموزش و پرورش یک اقدام جدی انجام 
دهیم. این مسئله در توسعه ورزش زنان در 

کشور به ما کمک خواهد کرد.
زیرساخت های  از  استفاده  بر  تاکید  با  وی 
ورزشی در کشور افزود: باید زیر ساخت هایی 
که در ورزش کشور طی ۴۰ سال گذشته 
فراهم شده، در اختیار قرار گیرد و مدیرکل 
این  چرا  که  نبرند  دادگاه  به  را  ورزش 
امکانات را در اختیار نگذاشتی. امکانات باید 
قرار  زنان  و  هیئت ها  اختیار  در  راحتی  به 
این که یک سالن را در مرکز استان  گیرد. 
به  ساعت  فلان  در  بگوید  و  کنند  واگذار 
آقایان اختصاص یابد و زنان هم هیچ، دیگر 
قهرمانی  ورزش  توسعه  به  می توان  چطور 

امیدوار بود. در ورزشی که هزاران میلیارد 
هزینه می شود باید این اجازه را بدهیم که 
دختران مان در شهرستان ها سالن تمرینی 
امکاناتی  گذاشتن  مزایده  به  باشند.  داشته 
که ویژه برای زنان ساخته شده است، ظلم 

به ورزش است.
داورزنی در خصوص بودجه در ورزش زنان 
می شود  که  رشته هایی  در  طبیعتا  گفت: 
خوب  ملی  تیم  یعنی  داشت،  خوب  تولید 
داشت، آن وقت پخش تلویزیونی و اسپانسر 
و غیره هم خواهید داشت. این کاری است 

که والیبال انجام داده است.
کاظمی پور: در استعدادیابی تفاوت جدی با 

استاندادهای جهانی داریم
زنان  ورزش  معاون  کاظمی پور  مریم 
از سخنرانان  یکی  جوانان  و  ورزش  وزارت 
چشم انداز  محورهای  که  بود  همایش  این 
ورزش زنان را توصیف کرد و گفت: توسعه 
استعدادیابی،  استعداد،  مدیریت  فرهنگی، 
توسعه  و  تندرستی  و  سلامت  ارتقای 
چشم انداز  محورهای  جمله  از  همگانی 
ورزش بانوان است که باید مورد توجه قرار 
چالش های  از  یکی  به  اشاره  با  گیرد.وی 
اصلی در زمینه استعدادیابی ورزش کشور 
اشاره کرد و گفت: در استعدادیابی نرُم ملی 
این زمینه  نداریم و در  و بومی سازی شده 
تفاوت جدی با استانداردهای جهانی داریم.

ورزش  به  توجه  ضرورت  بر  همچنین  وی 
رشته های  توسعه همگانی  نگاه  با  قهرمانی 
ورزشی در بخش زنان با هدف ارتقای سطح 

سلامت و نشاط اجتماعی تاکید کرد.
در  بانوان  روزه  یک   و  تخصصی  همایش 
با حضور مریم کاظمی پور معاونت  ورزش  
جوانان،  و  ورزش  وزارت  بانوان  ورزش 
ملی  رییس کمیته  نائب  فرهادی زاد  مهین 
المپیک و رییس کمیسیون زنان و ورزش، 
فدراسیون  رییس  داورزنی  محمدرضا 
ملی  کمیته  اجرایی  هیئت  عضو  و  والیبال 
المپیک  ملی  آکادمی  میزبانی  به  المپیک 

آغاز شد.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی

مورخ     140160301022002127 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  1401/09/2هیات 
اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و 
متقاضی زری حسامی فرزند محمد به شماره شناسنامه 16660 صادره از تهران 
نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی شخم خورده به 
از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مترمربع   57506/75 مساحت 
قطعه - تفکیکی از 106 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی محمد و محمودرضا شهرت هردو حسامی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 10 / 1401

بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ     140160301022002124 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  1401/09/2هیات 
اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و 
متقاضی مهناز حسامی فرزند محمد به شماره شناسنامه 4505 صادره از تهران 
نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی و شخم خورده 
به مساحت 57506/75 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از 106 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی محمد و محمودرضا شهرت هردو حسامی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 10 / 1401

بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ     140160301022002308 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  1401/09/14هیات 
اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و 
نهاوند  از  صادره   13 شناسنامه  شماره  به  علی  فرزند  مومیوند  گودرز  متقاضی 
مترمربع   594 مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 2 تفکیکی از 124 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی قدرت اله قانع محرز گردیده 
آگهی می شود  روز  فاصله 15  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
انقضای مدت  بدیهی است در صورت  دادگاه گردد.  ارائه حکم قطعی  به  موکول 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 3 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ     140160301022002307 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  1401/09/14هیات 
اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و 
نهاوند  از  صادره   13 شناسنامه  شماره  به  علی  فرزند  مومیوند  گودرز  متقاضی 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 566/32 مترمربع 
مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 2 تفکیکی از 124 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی قدرت اله قانع محرز گردیده 
آگهی می شود  روز  فاصله 15  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
انقضای مدت  بدیهی است در صورت  دادگاه گردد.  ارائه حکم قطعی  به  موکول 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 3 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ     140160301022002309 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1401/09/14هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی خدامعلی 
نوروزی پیله رود فرزند منصور به شماره شناسنامه یک صادره از نمین نسبت به 
به مساحت 225/87 مترمربع مفروز  احداثی  بنای  با  ششدانگ یک قطعه زمین 
و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در 
گردیده  محرز  جعفری  محمود  مالکیت رسمی  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه 
آگهی می شود  روز  فاصله 15  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
انقضای مدت  بدیهی است در صورت  دادگاه گردد.  ارائه حکم قطعی  به  موکول 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 3 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ     140160301022002305 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  1401/09/14هیات 
اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و 
متقاضی فرهاد کریمی فرزند یوسف به شماره شناسنامه 14334 صادره ازکرج 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 186341 مترمربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 112 اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی هوشنگ شاهمیری تبریزی محرز 
آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
ماه  دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 

بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 3 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مفاد رای شماره 140160301022002129   مورخ  به استناد  اینکه  به  نظر 
و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  1401/09/2هیات 
و  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون   3 ماده  بر حسب  کریم  رباط  املاک 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای 
از  صادره   1255 شناسنامه  شماره  به  اله  حبیب  فرزند  اسدی  سجاد  متقاضی 
بیجار نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 131/34 
مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 53 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 160 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی احمد عسگری 
روز  فاصله 15  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز 
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 
خواهد شد و در در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 3 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مفاد رای شماره 140160301022002303   مورخ  به استناد  اینکه  به  نظر 
اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  1401/09/13هیات 
اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون   3 ماده  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای 
متقاضی محسن قنبری فرزند غفار به شماره شناسنامه 8230 صادره از تهران 
نسبت به مساحت 5433/15 متر مربع مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین به 
مساحت 25335 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 336 فرعی مفروز از قطعه 
70 تفکیکی از 110 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
اله تاجیک گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به  رسمی نبی 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
از  مانع  جدید  مالکیت  سند  صدور  حال  هر  در  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 3 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 18 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

چهارشنبه 7 دی 1401



هنری
گزارش

سبک زندگی شهید سلیمانی باید 
گسترش یابد

گفت: همه افراد به خاطر رفتاری که حاج قاسم داشت شیفته او شده بودند پس از 
گذشت سه سال از شهادت وی از سبک زندگی سردار سخنی به میان نیامده و در 

این مورد غفلت شده است، این موضوع باید در دستور کار قرار گیرد.
حمید رضا مقدم فر روز دوشنبه در حاشیه نشست رسانه ای ستاد مردمی سومین 
سالگرد شهید حاج قاسم سلیمانی که در سالن رودکی تالار وحدت برگزار شد در 
پاسخ به خبرنگار ایرنا در خصوص اینکه برای اشاعه سبک زندگی و شیوه رفتاری 
سردار سلیمانی در بین مردم و مسئولان چه تدابیری اندیشیده شده است، بیان 
کرد: در عین اینکه تاکنون ۷۰۰ عنوان کتاب در خصوص سردار سلیمانی توسط 
درباره  سخنرانی  مصاحبه،  گو،  و  گفت  هزاران  و  رسیده  چاپ  به  و  نوشته  مردم 
ایشان شده است اما در خصوص سبک زندگی این شهید بزرگوار کار شایسته ای 

صورت نگرفته است.
وی افزود: حاج قاسم فقط یک قهرمان ملی در میدان رزم نبود او یک پدر مهربان 
و دوست داشتنی، یک همسر باوفا بود و با روحیه خاصی که داشت در جوانان تاثیر 
می گذاشت و رویش در آنها ایجاد و افرادی نظیر شهید حججی را تربیت کرد و 

آنها به نیروهای مقاومت برای مقابله با داعش پیوستند.
برپایی بزرگداشت حاج قاسم توسط مردم در خارج از کشور

در  سلیمانی  سردار  بزرگداشت  مراسم  آیا  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  مقدم فر 
انتظار  خارجی  دولتمردان  از  گفت:  نیز  شود  می  برگزار  نیز  خارجی  کشورهای 
برگزاری مراسم برای ایشان را نداریم اما از سوی دلدادگان حاج قاسم در داخل و 
خارج از کشور برنامه های متنوعی نظیر اجرای نمایش و سفونی در بیروت و افتتاح 
موزه بخشی از وسایل سردار در ترکیه همچنین برنامه های متنوع دیگری نظیر 
ترجمه کتاب به زبان ترکی، نشست های علمی، فرهنگی و کنگره های مختلف در 

ترکیه و جمهوری آذربایجان برگزار می شود.
هایی  مراسم  و  عراق  مدارس  در  مقاومت  مراسم  همچنین  کرد:  خاطرنشان  وی 
نظیر ادعیه خوانی و شب شعر در اماکن فرهنگی، کلیساها و مساجد در کشورهای 

گرجستان، روسیه، اروپا و حتی امریکا از سوی مردم برگزار می شود.
مقدم فر با بیان اینکه یک همایش که جنبه عمومی دارد در آنکارا و استانبول نیز 
برگزار می شود، ادامه داد: سال گذشته به مناسبت سالگرد شهید سلیمانی و شهید 
ابومهدی مراسمی با حضور گسترده مردم در فرودگاه عراق برگزار شد امسال نیز 

یک مراسم میدانی مشابه سال قبل در این کشور برپا می شود.
رئیس ستاد مردمی سومین سالگرد شهید حاج قاسم سلیمانی گفت: مجامع بین 
المللی که ادعای حقوق بشر می کنند و در مقابل این اتفاق سکوت کرده اند باید 
به آیندگان جواب دهند، علی رغم منفعل بودن مجامع بین المللی افکار عمومی 
امریکا و صهیونیست را به عنوان تروریست می شناسند. شهید سلیمانی قهرمان 
مبارزه با داعش بود و همه مردم دنیا او را می شناختند، پیگیری خون به ناحق 
ایران و خارج پیگیری  باید توسط رسانه های  ریخته سردار مطالبه ای است که 

شود و مقصر نباید قسر در برود.
پایان  سردار  ترور  کرد  می  فکر  که  دشمن  تصور  برخلاف  داد:  توضیح  فر  مقدم 
مقاومت است شهید حاج قاسم خطرناک تر از زمان حیات او است و هنوز امتداد 
دارد او عین حضرت زهرا نشانه ای برای حقانیت و حجتی برای زنده بودن انقلاب 
او تبدیل  بلکه جاودانه و همیشه زنده است،  تاریخ نشد  اسلامی شد، حاج قاسم 
به یک الگو برای همه جوانان دنیا شد امروز ما مانند گذشته به ایشان نیاز داریم، 
سردار نماد حقانیت است، حاج قاسم و شهدای حرم معروف به دفاع از حرم بودند 
اما او ایران را هم حرم می دانست. دلها را خداوند متوجه ایشان کرد و این یک 
اما  دهیم  می  انجام  سردار  به  ارادت  و  عشق  برای  را  کارهایی  است  الهی  پیوند 

اثرگذاری با خداست.
حضور مسئولان مقاومت در سالگرد سردار/ کتاب فرزندان حاج قاسم منتشر می 

شود
رئیس ستاد مردمی سومین سالگرد شهید حاج قاسم سلیمانی گفت: در سومین 

سالگرد سردار سلیمانی مسئولان طراز بالای محور مقاومت حضور خواهند یافت.

سینمایی  سازمان  رییس  خزاعی  محمد   
در  روسیه  فیلم  روزهای  افتتاحیه  در 
»تفکر  کرد:  عنوان  فارابی  سینمایی  بنیاد 
فرهنگ  عرصه  در  ویژه  به  تحریم محور« 
این  و  است  شکست  به  محکوم  سینما  و 
واقعیتی است که سیاستمداران باید به آن 

توجه کنند.
افتتاحیه  آیین  فارابی،  از  ایرنا  گزارش  به 
روزهای فیلم روسیه عصر روز شنبه ۳ دی 
ایران،  سینمایی  ارشد  مدیران  حضور  با 
سینمای  ویژه  مهمانان  و  روسیه  سفیر 
روسیه در سالن زنده یاد عباس کیارستمی 

بنیاد سینمایی فارابی برگزار شد.
برنامه سید مهدی جوادی  این  ابتدای  در 
ضمن  فارابی  سینمایی  بنیاد  مدیرعامل 
اعزامی  و هیأت  روسیه  به سفیر  خوشامد 
از  بیش  سابقه  گفت:  ایران  به  کشور  این 
و  روسیه  در  سینما  فعالیت  سال   ۱۰۰
ارتباطات  قدمت  است  شده  موجب  ایران 
نیز به  این دو کشور  فرهنگی و سینمایی 
بیش از یک قرن برسد. همکاری  و تعامل 
با سینمای روسیه با حضور یک هیات عالی 
رتبه ایرانی به ریاست دکتر خزاعی در چند 
برای سینمای  را  نوینی  ماه گذشته فصل 

ایران و روسیه رقم زد.
در  همکاری  داد:  ادامه  فارابی  مدیرعامل 
اکران  سینمایی،  فیلم های  مشترک  تولید 
برگزاری  کشور،  دو  در  فیلم ها  متقابل 
رویدادها و هفته های مشترک فیلم بخشی 
روسیه  و  ایران  سینمای  عالی  توافقات  از 
روسیه  فیلم  روزهای  برگزاری  است.  بوده 
برای  اجرایی  اولین گام  ایران می تواند  در 
به  امیدوارم  و  باشد  توافقات  این  تحقق 
بر  ایرانی  فیلم های  نمایش  شاهد  زودی 
فیلم های  تولید  و  پرده سینماهای روسیه 

مشترک بین دو کشور باشیم.
دریچه  بهترین  سینما  اینکه  بیان  با  وی 

کشور  دو  فرهنگی  اشتراکات  بیان  برای 
اشتراکات  این  کرد:  نشان  خاطر  است، 
دو  مشترک  تجارب  و  خوشی ها  آلام،  در 
کشور همسایه روسیه و ایران ریشه دارد. 
امیدوارم برگزاری روزهای روسیه در ایران 
نیز  روسیه  نوین  سینمای  شود  سبب 
نظیر  بزرگانی  با  که  آن  ادبیات  همچون 
و…  تولستوی  چخوف،  داستایوفسکی، 
در ایران شناخته  می شود و به مردم ایران 
معرفی شود. سینمایی که ایرانیان آن را با 
فیلمسازان بزرگی نظیر آندره تارکوفسکی 

و سرگئی آیزنشتاین به یاد می آورند.
فیلم های  متقابل  حضور  افزود:  جوادی 
ایران  سینمایی  رویدادهای  در  روسیه 
کودکان  فجر،  فیلم  جشنواره های  مثل 
حضور  و  مستند  و  کوتاه  نوجوانان،  و 
مسکو  فیلم  جشنواره  در  ایرانی  فیلم های 
نشان  روسیه  رویدادهای سینمای  سایر  و 
از پیشینه قوی همکاری فرهنگی دو کشور 
دارد و امیدوارم »روزهای سینمای روسیه 
دو  سینمایی  تعاملات  آغازگر  ایران«  در 

کشور باشد.
سینما مردم را به یکدیگر نزدیکتر می کند

در  حضور  با  روسیه  سفیر  دِدوف  الکسی 
فراهم  از  خرسندی  ابراز  و  صحنه  روی 
شدن شرایط معرفی سینمای نوین روسیه 
به مردم ایران اظهار داشت: روزهای فیلم 
است  مهمی  بسیار  اتفاق  ایران  در  روسیه 
اتحادیه  فارابی،  سینمایی  بنیاد  از  باید  و 
سینمایی  سازمان  و  روسیه  سینماگران 

ایران بابت برگزاری آن تشکر کنم.
وی ادامه داد: متاسفانه زمان کمی داشتیم 
آماده شویم  روسیه  فیلم  روزهای  برای  تا 
اما همکاران من تمام تلاش خود را کردند 
شما  برای  را  فیلم ها  این  بتوانیم  ما  تا 
مردم  سینما  و  فیلمسازان  دهیم.  نمایش 
باعث  و  می کنند  نزدیک تر  همدیگر  به  را 

می شوند.  هم  از  انسان ها  بهتر  شناخت 
سینما،  تاریخ  و  نهاد  در  این  بر  علاوه 
نهفته  ارزش ها  و  انسانی  مسائل  یکسری 
یکدیگر  همچون  ایران  و  روسیه  است. 
فرهنگی  حوزه  در  غنی  بسیار  میراثی  از 

برخوردار هستند.
دقیق  بخواهیم  اگر  کرد:  عنوان  ددوف 
و  ایران  سینمای  مشترک  صنعت  به 
در  را  دو  آن  اشتراک  کنیم،  نگاه  روسیه 
که  معنوی  فیلم هایی  ارائه  و  ساخت 
ساخته  تجاری  سینمای  هدف  با  صرفاً 
مشترک  هدف  این  می یابیم.  نمی شوند، 
وفاداری،  عشق،  زیبایی،  گذاشتن  نمایش 
در  و  است  معنویت  و  صداقت  شجاعت، 
صنعت  به  دلیل  همین  به  درست  روسیه 

فیلمسازی ایران علاقه دارند.
جشنواره  من  گفته  این  شاهد  افزود:  وی 
بین المللی فیلم مسکو است که در آن به 
داده  نشان  زیادی  تمایل  ایرانی  فیلم های 
برنامه ریزان  و  ایرانی  از همکاران  می شود. 
بابت  باید  نیز  ایران  در  روسیه  سینمای 
همراهی در برگزاری روزهای فیلم روسیه 

تشکر کنم.
در ادامه پیام نیکیتا سرگیویچ میخالکوف 
فدراسیون  سینماگران  اتحادیه  رئیس 

روسیه خوانده شد.
بود:  کرده  عنوان  پیام  این  در  وی 
»خوشحالم که می توانم به شما در برنامه 
ایران خوشامد  در  روسیه  فیلم های  اکران 
بگویم. شاید برای برخی ها این برنامه اولین 
برنامه تماشای سینمای ما نباشد اما برای 
بقیه که این تجربه را نداشته اند، دریچه ای 
سعی  ما  بود.  خواهد  دیگر  دنیای  به 
کردیم فیلم هایی از سینمای روسیه را در 
استودیوهای مناطق مختلف ارائه کنیم که 
در وهله اول امکان ارزیابی سینمای روسیه 
را فراهم ساخته و امکان آشنایی نسبی با 
کند.  فراهم  را  روسیه  مردم  زندگی  نحوه 
به  و  نگاه می کنیم  فردا  به  اطمینان  با  ما 
ایران  سینماگران  بین  ارتباطات  گسترش 
و روسیه امید داریم. این امر باعث آشنایی 
مخاطبان و مردم دو کشور با یکدیگر شده 
نیز  کشور  دو  بین  ارتباطات  گسترش  و 
را موجب خواهد  این روند  ادامه تدریجی 

شد.
افتتاحیه  در  پرهیجان  دیدار  یک  آرزوی 

روزهای فیلم روسیه
پیام ویدیویی دیمیتری آناتولویچ داویدنکو 
صنعت  توسعه  و  سینما  دپارتمان  رییس 
بخش  روسیه  فرهنگ  وزارت  دیجیتال 
بود. وی در بخش هایی  این مراسم  بعدی 
منتخب  کرد:  عنوان  ویدئویی  پیام  این  از 
فیلم هایی که برای نمایش در روزهای فیلم 
روسیه آورده ایم اگرچه تعداد کمی هستند 
اما برای نحوه نمایش زندگی روزمره مردم 
روسیه اهمیت دارند. روابط ایران و روسیه 

روابطی دیرینه است و فیلم های سینمای 
ایران به دفعات در روسیه اکران شده است. 
سینمای ما نیاز به تقویت دارد. آثار خوبی 
انتخاب کرده ایم  ایران  در  نمایش  برای  را 
پروژه های  تولید  برای  را  راه  امیدواریم  و 
مشترک فراهم کنیم. برای همه شما دیدار 
مجدد در یک افتتاحیه هیجان انگیز را آرزو 

می کنم.
آلترناتیوی شبیه به اسکار

رییس  تونکیخ  ایوانویچ  والری  ادامه  در 
رییس  معاون  و  روسیه  اعزامی  هیات 
معرفی  ضمن  روسیه  سینماگران  اتحادیه 
جلسه  در  حاضر  روسی  سینماگران 
ایران  به  که  است  بار  اولین  برای  گفت: 
از  روز  دو  آنکه  وجود  با  و  می کنم  سفر 
دوستان  بگویم  باید  اما  می گذرد  ما  سفر 
خوبی در همین زمان کوتاه پیدا کرده ایم 
و  محبت  و  مهر  از  آکنده  قلب هایمان  و 
باید  که  است  شده  ایران  مردم  میزبانی 
این نه تنها حرف من  از شما تشکر کنم. 
از  اعزامی  هیات  اعضای  تمامی  حرف  که 

سینمای روسیه به ایران است.
شش  حدود  امروز  همین  افزود:  وی 
شبکه های  و  خبرگزاری ها  با  مصاحبه 
اهداف  از  که  داشتم  ایران  تلویزیونی 
سفرمان به ایران می پرسیدند و باید بگویم 
کشورها  بین  مشترک  رویدادهای  این 
و  ایران  روابط  تحکیم  و  گسترش  باعث 
ما  که  فیلم هایی  قطعا  می شوند.  روسیه 
توجه  مورد  کرده ایم  انتخاب  نمایش  برای 
ایجاد  هدف مان  اما  گرفت  خواهند  قرار 
ایران  سینمای  بین  مشترک  پروژه های 
این  از  آن هاست.  دادن  ادامه  و  روسیه  و 
برگزاری  نظیر  می تواند  رویدادها  جنس 
باشد.  روسیه  در  ایران  فیلم  روزهای 
هرچند که پیش از این چنین برنامه هایی 

نیز داشته ایم.
روسیه  سینماگران  اتحادیه  رییس  معاون 
تأکید کرد: ما برای دو هدف اصلی به ایران 
سینمایی  انجمن  ایجاد  نخست  آمده ایم؛ 
»اوراسیا«.  سینمایی  آکادمی  و  »خزر« 
می دانم که مشترکات بین ایران و روسیه 
زیاد است و می توانیم همین موضوعات را 
در این دو فضا نشان بدهیم و آلترناتیوی 
شبیه به اسکار با جایزه ای منحصر به فرد 
را پیش رو داشته باشیم. امروز درباره این 
دو پروژه با بنیاد سینمایی فارابی گفت وگو 
داشتیم و به راهکارهای خوبی برای اجرای 
آن رسیدیم. محمد خزاعی رییس سازمان 
افتتاحیه  این  در  حضور  با  نیز  سینمایی 
عنوان کرد: خوشحالم که سرانجام، امکان 
در  روسیه  سینمای  »روزهای  برگزاری 
تهران« فراهم شد و از رهگذر توسعه روابط 
علاقه مندان  روسیه،  و  ایران  کشور  دو 
تازه ترین  از  منتخبی  با  می توانند  سینما 

آثار سینمایی روسیه آشنا شوند.

خزاعی: تفکر تحریم محور در فرهنگ و سینما 
محکوم به شکست است

گزارش

دوست دارم گاهی جدی باشم

عباس محبوب: بدلکارم نپرید، خودم پریدم!

روزها  این  تلویزیون  و  سینما  در  طنز  حوزه  قدیمی  بازیگران  از  محبوب  عباس 
خودش را از بازیگران پرُکار می داند اما نه در تلویزیون بلکه در سینما. او می گوید: 
مردم وقتی مرا در خیابان می بینند هنوز سراغ سریال های قدیمی را می گیرند 
او  به  تراند. محبوب می گوید همه کارگردان ها  از سریال های گذشته راضی  و 
پیشنهاد کارهای طنز را می دهند در حالی که خودش دوست دارد گاه جدی باشد.

عباس محبوب در گفت و گویی با ایسنا درباره دلایل حضور کمرنگش در تلویزیون، 
کارهای جدیدش در حوزه تصویر و دیدگاهش درباره وضعیت تلویزیون و سریال 

های در حال پخش صحبت کرد.
این بازیگر قدیمی خودش را از بازیگران پرُکار می داند و می گوید: اتفاقاً من جزو 
بازیگران پرکار بودم ولی طی این مدت بیشتر کارهایم سینمایی بوده و خیلی در 
را  دو سیما  و مد« شبکه  ها سریال »جزر  از سال  بعد  نداشتم.  تلویزیون حضور 

داشتم که به تازگی پخشش به پایان رسید.
او در ادامه درباره حضورش در مجموعه طنز »جزر و مد« چنین اظهار می کند: 
اوایل سال ۱۴۰۰ بود که برای کار در این سریال دعوت شدیم و من همراه با حمید 
لولایی به خوزستان رفتیم و کار را انجام دادیم. کار روال عادی اش را طی کرد و 
خداراشکر همه چیز خوب بود. من خودم از تهیه کننده سریال، آقای توکل فرد یک 

خاطره خوب دارم که اگر حمل بر خودستایی نباشد تعریف می کنم.
خودم به جای بدلکار پریدم!

به  اهواز  از  باید  که  داشتیم  پلان  یک  دهد:  می  ادامه  زمینه  در همین  محبوب 
شوشتر می رفتیم. ماه رمضان بود و چهار ساعت به افطار مانده بود. من باید لباسم 
اما وقتی نزدیک  بیفتد  بالا به آب شوشتر  از  تا  را به یک آقای بدلکار می دادم 
لوکیشن شدیم ناگهان آقای بدلکار نظرش عوض شد و نگاهی به آب کرد و گفت 
من به هیچ عنوان این کار را انجام نمی دهم! تهیه کننده و کارگردان و همه عوامل 
مبهوت مانده بودند و ناراحت. در همین حین سراغ یکی از جوان های شوشتر 
رفتند و وقتی آن جوان عکس هایش را با من و حمید لولایی گرفت، نگاهی به 
آب کرد و او هم گفت نه! من این کار را نمی کنم. آنجا بود که واقعاً دلم برای 
تهیه کننده و کارگردان سوخت و دیدم ماه رمضان است و تهیه کننده ما هم 
روزه بود. همان جا بود که گفتم خودم می پرم. هیچکس باورش نمی شد و فکر 
می کردند شوخی می کنم اما دیدند قضیه کاملا جدی است و این کار را کردم 
اما قبل از اینکه در آب بیفتم دو نفر را آنجا فرستادند. در نهایت پریدم و خدا را 

شکر اتفاقی هم برایم نیفتاد. 
مردم از سریال های قبل راضی تر هستند

بازیگر سریال های طنز خاله خانم، آژانس دوستی، زیر آسمان شهر، بانکی ها و 
ترش و شیرین در بخشی از این گفت و گو درباره کیفیت سریال سازی حال حاضر 
تلویزیون و اینکه خودش به عنوان یک بازیگر باسابقه راضی است؟ چنین اظهار 
می کند: این را مردم باید بگویند. مردم هنوز هم وقتی مرا در خیابان می بینند 
عطاران،  رضا  با  شیرین«  و  »ترش  سریال  بخیر  یادش  محبوب  آقای  می گویند 
و خیلی سریال های  اویسی  فتحعلی  یاد  زنده  با  بخیر سریال »چمدان«  یادش 
دیگر که من الان حضور ذهن ندارم. بدون تعارف می گویم مردم از سریال های 
گذشته راضی تر بودند تا سریال های الان. من فکر می کنم یا سلیقه ها تغییر 
کرده یا سبک کار تلویزیون به سمت سریال هایی که الان روی آنتن است، گرایش 

پیدا کرده است. 
با  رقابت  و  خانگی  نمایش  شبکه  فعالیت  درباره  صحبتش  همین  ادامه  در  وی 
امر  این  در  خیلی  خانگی  نمایش  شبکه  های  سریال  البته  گوید:  می  تلویزیون 
تاثیرگذار هستند. من خودم سریال »ماه پیشونی« را با آقای حسین قناعت کار 
بالایی ساخته شد.  با هزینه  این سریال  فیلمش ساخته شد.  قبلا هم  کردم که 
حساب کنید اگر تلویزیون می خواست چنین سریالی را بسازد هم هزینه بالایی 
داشت و هم از طرفی خیلی به نفعش بود. شک ندارم بیننده بیشتری می توانست 
پیدا کند اما متاسفانه تلویزیون خیلی دنبال سریال هایی با هزینه های بالا نیست 
و سعی می کند بیشتر از اسپانسر استفاده کند و سریال هایش با حداقل هزینه 

ها جمع شوند.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002116   
مورخ 1401/9/1 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمد سرتیپی فرزند عادل 
به شماره شناسنامه 6158 صادره از تهران نسبت به ششدانگ 
مترمربع   425/01 مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک 
از قطعه 2 تفکیکی  از پلاک - فرعی مفروز  مفروز و مجزی شده 
از 124 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  تاجیک  ابوطالب  رسمی 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /9 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 7 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002130   
مورخ 1401/9/2 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حسین وره فرزند 
علیرضا به شماره شناسنامه 817 صادره از علیشاه عوض نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 199/74 
از  مفروز  فرعی   978 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز   مترمربع 
قطعه - تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی محمود جانکه محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 

صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
اخذ  و رسید  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 
و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /9 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 7 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002139   
مورخ 1401/9/2 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اسماعیل معصومی تکبلاغ  
فرزند کلام به شماره شناسنامه 5391 صادره از تهران نسبت به 
به مساحت 212/31  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  ششدانگ یک 
از  مفروز  فرعی   338 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز   مترمربع 
قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی ملیحه خاتون و کوکب خادمی محرز گردیده 
به فاصله 15 روز  به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت  لذا 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات  نماید  تسلیم و رسید اخذ 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /9 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 7 / 10 / 1401
بابک احمدی

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/9/1 مورخ     140160301022002107
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
به  علی اصغر  متقاضی محمود رحیمی  فرزند  مالکانه  تصرفات 
شماره شناسنامه یک صادره از ری نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 80/20 مترمربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک 1047 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 115 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
حسین علی قدیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /9 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 7 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت

اینکه آقای امیدعلی علی مردانی طی درخواست وارده  نظر به 
برگ  دو  تسلیم  با   1401/09/19 مورخ   15678 شماره  به 
استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 34 رباط کریم 
دویست   /200 مساحت  مشاعی  مالکیت  سند  اینکه   اعلام  با 
سهم مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 47970 متر 
مربع / چهل و هفت هزار و نهصد و هفتاد متر مربع قطعه 268 

افرازی به شماره پلاک 2251 فرعی از 160 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی رباط کریم ذیل ثبت 59988 صفحه 600 دفتر جلد 246 
به شماره سریال 870864 سری پ بنام امیدعلی علی مردانی 
ثبت و صادر و تسلیم گردید است که مالک طی درخواست وارده 
فوق اعلام نموده که سند مالکیت با مشخصات صدرالذکر بعلت 
اسباب کشی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین 
نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می گردد تا چنانچه 
شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا 
وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف 
مالکیت  سند  اصل  ارائه  ضمن  را  خود  اعتراض  روز  ده  مدت 
 یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در 
و  نمود  خواهد  اقدام  مقررات  وفق  ثبت  اداره  اینصورت  غیر 
اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.

بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 

وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  دهقان  مصطفی  آقای 
اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1401/09/15 مورخ   15395
از  عبارتست  )که  اصلی   165 از  فرعی   7973 ثبتی  پلاک 
متر  به مساحت 225  مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین  سند 
اصلی   165 از  فرعی  پلاک7973  تفکیکی   66 قطعه  مربع 
سری   883295 چاپی  شماره  با  اصلی  از  فرعی   1 از  مفروز 
د سال 94 به نام مصطفی دهقان به شماره دفتر الکترونیکی 
است.سرقت  شده  صادر  ثبت   139520301022009462
گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 
را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی 
ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد 
تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره 
مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض 
خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض 
در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و 

به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم
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مجلس  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  عضو 
گفت: اگرچه در جریان بررسی بودجه سال 
۱۴۰۱ وعده های فراوانی برای دسترسی به 
دولت  از سوی  اقتصادی ۸ درصدی  رشد 

داده شده بود، اما این اتفاق نیفتاد.
مجتبی رضاخواه در گفتگو با خبرنگار مهر، 
درباره میزان تحقق وعده دولت برای رشد 
اقتصادی ۸ درصدی، اظهار داشت: اگرچه 
 ۱۴۰۱ سال  بودجه  بررسی  جریان  در 
به رشد  برای دسترسی  فراوانی  وعده های 
داده  دولت  سوی  از  درصدی   ۸ اقتصادی 
اتفاق  این  به دلایل مختلف  اما  بود،  شده 

نیفتاد.
این  عمده  دلایل  از  یکی  کرد:  بیان  وی 
پیش  درآمدی  منابع  که  است  آن  مسئله 
محقق  سال ۱۴۰۱  بودجه  در  شده  بینی 
نشده است و این عدم تحقق باعث شده که 
اختلال  دچار  مختلف  گذاری های  سرمایه 

شود.
مجلس  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  عضو 
اعتبارات  کرد:  تصریح  اسلامی  شورای 
برای  بودجه   ۱۸ تبصره  در  مشخصی 
که  بود  شده  گرفته  نظر  در  زایی  اشتغال 

عملکرد خوبی را در این زمینه هم شاهد 
نبودیم.

وی ادامه داد: تخصیص بودجه های عمرانی 
هم با مشکل مواجه بوده است. عدم تحقق 
درآمدهای  تحقق  عدم  از  ناشی  بودجه 
بودجه است و مقصر اول آن دولت است، 
اندازه  از  بیش  برآوردهای  نباید  که  چرا 

انجام می داد.
عدم  از  بخش  یک  کرد:  تأکید  رضاخواه 
تحقق رشد ۸ درصدی اقتصادی هم ناشی 
که  بوده  اقتصاد  در  وری  بهره  کاهش  از 
چرا  که  باشد  پاسخگو  باید  دولت  طبیعتاً 

این بخش محقق نشده است.
شورای  مجلس  در  تهران  مردم  نماینده 
اسلامی با اشاره به اینکه در هر صورت ما 
به عملکرد تیم اقتصادی دولت انتقاد داریم، 
بسیار  دولت  اقتصادی  تیم  ترمیم  گفت: 
مهم است که بخشی از این کار را مجلس 
و بخش  پیگیری خواهد کرد  استیضاح  با 
دیگر را هم به نظر می رسد دولت به نتیجه 
رسیده باشد که تغییراتی را در کابینه ایجاد 
کند. در مجموع باید هماهنگی بهتری بین 

تیم اقتصادی دولت ایجاد شود.

رضاخواه : رشد اقتصادی ۸ درصدی 
محقق نشد/ کابینه باید ترمیم شود

عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی 
اقتصادی  تیم  هماهنگی  عدم  از  انتقاد  با 
گفت:  جمهور  رئیس  به  خطاب  دولت 
روسای  و  وزرا  که  گزارش هایی  از  برخی 
سازمان ها به شما می دهند دقیق نبوده و 

با وضعیت جامعه تطابق ندارد.
خانه  خبرنگار خبرگزاری  گزارش  به 
ملت، حسینعلی حاجی دلیگانی در نشست 
علنی مجلس شورای اسلامی در نطق میان 
مناسبت  به  تسلیت  ضمن  خود  دستور 
گرامیداشت  و  زهرا)ص(  حضرت  شهادت 
یاد و خاطره سپهبد شهید قاسم سلیمانی 
در تذکری خطاب به وزرای نیرو و نفت در 
خصوص آلایندگی ناشی از سوخت مازوت 
اصفهان  منتظری  شهید  نیروگاه  توسط 
و  میمه  شهر،  شاهین  شهرستان های  در 
مربوطه  وزرای  از  اصفهان گفت:  و  برخوار 
درخواست دارم در برنامه های خود تجدید 
جمهور  رئیس  از  همچنین  کنند.  نظر 
این  انتظار می رود جلوی مصوباتی که در 

خصوص اتخاذ شده را بگیرد.
و  میمه  شهر،  شاهین  مردم  نماینده 
مشکل  اینکه  بیان  با  مجلس  در  برخوار 
اصلی اقتصادی کشور در عدم عمل دولت 
قوانین  از  نمونه  چند  به  است  قانون  به 
از  بیش  افزود:  و  کرد  اشاره  نشده  اجرا 
تولید  جهش  قانون  تصویب  از  سال  یک 
در  اقدامی  چه  دولت  می گذرد؛  مسکن 
راه  وزارت  است؟  داده  انجام  این خصوص 
و شهرسازی، بنیاد مسکن و بانک ها برای 
اجرای قانون مذکور چه اقدامی داشته اند 
و در سال آینده چه پاسخی به مردمی که 
مسکن  ملی  نهضت  های طرح  خانه  برای 

پول واریز کردند، دارند؟
وی با اشاره به عدم اجرای قانون ساماندهی 

صنعت خودرو اظهار کرد: دولت به شفافیت 
بیان کند چرا این قانون را اجرایی نکرد تا 
بیاید؟  جامعه  سر  به  بلایی  چنین  امروز 
چرا  بنیان  دانش  تولید  قانون  همچنین 
اجرایی نشده است؟ اگر دولت در هماهنگی 
رئیس  نمی کند؟  بیان  چرا  است  ناتوان  ها 
جمهور که خود فردی حقوقدان است، چرا 
توجهی به عدم اجرای قانون نمی کند و چرا 
هماهنگی میان دستگاه های مختلف برقرار 

نمی شود؟
شورای  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
بودجه  لایحه  فردا  کرد:  عنوان  اسلامی 
تقریبا  و  می شود  ارسال  مجلس  به   ۱۴۰2
3 ماه مجلس برای بررسی آن وقت صرف 
بودجه  است  قرار  اگر  حال  کرد.  خواهد 
تصویب شود اما دولت کارخودش را انجام 
دلیلی  چه  نکند،  اجرایی  را  قانون  و  داده 
برای گرفته شدن وقت مجلس وجود دارد؟

به  اشاره  با  جمهور  رئیس  به  خطاب  وی 
تبصره ها در  و  برخی مصوبات  اجرای  عدم 
موضوع  کرد:  تاکید   ۱۴۰۱ بودجه  قانون 
 ۱۴۰۱ بودجه  قانون  در  اقتصادی  ثبات 
راستا  بود و در همین  قرار گرفته  نظر  مد 
نیز مصوب کردیم که چند قلم از کالاهای 
باقی   ۱۴۰۰ شهریور  قیمت  با  اساسی 
بمانند، آیا ماند؟ چرا این مهم اجرایی نشد؟ 
مگر بنا نبود سامانه ارزی ایجاد و بازارهای 
نبود بودجه  بنا  یکپارچه شوند؟ مگر  ارزی 
موارد  این  چرا  شود؟  مند  نظام  نیز  ریزی 

محقق نشد؟
عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی  
با تاکید بر اینکه پیشنهاد دولت برای نرخ 
ارز  قیمت  افزایش  را  بودجه  لوایح  در  ارز 
در  دولت  کرد:  اضافه  و  دانست  تاثیرگذار 
سال گذشته برای نرخ ارز پیشنهاد قیمت 
پیش  اما  داشت  تومانی  هزار   26 الی   25
بینی شده در لایحه بودجه سال آتی نرخ 
است.  مقدار  این  از  بیش  دلار  پیشنهادی 
این امر پیامی به گرانی بوده و دولت باید 

به آن توجه کند.

برخی گزارش های وزرا با واقعیت 
جامعه تطابق ندارد خبر

شبکه  جدید  تحلیل 
سازمان  از  متشکل  ای 
موسوم  نهاد  مردم  های 
زیست  محیط  »اداره  به  
می  نشان   )EEB( اروپا« 
دهد که  تلاش های دولت 
کاهش  برای  اروپایی  های 
اتحادیه  در  انرژی  تقاضای 
نبوده  پایدار  و  کافی  اروپا 
کشورهای  از  سوم  یک  و 
اند  نتوانسته  منطقه  این 
کاهش  برای  را  اقداماتی 

تقاضا بکار بندند.
ایرنا،  به گزارش روز شنبه 
مانیتور«  »انرژی  تارنمای 
کشور   2۷ بین  از  نوشت: 
 ۸ اروپا،  اتحادیه  عضو 
کشور هیچ گونه اقدامی را 
برای کاهش مصرف گاز و 

برق انجام نداده اند.
اروپا  زیست  محیط  اداره 
خود  تحلیل  ترین  تازه  در 
مطلب  این  اعلام  ضمن 
کشور   ۱2 تنها  افزود: 
را  را  اجباری  اقدامات 
برای کاهش مصرف انرژی 
کشورهایی  اند.  بسته  بکار 
گاز  زیادی  مقادیر  که 
می کنند،  وارد  روسیه 
آلمان،  و  ایتالیا  مانند 
برای  را  اقدامات  قوی ترین 
صرفه جویی در مصرف گاز 

ارائه کرده اند.
این  گزارش  اساس  بر 

و  فرانسه  اروپایی،  مرکز 
گاز  به  کمتر  که  اسپانیا 
اقدامات  هستند،  وابسته 
زمینه  در  را  تری  جامع 
هدف  با  انرژی  کاهش 
بخش های  دادن  قرار 
از  خصوصی  و  عمومی 
و  صنایع  خانوارها،  جمله 
کوچک  کارهای  و  کسب 
اقدامات  اما  کرده اند.  اجرا 
اتریش،  مانند  کشورهایی 
لوکزامبورگ،  فنلاند، 
کشورهای  و  سوئد  هلند، 
اروپای شرقی برای کاهش 

انرژی ضعیف بوده است.
علیرغم  کرواسی،  و  هلند 
گاز،  به  شدید  وابستگی 
را  داوطلبانه  اقدامات  تنها 
گاز  در  جویی  صرفه  برای 
رومانی  اند.  کرده  معرفی 
به  شدت  به  که  لیتوانی  و 
سوخت های فسیلی وابسته 

اقدامی برای  هستند، هیچ 
کاهش مصرف انرژی انجام 

نداده اند.
رهبران  پیش،  ماه  چهار 
اتحادیه اروپا درباره کاهش 
توافق  انرژی  تقاضای 
کاهش  شامل  که  کردند 
درصدی   ۱5 تقاضای 
درصدی   ۱۰ و  گاز  برای 
برای برق بود اما بر اساس 
که  اخیر  تحلیلی  گزارش 
۱۴ دسامبر 2۰2۰ منتشر 
شده  انجام  اقدامات  شد، 
بوده  متفاوت  و  محدود 
سابادین،  دیوید  است. 
آب  سیاست  مدیر  معاون 
مرکز  این  در  هوایی  و 
بیانیه ای  در  اروپایی 
زودتر  »هرچه  گفت: 
کاهش  را  انرژی  مصرف 
بر  فشار  تر  سریع  دهیم، 
را  انرژی  بالای  قیمت های 

این  که  می دهیم  کاهش 
موثرتر  کاهش  باعث  امر 
و  خانوارها  بر  فشارها 
این  صنایع می شود. همه 
سیگنال ها به ما نشان می 
انبار  کردن  پر  که  دهند 
سال  زمستان  از  قبل  گاز 
بسیار  است  ممکن  آینده 

چالش برانگیزتر باشد.
وی افزود: کاهش تقاضای 
اولویت  باید  انرژی 
سیاستمداران  نخست 
از  بیش  باید  آنها  و  باشد 
و  مدت  کوتاه  اقدامات 
چنین  زمینه  در  ناکافی 
متمرکز  بخشی  اولویت 
می  اروپا  اتحادیه  شوند. 
را  بیشتری  اقدامات  تواند 
صرفه  در  هماهنگی  برای 
بین  در  انرژی  در  جویی 
خود  عضو   کشورهای 

بکار بندند.

بحران انرژی در اروپا/ شکست یک سوم کشورهای 
اتحادیه اروپا برای کاهش تقاضا

خبر
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دهقانی  در نشست علنی مجلس : وزیر صمت 

ترمز گرانی خودرو را بکشد
نوشتار

نماینده مردم ورزقان در مجلس،با 
بازار  سامانی  و  سر  بی  به  تاکید 
صمت،  وزیر  به  خطاب  خودرو 
نسبت  خواهم  می  شما  از  گفت: 
اعم  خودرو  صنعت  ساماندهی  به 
و  تنظیم  توزیع،  تولید،واردات،  از 
همت  پیش  از  بیش  بازار  کنترل 
اندازه  و  حد  بی  گرانی  از  و  کنید 
مردم  بر  فشار  و  بازار  در  خودرو 

پیشگیری نمایید.
گزاری  خبر  خبرنگار  گزارش  به 
دهقانی در  ملت، الهویردی  خانه 
شورای  مجلس  علنی  نشست 
اسلامی در نطق میان دستور خود 
با سلام و درود خدمت ملت شریف 
شهادت  سالروز  تسلیت  و  ایران 
گفت:  الزهرا )س(؛  فاطمه  حضرت 
ایران  قهرمان  ملت  استحضار  به 
ورزقان  مردم  امروز  می رسانم؛ 
ساله   ۱۷ شهید  یک  پیکر  میزبان 
که شهیدی غیور از سرزمین ایران 
است، شهر ورزقان مفتخر به مدفن 
به  بنده  است،  بزرگوار  شهید  این 
بر  ورزقان  مردم  نماینده  عنوان 
گمنام  شهید  این  مبارک  قدوم 
شهید  مردم  از  و  می زنم  بوسه 
استقبال  دلیل  به  پرورشهرستان 
تشکرو  کمال  عزیر  شهید  این  از 
توضیح  به  لازم  دارم.  را  قدردانی 
در  که  کسانی  تمامی  از  می بینم 
تلاش  شهدا  تفحض  و  تحقیق 
را  قدرانی  تشکرو  کمال  می کنند 

داشته باشم.
مجلس  در  ورزقان  مردم  نماینده 
رییس  به  خطاب  اسلامی  شورای 
جمهور، تاکید کرد: در حال حاضر 
هستیم؛  بودجه  تنظیم  آستانه  در 
سازمان  رییس  جمهور،  رییس  از 
متولیان  سایر  و  بودجه  و  برنامه 
موضوعی  قوانین  به  دارم  تقاضا 
رعایت  و  بودجه  تنظیم  در  مجلس 
داشته  ویژه  ای  اهتمام  قوانین  این 
بازدیدهای  در  حضرتعالی  باشند؛ 
معدنی  شهرستان های  از  خود 
مسئولان  و  داشته اید  اظهار  بارها 
مسئولان  از  و  فراخوانده اید  را 
مردم  حقوق  داشته اید  درخواست 
متاسفانه  بپردازند؛  را  شهرستان 
مسئولان امر توجهی به فرمایشات 
است  خواهشمند  نداشتند،  شما 
دستور فرمایید مسئولان مربوطه به 
کشور  وبودجه  برنامه  سازمان  ویژه 
و  برنامه  قانون   ۷ »ت«تبصره  بند 
آن  در  که  کنند،  اجرایی  را  بوجه 
تاکید ویژه ای به پرداخت ۱5 درصد 
شهرستان های  به  دولتی  حقوق  از 
بودجه  در  و  دارد  معادن  دارای 

۱۴۰۱ صحه گذاشته است.
یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده 
از وزیر صنعت، معدن  ضمن تشکر 
داشت:از  اظهار  ادامه  در  تجارت  و 
شما می خواهم نسبت به ساماندهی 
صنعت خودرو اعم از تولید،واردات، 
توزیع و تنظیم و کنترل بازار بیش 

از پیش همت کنید و از گرانی بی 
حد و اندازه خودرو در بازار و فشار 
نمایید،کشور  پیشگیری  مردم  بر 
دنیاست  ما جزء ۱۰ کشور معدنی 
ایران  در  بسیاری  فلزی  عناصر  و 
در  که  معادن  این  اگر  دارد،  وجود 
هر  دست  در  دارد  قرار  ما  اختیار 
آن  کمک  به  بود،  دیگری  کشور 
اداره  و  آباد  را  کشورش  تردید  بی 

می کرد.
نکته  این  تاکید کرد:  ادامه  وی در 
تاکید  برآن  بارها  کشور  بزرگان  را 
در  نارضایتی  و  برنامگی  بی  بر  و 
بخش معدن و صنایع معدنی تاکید 
کرده اند. وزیر صمت؛2 فلز از 3 فلز 
اصلی صنعتی آهن و مس در کشور 
شود،هرچند  می  یافت  وفور  به  ما 
توفیق  فولاد  و  آهن  مورد  در  که 
به  نیاز  و  است  نسبی حاصل شده 
دوراندیشی و تامین منابع آن وجود 
مس،  صنعت  بخش  در  اما  دارد 
زیادی  مشکلات  موارد،مسائل،و 

وجود دارد.
تصریح  ورزقان  مردم  نماینده 
با  ما  کشور  حاضر  حال  کرد:در 
اکتشافات بسیار اندک، رتبه پنجم 
رتبه  تولید،  در  اما  دارد  را  دنیا  در 
ما  داراست،کارشناسان  را  بیستم 
آن  از  بیش  ما  کشور  معتقدند،در 
چیزی که تاکنون مس کشف شده 
به  کشور  رتبه  و  دارد  وجود  ،مس 
افزایش  قابل  سوم  یا  دوم  مقام 

است، با توجه به ذخایر عظیم مس 
در کشور که توسعه آن به فراموشی 
سپرده شده است و بیشتر از آهن و 
فولاد برای کشور ارزش اقتصادی و 
تمام  امامتاسفانه  دارد،  صنعتی 
در  کشور  مس  صنعت  امورات 
گروگان  شده و  متمرکز  شرکت 
توان شکوفایی  و  گرفته شده است 

ندارد.
شرکت  این  تاکنون  داد:  ادامه  وی 
بصورت باندی و گروهی اداره شده 
و مسئولین صنعتی  کشور به ویژه 
بوده اند،  غافل  آن  از  وزرای صنعت 
شرکت  این  نیز  حاضر  حال  در 
مقرر  که  مدیریتی  تغییر  علیرغم 
توسعه  و  اصلاح  راستای  در  بود، 
متاسفانه  بردارد،  گام  صنعت  این 
مافیایی  قبلی  مسیر  همان  به 
شاهد  و  بازگشته  بازی  باند  و 
مدیران  گروهی  و  ....باندی  ورود 
ناکارآمد،بی تجربه و فاقد صلاحیت 
های علمی و عملی هستیم،که فکر 
به  دشمن  از  را  غنیمتی  کنند  می 
اند و خود را به انجام  دست آورده 
ملی  شرکت  در  اقداماتی  هرگونه 

مس محق می دانند.
وی در مورد تشکیل چندین شرکت 
مس به دستور رییس جمهور، گفت 
و  جمهور   رئیس  دستور  :علیرغم 
حضرتعالی مبنی بر تشکیل چندین 
شرکت مس در راستا و ذیل شرکت 
این  توسعه  به  نسبت  مس  ملی 
صنعت  از جمله شرکت مس سنقر 
صنعت  این  توسعه  و  آذربایجان 
این  عامل  استراتژیک،مدیر  و  ملی 
دستور  اجرای  از  تاکنون  شرکت 
سر باز زده و همچنان مانع توسعه 
سایر  و  تنی  ۱۰میلیارد  معدن  این 
معادن مس ثبت شده در شهرستان 

ورزقان شده است.
وزیر  به  خطاب  دهقانی 
کرد:هر  نشان  خاطر  صنعت،معدن 
موضوع  این  به  همکاران  که  چند 
سایر  و  استیضاح  جلسه  در  مهم 
فقره  دو  و  اند  کرده  اشاره  جلسات 
تحقیق و تفحص از عملکرد شرکت 
کمیسیون  به  و  تنظیم   مس  ملی 
حضرتعالی  اند،از  نموده  ارائه 
می خواهم که به این موضوع شخصا 
ورود نمایید و با برخورد با مسئولان 
را  صنعت  این  شکوفایی  متخلف 

انجام دهید

خبر

 سرلشکر باقری: جوسازی های اخیر از تاثیرگذاری و 
رتبه بالای پهپادهای ایرانی حکایت دارد

نوشتار

 
گفت:  مسلح  نیروهای  کل  ستاد  رئیس 
استفاده  درباره  امروز  که  جوسازی هایی 
از  فارغ  می شود،  ایرانی  پهپادهای  از 
اینکه بسیاری از آنها ممکن است دروغ 
باشد اما نشان از تاثیرگذاری، اهمیت و 
اسلامی  جمهوری  در  پهپاد  بالای  رتبه 
ایران دارد. سردار سرلشکر پاسدار محمد 
افتتاح  حاشیه  در  یکشنبه  روز  باقری 
نیروهای  قرآنی  دستاوردهای  نمایشگاه 
قدرت  و  منطقه  وضعیت  درباره  مسلح، 
اسلامی  جمهوری  گفت:  ایران  پهپادی 
پهپادی  برتر  قدرت  پنج  از  یکی  ایران 
 ۳۷ حاصل  اتفاق  این  است.  جهان 
اوایل  از  پهپادها  بهره گیری  تجربه  سال 
دوران دفاع مقدس تا امروز است. با اتکا 
دانشمندان  از  گیری  بهره  با  و  خود  به 
پژوهشگاه ها،  دانشگاه ها،  کشور،  جوان 
خوب  بنُیه  و  بنیان  دانش  شرکت های 
کشور  پهپادی  قدرت  مسلح  نیروهای 

توسعه پیدا کرده است.
مسلح  نیروهای  کل  ستاد  رئیس 
امروز  افزود:  ایران  اسلامی  جمهوری 
پهپادهای ما از جهت برُد و عملکرد در 

بیش از ۱۵ رشته عملکردی و از جهت 
سطح  در  ماموریت  و  ماندگاری  دقت، 
جوسازی هایی  دارند.  قرار  جهانی  بالای 
پهپادهای  از  استفاده  درباره  امروز  که 
ایرانی می شود، فارغ از اینکه بسیاری از 
آنها ممکن است دروغ باشد، اما نشان از 
تاثیرگذاری، اهمیت و رتبه بالای پهپاد 

در جمهوری اسلامی ایران دارد.
سرلشکر باقری ادامه داد: فرمانده سابق 
منطقه  در  آمریکایی  تروریست  سنتکام 
بیان کرده که برای اولین بار در دوران 
بعد از جنگ جهانی دوم، برتری هوایی 
در  نمی توانیم  و  خورده  برهم  آمریکا 
حضور  پهپاد  با  ایرانی ها  که  صحنه ای 
باشیم.  داشته  هوایی  برتری  دارند، 
برای  تحقیرآوری  و  بزرگ  اعتراف  این 
که  دارد  واقعیت  این  است.  آمریکایی ها 
از دست داده اند و  آنها برتری هوایی را 
آن  در  و  اراده  ما  که  منطقه ای  در  این 

حضور پیدا کنیم حتما برقرار است.
وی تاکید کرد: ما به رشد پهپادی ادامه 
مطابق  که  موردی  هر  در  و  می دهیم 
جمهوری  نظام  سیاست های  و  مصالح 
به  کشورها  سایر  با  باشد،  اسلامی 

می پردازیم.  پهپادی  زمینه  در  همکاری 
اخیر  سال  چند  در  که  است  این  مهم 
به منطقه  با اضافه شدن  صهیونیست ها 
)سنتکام(  آمریکا  مرکزی  فرماندهی 
درصدد هستند که در محدوده پیرامونی 
پیدا  نظامی  حضور  اسلامی  جمهوری 
عقب ماندگی  از  قدری  بتوانند  و  کنند 
سمت  از  که  فراوانی  تهدیدات  از  خود 
جهان اسلام احساس می کنند را جبران 

کنند.
مسلح  نیروهای  کل  ستاد  رئیس 
و  نظامی  مقامات  کرد:  خاطرنشان 
که  ایام  این  در  صهیونیست   سیاسی 
درهم  و  افول  دوران  اوج  رژیم  این 
گاهی  می کند  سپری  را  خود  ریختگی 
اما  ندارد  ارزشی  که  می گویند  سخنانی 
جمهوری  مسلح  نیروهای  مجموع  در 
اسلامی ایران در آمادگی و اقتدار کامل 
نسبت  تجاوز  هرگونه  به  ما  دارند.  قرار 
قاطعیت  با  خود  منافع  و  سرزمین  به 
درنگی  هیچ  و  داد  خواهیم  پاسخ  تمام 
در این موضوع نداریم. هم قدرت و هم 
که  و همچنین هر کشوری  داریم  اراده 
ایران  اسلامی  به جمهوری  تهاجم  مبدا 

اعلام  آنها  که  این  از  فارغ  بگیرد،  قرار 
از این قضایا اطلاع داشتند یا  کنند که 
تهاجم سنگین  خیر، آن مبدا هم مورد 
اسلامی  جمهوری  دندان شکن  پاسخ  و 
قرار خواهد گرفت. ما امیدواریم منطقه 
به  برادری  و  دوستی  صلح،  آرامش،  با 
نمونه  بتواند  عنوان یک منطقه اسلامی 

پیشرفت در جهان باشد.
نیروهای  همچنین  باقری  سرلشکر 
مسلح را در امور قرآنی در کشور پیشگام 
مختلف  زمینه های  در  گفت:  و  دانست 
تفسیر  فهم،  قرائت، حفظ،  مانند  قرآنی 
و تدبر در قرآن نیز فعالیت های فراوانی 
نیروهای  مجموعه  در  آن  توسعه  برای 
وظیفه،  پایور،  کارکنان  از  اعم  مسلح 
بازنشستگان صورت  و  بسیج، خانواده ها 
گرفته و این کار با کیفیت، عمق مناسب 
و کمیت قابل توجه در حال انجام است.

رییس ستاد کل نیروهای مسلح با اشاره 
فعالیت های گسترده نیروهای مسلح در 
این  در  داشت:  اظهار  قرآنی  زمینه های 
قدردانی های  از  نمونه هایی  نمایشگاه 
مسلح  نیروهای  از  مسئول  دستگاه های 
کسب  و  قرآنی  فعالیت های  بابت 
رتبه های برتر کشوری به نمایش گذاشته 
شده است. همچنین در مسابقات قرآنی 
با کشورهای اسلامی و سایر فعالیت های 
قرآنی نیز کارهای اساسی صورت گرفته 

است.
سرلشکر باقری به فعالیت های نیروهای 
به  عمل  و  درک  ترویج،  برای  مسلح 
قرآن اشاره و تاکید کرد: تعداد بسیاری 
تبدیل  دارالقرآن ها،  قرآنی،  محافل 
و  درالقرآن  به  مسلح  نیروهای  مساجد 
قرآن  با  مرتبط  پژوهشی  مجموعه های 
هستند.  فعال  مسلح  نیروهای  در  نیز 
پایان نامه های  زیادی  تعداد  همچنین 
کارهای  و  تکمیل  تحصیلات  دوره های 
پژوهشی در سطح نیروهای مسلح انجام 
شده که هم مورد بهره برداری نیروهای 
مسلح و هم بخش های دیگر کشور قرار 

گرفته است.
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